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Feveral Burean of ngifmesiiga*' N
H. 3. Bepariment of Justice

1130 Enquirer Building
Cincinnsti, Chio

EJC:MGR February 25, 19%,
7-43

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

0
Re: BREKID.

Dear Sir:

Reference is made to letter from the Cleveland
division dated February 24, 1937, pertaining to the running
of the Statute of Limitations as to the offenses involved as
to possible Harboring charges against various subjects in the
Northern District of Chio, and it is suggested that possibly
the Bureau would desire to call this to the attention of the
Department or have the Cleveland Office, in suitable communica-
tion present same to the United States Attorney at Cleveland
in order that they may be fully advised should the running of
the Statute of Limitations result from a leck of prosecutive
action as to any possibilities in this case.

Particular attention is called to the situation
wherein it is indicated the Garrettsville Mail Trai n Robbery
has been set for trisl at Cleveland, April 3, 1937, as to which
it is expected the United States Attorney will have Special
Agent E, J. Wynn testify against Roscoe as to statements made
by Roscoe at Miami, Florida, when recently apprehended, and in
this connection this will, of course, indicate to many of our
prospective subjects in the Harboring case what we have in
mind as to this and the preferable situation probably would be
for the prosecutive action to be initiated at Cleveland at an
early date. If we were to initiate prosecutive action at Cleveland
and pick up the various subjects, which we previously contemrlated
would be picked up under warrants of arrest, we might be able
to obtain more information in the way of confessions from them
if there was not disclosed to them 4nformation such as will be
disclosed in the trial of the robbery of the Garrettsville Mei 1
Train. This situation should be considered in bringing the
Harboring situation to an early prosecution in order that we
might have the advantage of this situation in dealing with -the -~——--

various subjects who will be chargeds 7 _‘-\-'/ 7’é~ /3 /7 ?1/
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Copies of this letter are being forwarded to the
\ Chicago Office in order that there may be summarized from the
file tnere all of the information previously developed as to the
X-Ray plates previously taken of Doctor Joseph POWNoran, which
are no longer existent and which indicated the shrapnel in his
body muscles, and inquiry we made as to a possible identificet ion
. ~of his dental work. It is believed that this information should be
- = had in surmarized form in connection with consideration being had
as to exhuming the body of the party found in the vicinity of
- Toledo, September, 1934, looking to the possible identification
of this body as being that of Dr. Joseph P. Moran,

The Cleveland divisicn has indicated to me that Agent
Viynn is preparing a revigw of the file to bring up-to-date the
information as to Milton {ett and alsa preparing a summary as to
any and all information as to BensorNGroves, This information,
of course, is for the purbos® of possibly causing the apprehension
of Groves and the location of Lett rather than the development of
any additional evidence for prosecution in the HJarboring cases,

as to SaIIQXJackson and her two sisters who previously
furnished us with considerable information particularly as to Art
Hebebrand et al., at Cleveland, Ohio, copies of this letter are
being furnished to Cleveland in order that insofar as possible the
lead suggested by the interview with these girls might be discreetly
carried out insofar as this can be done without disclosing the fact
that they furnished information to use This investigation should
be pursued also with the idea in mind of not causing Tony ¥amersbach
to leave that vicinity should he learn of our inquiry which will
undoubtedly tie him definitely into the Harboring charges.

It is also being suggested to the Clevecland office,
as per copy of this letter furnished to them that they have the
Pittsburgh office check or have Special Agent E. J. Wynn proceed
to Koundsville, W. Va., for this purpose in order to determine
discreetly whether or not Tony Amersbach will be returnsd to that
institution in connection with his unexpired sen}ence of 21 years
theres This investigation snould, of course, Be carried on without
disclosing to the authorities there the person we have in mind
as possibly being identical with their fugitive in order that
no premature efforts would result by which the State might try to
make inquiry as to this party at Cleveland and cause him to become
a fugitive. It is believed that when this party is picked up
if the West Virginia authorities will take custody of him, this
will serve a very useful purpose in holding, in line to testify




in accordance with the facts, Sally Jackson and her two sisters,

The Cleveland field division is also being requested
as per copy of this letter furnished to them, to prepare a Surmary
of any further work to be done in this case in the Northern District
of Ohio, in order that we may determine just how long it will take
to perform this investigation. This investigation is not such that
] ""it should cause the United States Attorney there to defer his
- - decision as to the prosecutive action in this case and only covers
such matters as may round out certain features of the evidence possible
- in the Herboring cases.

Very truly yours,

CC Cleveland
Chicago
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Jeheral ?.?mrcau of glrtﬁeﬁﬁgzth .
H. S, Beprrhment of Justice

1300 Bisceyne Building
Miami, Floride
February 26,1937.

Director
- Federal Bureau of Investigation
Washington, D, C.

FE: BREXID.
Dear Sir:

Reference is made to letter from this division to you
under date of January 9, 1937, along with which was trensmitted
copy of a memorandum prepared by Special Agent Royel J. Untreiner
relative to a conversation had with D. A. Worley, State's Attor-
ney, Miami, Floride, concerning tbe activities of Rogelie'fomez
and Ne) ene;lo end their possible relationships with Joseph H.

OAdams.

You ere advised that both Gomez and Renedo have been in-
terviewed by Special Agent S. K, McKee in this connection. Renedo
denies acquaintanceship with Adams and disclaims all kmowledge of
the alleged contact with Gomez, while Gomez advises thet Mr, Worley
misunderstood him, Gomez also etates that he is not acquainted with
Adems,

These interviews were held with Renedo and Gomez, individ-
ually, and Gomez was also questioned by Agent McKee end Mr, Worley,
jointly, in an effort to get at the bottom of this matter. It is
believed by both Mr. Viorley and Agent McKee that there is basis to
the original story of Gomez as told by him to Mr, Worley, and that
Gomez and Renedo now repudiate same for fear of being cealled upon
for testimony when the Adems matter goes to trial.

Continued efforts will be made to find some meens to ob-
tain the truth as to this incident from Renedo end Gomez, and you
will be kept advised, -

~va

Very truly yours,

- (£ 4B

Ce: Cincinnati Special Agent in Charge.
Chicago REOO:%DED e . > (
Cleveland. : _ - l |
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Post Office Box #812
Cricago, Illinois
February &, 1937
Spochl Igent Ln Chargo. e S o |
Cla‘veland. MOQ . s T
Dear Sirs o |
. In compliance with the requeat contained in your
letter of February £3, 1937 vill find enclosed herewith
the originul photograph of ﬁ&mmm, sith aliasel, to- |
gcthcr with tweniy-five reprodu 5 of sene, | .0
' u further requested in your letter, one cOpy of :
‘he shotegraph 1s being forvarded to the Dotroit !'ieJ.d Divi-
sion or tuis date. .
T e L . Yery tmly_yourh
P TR SR ATt S T
R 2. T . Special ‘swt 1n Chu'se ;
CC bureau : .
Detroit (1 Fael,)
Cincinnatd : :
T e e Q REOORDED
- ..'«] “v" ﬂ"‘ A‘__,/P INDEXE‘D A }-—L ,- ‘:-:.;‘ .
< ’MAR 1 443s¢
e - U ; oor oy il




FEDEn.AL BUREAU OF INVE. JIGATION

Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, CHIC Fieno.  7=-37
:R:PURT MAZEZ AT J DATIZ WHEN MADE 1 PERIOD FOR REPCF.T;ADE BY T T
| WHICH MADE H
|RANSAS CITY, MISSOURI | 2-26-37 =2 237 W. A, WINTFR B !
TmE  GEC zc'*"'rmmy CHARACTER OF cASE  KTTI". PING
DR. JCSFUH P+ MCR/N with alieses - FUGITIVE, OPSTRUCTION OF JUSTICE
. 1,00 1232, et al . HARBORING OF FUGITIVES
"~ EDWARD GEORGE RREMER = Victim NATICNAL FIREARMS ACT

SYNOPSIS OF FACTS: .

Mrs, Eva Rooper, Ste Joseph, Missouri,
not presently in St, Josenh, will
probebly return to St. Joseph after
3=1-374

: )
REFERTNCE ¢ o Report of Speciasl Agent He Ae Snow, Kansas
, City, Missouri, dated 11«7«36,

Report of Specisl Agent F. Re Hammack,
Kensas Cityy, Misscuri, deted 1-12-37,

nom IS - At St. Joseph, Missouri -

Agent celled at the home of Mrs., Eva Hooper, 11C7
South 33rd Street, but there was no one at that address,

Mrs, W Te Wiley, 1109 South 33rd Street, wes contacted
and e=dvised that Mre. Hooper has been out of St. Joseph for some periocd of time.

She recently within the last few days received e letter from Mrs., Hooper
stating that she expected to be back at her home in St, Joseph, Missouri,
shortly after 3-1-37, The letter was postmarked Coffeyville, Kansas, N¢
address was givens pin
UNDEVELOPED LEAD: KANSAS CITY FIEID DIVISION at St., Joseph, Missouri,
A e , Will af ter about.3-10-37 egain attempt to contact

ws'“ﬁ‘mt DO NOT WRITE IN THESE SPACES
weld J T [ 5L /374 ma
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. Mrs, Eve Hooper, 1107 South 3rd Street and endesvor
to secure her cooveretion in locating Lucille Ferris
Lette

PEIDING




“ederal Bureav of Investir “tion
. &. Bepartument of Justice

1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio

February 26, 1937

Director,
- Federal Bureau of Investigation, 0
i Washington, D.C. Re: BREKID
) Dear Sir: |
B Enclosed for the Bureau is a news erticle appearing
/ in the\loledo Blade, Toledo, QE}?’ February 24, 1937,
J dealing with the escape of a man who was shot at by the

¢ity marshel, Swanton, Ohio, and reported by the newspaper
to be Benson\?roves.

As the Bureau was advised by teletype from this
division dated February 24, 1937, investization was conducted
and the story ascertained to be without foundation. The
investization conducted by Special Agents H.B. Dill and
A. Dickstein will appear in detail in the next report in
this case from the Cleveland DJivision.

i - [0F T ¥ 3

Very truly yours,

[Pt

J.P. MacFARLAND,
Speciel Agent in Charge

ENV/1rl

Enclosure

cc - Chicago
Cincinnati
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KARPIS

'GANGSTER SEEN HERE

Sou Groves Believed to Have Fled
_From Stolen Car Under Fire of
Marshal Reed at Swanton.

Toledo became the center

from G-men and postal au-
thorities on Feb. 14, was re-

| covered by George Reed town
‘| marshal of Swanton, O., after

its occupant escaped on foot
apparently uninjured by a vol-
ley fired by the officer early
today. :

Greyson is wanted by the federal
government ir connection with the
$4‘6,000 mail robbery which the Kar-
pis gang staged at Garretsville, O.,
Nov. 7, 1935, a few months before
the capture of Harry Campbell, no-
torious gunman in a Monroe street
apartment here last May.

Flees From Lima

With . United States postal in-
spectors hot on his trail, Greyson
is believed to have fled from Lima,
0., two weeks ago in a stolen auto-
mobile Thif machine was found
by Sheriff Iyl

The car sflolen in Lima was left

county, in l:aunkirk, 0., Feb. 14.

in exchangejfor a machine belong-
ing to Clayton Willeke, Dunkirk

Continued on Page 2, Sixth Ool

L ala

. 576-/3745

oyd Norman, Handin

of a countywide search for the

last rem?ining fugitive of the Karpis-Campbell gang after a
man believed to be Benjamin Greyson, alias Soup Groves,
was reported seen in West Toledo last night.

An automobile beheved to have been stolen by Groves,
an old Toledo mobster, in Dunkirk,

ﬁ) when he wag1 fleeing

arber. e The Willeke mncqine was]
ecover)dd by Marshal ‘F.eed in
wanton this morning.

Marshal Reed said he caught only
glimpse of the hoodlum -who had
riven slowly through Swanton in
‘the stolen machine and parked ft

n front of the Masonic temple.

When Marshal Reed approached to
‘investigate the machine, he noticed
a typewriter and a check protector
in the rear seat.
Waiting nearby, the marsbal saw
a man emerge from an alley near
the Masonic temple. When the
marshal ordered him to halt, the
man fled. The marshal emptied his
pistol in an effort to stop him but
the bullets apparently missed their
mark.

The possibility that Greyson may
have eluded the police and federal
agents still another time was ad-
vanced by police whem it was
learned that an automobile had
been stolen from the home of Jo-
seph Brown, a farmer, ip Swanton,

0., shortly before 8 a. m. today.

Rall Yards Watched

Deputy Sheriff ‘Andrew Carr and
| Charley Sharkey of Toledo were
sent immediately to the New York
Central yards at Westwood avenue
to arrest the fugitive should he at-
tempt to ride to Toledo by freight
train. Railroad detectives also
! joined the search.

Meanwhile, city detectives who
bave been searching for Greysonm,
who is known to have been in To-
ledo during the last few weeks, cov-
ered all railroad and bus stations.

&reyson, or Groveg is said to
have been associated w Ros-
]coe, Toledo, now under indictment
1 fn Cleveland in connection with

:Athe Garret.sville rohbery.

[ -~ = - .- -
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Ckicuno, Illirnois y/

¥ebruary 268, 1937

Tod= T gpestal Amt i Ohm B U -
, SR olcvohad, om v TN

Dm sir:

L e
'
-

B A m w iulephonc oon'mrsation with you Febre ry 25¢h, .-
1937 after the rejorted apprahension of HIRLY "ANDRNINUSH, Agent To -
Yo Murphy should return frou Detrolt to Clavelsand $a order that

the pending details in \hc progenit matter may bs eauolnded at am -
: urly ate, - : i

o ‘ ¥ k Agents DIiokstola ana un they should eomphto o
any matters pending in this st Toledo exd theresfter Agemt 241 - --
my be returnsd to geaeral uahmam and Agent Diokstein xsy retura
. to his mdqmm:-.. : -

Agents tiurphy, Klt hoa aul tynn ahould oom,:lota the lendn
as to MILTOX WuTT and BROOL X0V:S 4n 00 fer as &t is poesible to
bring thia %0 a sonclualon at $his tine sas woll ¢s any further
dotails %o round oul our fnguixy in the harbering matter,

~ ‘\ .t~<N‘\ RE v.q ‘mi,, ”m' :
t | S oo A A N ‘

L " Be Jo CONNELLEY
Pl TR In-vmm

B N N Ty v

oL R & "
RO m-é‘;‘m/. TNDEXRD | FeboRii CURERTOF kit TR |
P T T I SR h’;‘:‘%l IRV
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Clcar Lal:e, Ioa
February 26, 1957.
.

r. J. Ldgaor lcover,
cicral burcau of Investigation,
ashington, D. Ce.

Decr Sirt-

N Your article in the :‘arch Anmcrican, "The ilan with the
. llagic wWallet™, was of special interest to me beczuse I feel
sure that I net Williom Clnefllead in April, 1934, when he
jV swindled a Clear Lalc woman out of $6700.00. I spent half
an hour in :.ead's prescunce and would have recognized hin fron
the drawing even if it had not becen labelled. &Lt thaet tine
the alias oMY 'ehonald was used by !‘cade.

Vhen lcDonnld was here, I was certain th:erc was sonecthing
vrong brewing but it was kept very quiet until the horseracing
swindle had becn completed about 60 miles from here.

"Sonietime afterwards one of 'cad's commanions was arrested
in the east on soue other char;e and he was identificd with the
swvindle and served a jail sentence in another Iora County. After
tihet arrest I weant to our sheriff to have hin try to h“ng sone-

. thing onto the man I suspected of being the contact man in Ci
Lnlze and I think the sheriff did commmnicate with the county
attoriey of this other county but the matter was dropned without
investigation. Your sertlon that ‘ead took care of local
oTficials beTore pullin" a deal might auply in this casc altho I
liave no other grounds but my own 1nPcrences for :.cking that
statenent.

I would liize to put you on ‘the trcil of thc nman I believe
handled the deal at this end of the line and will do so if you
will send a representative with eredentials from your Tepartuente.
I believe this man may have been associated with ['ead bhefore and
nay bring to light records and other associates if taken into
cus JL:Od.y °

. ZOORDED e

Yours very tmly, 7 - 57 (o~ /379‘ /
r .
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Karch 8, 1727,

=57 __13747
RECURLED
slzs C, Loulse Clausen
Clsar Lake, Iows, /
~’ . Dear Rlas Claunnl P i‘v‘-»:;-; '

C e

A : "1 an in reeei.pt of your comni.cauon of &
A February 26, 1937, in which reference is made to the
: article in the iarch issue of the Azerican Magasine
: concerning ¥illiam Elmer kead, and in which you also
o L indicate a desire to furnish inforzstion concerning the
identity of individuals who swiadled a lady of Clur
Lake out of $6,750.00 ia ipril of 1931..

I am {nstructing #r. J. L. Plood, Bpoclal Agont
S . in Charge, Federal Bureau of Investigation, United Etates -
; - . Departzent of Justice, 629 First Nationsl Bunk Building,

- " Oxzaba, Nebraska, to arrange for an interview with you in
the near future so that you may furnish the representative
of this Bureau who calls upon you with full part.icularl
econcerning the casze you have in ailnd. . ..

Very truly yours,
!‘or (.ne Dn.roctor,

o — PR

. - Barold lat.nu:,

; ; ! Assistant Du-ect,or. - X

cc Omaha (’ﬁnc copies 1ncom1ng 1otter)

»it ‘4

COMMUNIGATIONS SECTION | - - e

MAILLE®D
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Federal Burean of Inuestigat” « e ()
Anited States Bepartment of 9. _cice

Mashington, . .
February 27, 1937.

1"EMCRANDON FOR MR, TOLSON.

Inspector E. J. Connelley recently Xl
recomnended that the headguarters of 3pecial L Ty
agents J. V. Murphy and .4. P. Kitchin be fixed L o~
at Cleveland while they are engased in the Brekid e >
investigation in that district. This was approved
and the necessary papers prepared on February 25, -
1937. -

It is noted that Special .gent A. Dic%stein, =
regularly assigned to the Trenton Division, has also :; N/AN
been on this investigztion continuously since September =2 T o
14, 1936, and I em wondering if you desire to take any = e
steps toward fixing his headquarters at Cleveland at : —
this time. ~ oy

39

Respectfully, 2 R
2 ¢ 2
_ M/ 2
%. R. "(“'a‘ n:l\ 2
z
2

1-516-75744
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FEDERAL BUREAU OF INVES l'lGATlON

Form No. 1 .
THIS CASE ORIGINATED AT CINC IN"N_ATI ’ OHIO . FILE NO. 7_2 ' m
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
Nashville, Tennessee, 3=1-37 2-15-37 D. M. BRIGHTWMAN
TIML.E CHARACTER OF CASE

7
GEORGE-TININEY; DR, JOSEPH FS”MNORAN, with

. aliaseg - FUGITIVE, I. O. 1232; ET AL; EDwWARD | XIDNAPING;
~ GEORGE“BREMER - VICTIM. | OBSTRUCTION OF JUSTICE;

HARBORING OF FUGITIVES:

- v . ' . NATIONAL FIREARNMS ACT,
SYNOPSIS OF FACTS: L ’ X : v : . :
: ' Milton; {Lett unknown vicinity of
Corryton (not Carrington) Tennessee.

- P, -

REFERENCE: Report of Speciel Agent Jobn R. Welles, dated
at Oklahoma City, Oklahoma, December 31, 1936.

DETAILS: ' AT CORRYTON, TENNESSEE

It was ascertained from the Fostal Guide that
there is no Carrington in East Tennessee, but that there is a
Corryton, Tennessee. It was further ascertained from lr, Edger
Fetree, Deputy U. S. Marshal, that he of his own krowledge. knew that
a large number of Letts resided in and around Corryton, Tennessee.

Miss Ella B. Mullens, postmistress, Co»rry'ton, -
searched her entire records and advised Agent thet these records
failed to reflect that a Milton Lett was receiving mail at Corryton .
or on Corryton rural routes. ' - =

A photograph of Milton Lett and his wife was ey
exhibited to Miss Mullens, and she advised that she had never -
seen anyone answering the descriptions of these two parties in or )
around Corryton. It may be noted that Corryton is & small inland

. %‘xﬁ:;:pb Py /\\W . ' DO NOT WRITE m"mzssstcss i .
' W 74 876 — /3747 mr 3

COPIES OF TH|S REPORT
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city of about 25 to 50 inhabitants, and it is presuméd that should
any stranger be in or around this place, he would immediately create
suspicion, and the fact would be well known.

e we o v
G T NI e oy e e -1‘

R L . ‘sem Dalton, Tural mail carrier, advised that he
.- hedoa number of Letts on his route and that he was certain there was
— .. no Milton Lett. rece171ng mail, He was exhibited & photograph of Mr. -
© ... eand Mrs. Milton lett end stated that he had never seen either of these
two parties in or around Corryton, Tennessee, or on the rural routes )
leeding out of- ‘Porryton. He advised that G. Stewart Lett was a near
,neighbor of his and that he aleo knew a number of other Letts.

SR ' : Agent ontacted G. w. Lett, Ben Lett, Lee Lett and
‘ Lillie lett under pretext. They advised that they did not know of
any cousin named Milton Lett although some of their people lived in
and around Oklahoma City and in the state of Oklahoma. They further
A stated that none of the Oklahoma Letts had visited them for the past
R twenty years.," ‘-;;" ' . R LI .
B 3 “ 3 ‘; . ." “r - l,' .. 4 L
A ) It being apparent that NMilton Lett was not in this
cammunity, a photograph was exhibited to this family who advised thet
they hed not seen either Milton Lett or Mrs, Nilton Lett.

PRI e e -

Mr. Edgar Petree, Deputy U. S. Larshel Knoxville,
Tennessee, resides in the near community of Corryton, Tennessee, and
he stated that he was sure that Nilton Lett had not been in the Cor-
ryton commnitye - e s e e o
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1448 Stendard Ruilding
Clevelend, Chio

Jareh 1, 1937,

Speciai Jgent in Cherce,

Peétrott, Miehdgeds -~ '+ - oo wevs e
\Y Be: BREXID )
. . S, v R '~'~,'\.. . R A}
- Dear Sir: [ .. by b SR :
. e e ) R & - I'

’ This lottcr will conttm tho Ioag dictnnco tolophono
eonvorutloa had with you toley by Speciel Agent X, Y, Wynn reletive .
~ to tke reported location of Bensos, Ggqgamat Jyandotte, Vichigsm,

Specisl Agent A, Dickstein, 'at ,“1.“._ Ohio, comunl-'
cated by long distance telephone to the Chnland Tield Divisior, the
tonowing information:

That Dotecuvo Rarry kansoa of the 'rolodo. Ohio, Pollco
Dovvartmn’l was told by en informamt thet one Pete)lason of tyandotte,
Fichigan, visited the Jovial Club, operated by Joseph Roscoe im Toledo,
Chio, ths dste the pudlicity with reference to the indictment of
Josepl/ioscoe for the Carrettaville, Ohio mail train roddery, sppesred
in the press, which was im the latter part of Jeouary 1937; that Pete
}aeson was very desirous of eacertaining whether Ben Groves hed bdsen
ncmed in the indietment in comnection with the Carrettsville, Chio,
msil trein rodbdery of November 7, 193%5; thet the {nformant stated that
Pete Vaaon operates a rooming house fm Wyandotte, X¥lebigan, snd ecaters
to safe-crackers; thet ths Police Department of Wyandotte, Vichican,
is not t0 be trusted; that Bem Groves 1s presently in the rooming
house opereted by Fete Keson and the place is considered to be very
" "hot" and the oeccupants thereof well armmed, and, according to the in-
forment, the oceupents of this roomimg house "bzve been om e drunk”

for a eorsideredls length of time and appear to‘ﬁp well pupplied With — " "
moReye .~ RECORDED & INDEXED |3 — /5750 .

FRM a3 Gy aur
The Informant desoribed Pete Kadoh'ws sesting heuny, STIGATIC

Dora-rimed glasses, & dark brown sult, and & $oft bet; amd, mﬂq, .
tht ho bas & heavy, monotone voloo. '

_ s ) L‘. N AL
L “Detective Harrr ¥anson adviud époelal A;eat - r“———‘“‘
y - . Dicksteim that Ste Tolelo Foliee Department, apperently im edoperatiom FlLL

" with the Post Office Inspeotors, hu e plant eqvering Surmit epd |
. K3}

-

a s e sliman i mdes elm em. o o emme amn me e ek h i o mmNemin  anmaan o o e Me et o5eh e M e . e e e



Cherry Streets in Toledo, Chio, for the rurpose of picking up the trail
of Pete ¥ason in order to place hirm unier surveillance in the hope that
be will lead them to Benson Croves., Im this comnection, Netective
Venson stated that he is the only officer of the Toledo Folice Tepert-
ent who has full perticulars with refercnce to FPete Kason's interest
in Benson Groves and the fact thet Yete Vason runa the roomimy house
st wyandotte, uchisan, uharo Bon-on Groves, ‘coonun,., to the infomant

o is pruently locatd. :

T no eirenlu- letter to an rield Diviaiono. catea at
CIeveland. Ohio, November 20, 1936, eortains full informstion with rotor-

. ence to Fenson Croves and the interest of the Burseau in Gausing his , '

“epprehension. tncloud nth this circuh? htur uufo photographa ot R
Groves, - K : L ., . _

R T U yon were dvt»d h tho 10:;; ‘utaneo tolephons eon- - .
uruuon, Beneon Groves is presently under indictment {n the Korthera
District of Ohio for his participation in the Garrettsville, Ohic, xail
trein roddery, and is dbeinz sousht by the Post Cffice Inspectors. As
fndicated in the cfrcular letter referred to adove, the Bureau is very

_rogating him with reference to the harboring and.el of this czse ia -
" the Northcrn Diltﬂct ‘of Chio, . F o . .
As you were advised in the lonz diataneo telephons ocon=-
versation by Speeial Agent k. J. Wynn, it is desired that in the event .
Fenson "roves is apprehended dy your division, he be held fancommunicsdo
andi {mediate advice be furnished by you to the Bureau and to the Cleve-
lend Tield iivision inm order that an Agent, thorouzhly faxiliar with
the harboring sitwmtion in the Northem District of Chio, may proceed -
to Dotroit, Lichim. and lntomgatc m at your field division,
AT T truly mr-. "‘xt-' T
r £ 7 ’ b
-,

T /( ) '\"~. A S e R
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Je Po ¥AC FARLAND

BWIK SR Spocial Agont 1n Charge.
2. 7. comonoy l‘-oc-. lanh. R
Chiecago 300 e L L -. .‘.;.‘T"“'.' B . ‘..,?‘_"’. .
Cincinnsti - LIS L T .
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- desirous of causing the apprehension of Groves for the purposs o inter-
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Post Cffice Box #2118
Detroit, Michigan
larch 1, 1937

Director
Federal Sureau of Investigation
Washington, . C.

Re: BREKID

Dear 3ir:

There is being attached to the original and
to sach copy of this letter a ccpy ofya letter dated
Februsry 25, 1937, written by Dolores‘Delaney et the
United States Detention Farm, Milan, Michigan, to Mrs.
Clara\Venute, 525 North Wood Street, Chicago, Illinois,
who i3 the sister of Alvin Korpis.

A photostatic copy of this letter was forwarded
to the Detroit Division by Mr. John J. Ry=n, Superintendent
of this institution.

Very truly yours,

JON :MP ﬁa c. Newman
7«25 Special Agent in Charge
2 enclosures
cc-St. Paul (enclosure)
Chicago b
Cleveland " - e
Cincinnati Ll [ 7 ) "7 T T e e
. (-2 /37&/
'l, ) .
ENARVIN. 9 2 : MAL. 8 1937
Vi : .
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Milan, Michigen
Box 1000
Febo 25 - 57.

Dear Clara,

e Just received your letter and was very surprised -
to hear that you were leaving for Floride so soon. I
don't know whether you can get any of the things we left
down there but of course it can't hurt to try. -As you

" know, we had some clothes and the beby things at Mrs. ... " .

Thomas! house in Miami, your folks know all about them.

Vie also have a number of things in the house we had & .
Varadero Beach, Cuba. I ‘am not sure just what is there,
although there is & radio and a few clothes. I haven't
heard anything further ebout that car over in Cuba since I
received thaet offer for it - the last I heard it was in the
hands of the Cuban police. I wish you would see if there

was anything that could be done sbout it. (I bought the car
under the name of DoloresfWagner in Havana). And Clara,
when we left'Cleveland in Sept. 1934 we left a five room
house full of furniture and a number of clothes and I - :
thought as long as you were going to see & lawyer anyway that
you might f£ind out if there was any chance of getting those
things. The house was on 140th St. I don't remember the
number right now but I could get it. The D. of J. knows it.
I thought he (the lawyer) could tell you whether he thought
there was any chznce of getting those things -- if so they
would be worth going after. The furniture hasdn't been used
but about three months. : :

In the last letter I got from your Dad he asked

‘if I could drive a car. Yes, I can, I'm not an exception-

ally good driver tho'. Probably by the time-I get out of"
here I'11 be scared to death to ride in a car much less’
drive one. Well, I'm going to close now & I do hope you get
this before you leave.‘,, ” ,

o

~ . .

B

" Love, -

** Dolores

sﬁ)guas.p

R0P¥ 7- 9’74-/375/
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Form No.1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

THIS CASE ORIGINATED AT Cincinnati, Ohio FILE NO. 7-9

REPORT MADE AT i DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY

B ) B WHICH MADE

Iniicnepeiis, Indiena ‘ 2=27-37 P13,15,19,22-§‘57 EUGIZE KXo HULITERTY ie

1 TME GECRGE THLL.Y; DR. JOSmE Po LORAN, CHARACTER OF CASE FIDUAIL.G CBL. - -
; ~ with eliases - FUGITIVE, I, O. 1232; TION OF JUSTICE; HARBURING GF

[\ = et al, EDWARD GEORGE BREER - VICTI FUGITIVES; NATIONAL FIREARMS ACT
: S0

Details:

oy

. - e

SYNOPsis OF FACTS: Additionel investigation at Hemmond, Indienz, fdils T

to disclose that Benson Groves is contacting his
sister there, Investigation continuing at Hemmond,

, Indiana, XA
17 ' :f{‘i
Reference: Bureau letter of January 6, 1937 (Bureau file 7-576)

>

AT HAMIOND, INDIANA

4 /
, Mr, Trenk'dclesbercer, Mrs, John)Fleberty, Mr, Pelmer
{ Ginzleton, end the Rev. R. Ce\Kirberlin, pastor of the Hyde Perk
Vetroaist Church of Herrond, Indiena, ell of whom are menticned in
the reports of this Agent dated 11-50-56 &and 12-22-36, and &ll of
whom are neighbors of Mrs, Ida\Fryer, sister of Benson\brcves, were
contacted upon several occasions with negative results. Mr. Moles-
bercer advised that there is a friend of Mrs. Charles Sprout, aurt
of l'rs, Fryer, whose last name is Mrs. Ellis (Molesberger does not
know her first name, nor the first neme of her scn, who is about
25 years of age and who resides in Calumet City, Illinois) whc wes
ealled to Deyton, Chio during the last illness of Charles Sprout
to care fer him; as, according to Mr. Molesberger, she is a practicel
nurse, This woman, acccrding to Molesberger, is very friendly with
Mrs. Perry of 6238 Van Buren Avenue, Femmond, Indiana, who it will
be remembered is a next door neighbox of Mrs. Fryer's, who is reputed

+
wrrom s [ 7y saeee T P
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tP be on very intimete terms with the Frver femily, so intimste

1P Ao~ Lo - 3 P ‘
:uLI azent wes rreviously advised to refrain from centecting dre,
verTy, end when Mrs. Zllis ccmes to Farmmond periodicelly she steys

itk XNrs, Perry,

‘ Ir. Liolesberger pointe? out thet Mrs. Ellis, by reason of
bein> arcurd the Sprout household in Deyton, Chic at the tine of
ﬂthe death of Cherles Sprout wculd heve been in an idesl positicn
) to learn of Benson Groves' whereabouts if known to Mrs, Fryer or
- = to Mrs, Cherles Sprout at that time, but Mr. Molesberger would not
hazard a guess as to whether Mrs. Ellis could be confidentially
contacted, if locatei, For thise reason, althcugh copies of this
repert are being desicneted for the Chicego Field Division, no
lead is being set out for that Division to attempt to locete Mrs,
Ellis*' son at Calumet City, Illinois. Rather it is being left to
the discretion of the Field Division of Origin as to the following
out of this particular lead, '

Mr. Molesterger advised that Mr, Fryer recently told him that
¥rs. Charles‘éprout had come to his home, Mr, Molesberger advised
thet Mr, Fryer did not say whether she was there for a visit or is
to meke her home there, but Mr, Molesberger was of the opinicn
that she is merely visiting the Fryer family, '

Incidentally, it might be mentioned that Mr. Molesberger has
stated that he would meke efforts to establish the first name and

address of Mrs, Ellis mentioned herein,

Mr, Molesbercer advised thet Mr, and Nrs., Fryver hLave an adopted
daushter by the neme of kirs, Estil Stump, who is presently residing
with the Fryers temporarily, along with her husband,

Mrs. John Fleherty, who resides across the street from the Fryer
home, stated that she believes she can "pump™ Mrs. Perry for any
information she may possess concerning Mrs., Fryer's dbrother, without
even slightly arousing the suspicions of Mrs, Perry that Mrs. Fleherty
is interested for any other reason than to make conversation, Agent
made certain that Mrs, Flaherty, as well as others corntacted in
Hammond, Indiana, still has the Indienapolis Field Divisiont's
address and telephone number, and all the persors contacted assured

their cooperation,

At the Hammond offices of the Wesdtern Union, the Postal Telegraph
and the American Railway Express Agency, Agent again contacted the
sources who, it will be remembered when previously contacted requested
that because of company rules their names be left out of any reports
mede, Agent ascertained that Groves had not contacted his sister
gl through these sources, Arrangements were made for a continued "stop"
notice on any messages sent to the Fryer home using the above agencies

A The perties contacted have the eddress and telephone number of the

Indienapolis Field Division,

-2 -



UNDEVELCPZD LEADS
CINCITHATI FIELD DIVISION at Cincinnati, Ckio

¥W1ll, if it deems the seme advisable, notify the Chicego Field
Pivision to locete Mr, Ellis ot Calumet City, Illinois, end obtsain
his mother's full neme and address, and to set out a lead tc contact
aer for any information she may have as to the present place of residence
of Benson Groves, and to attempt to enlist her cooperation to f£ind out
where he is if she does not already know,

INDIANAPOLIS FIELD DIVISION et Hemmond, Indiana

Will, as suggested in the letter of reference, hold this cese
pending, frequently contact those neighbors of the Fryers already con-
tacted, and endeavor to establish further informants at Hemmond in
order to definitely determine whether Groves is contacting his sister,
Mrs, Ida Fryer, 6232 Van Buren Avenue, by any means whatsoever.

PENDING

~ea
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FEDERAL BUREAU OF INVEL .IGATION

¥Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINKATI, OHIO  FILENoO. 7=-25
REFORT MADEAT 1 OATEWHEN mADE | rERioD FOR 2-8, T —
—rry ; WHICH MADE
DZTRCIT, MICHIGAN 2-25-37 ' 12,17,18-37 | HARRY A. LOUGHRAY RA
TME GEORGE TININEY, with alisses; CHARACTER OF CASE -
DR. JCSZPH P.-MORAN, with aliases - FUSITIVE, |KIDNAPIKC; OBSTRUCTICK OF
- I1.0. #1232, e} 2al; JUSTICE; HARBORING OF FUGITIV:S;
EDYVARD GEORGE BREVER « VICTIM NATICRAL FIREARMS ACT.
SYNOPSIS OF FACTS: Har:’i{'.[\nrner, Flint, Michigan, will meke

effort to locate Turk)Brennan and BEenson
‘Groves around Flint, liichigan and Canton,
d Ohio. Chief of Police, Flint, Vichigen,
/ will discreetly contact "Happy"|Webster
. at Flint regarding present whereabouts of -
‘ Brennan and Groves. Benson Groves believed - '
to have been in Flint, Michigan during the -~
past two years. No indication that Groves
and Brenrnan are in Detroit, Michigan at the

' " present time. No information regarding
. either party obtained from Detroit Police
Department,
- P - - .";
! RZFEZATNCE: Letter from Clevelend Field Divisioh dated

February 5, 1937. ;

Letter from Indienapolis Field Division to
Clevelend Field Division, dated February 12,
1937.

DETAILS: " Lieutenant RAY MARTIN, Detective Bureau, Flint,
; Michigan, was interviewed and advised that HARRY
TURNER was at present operating a beer perlor across from the
Fisher Body Company at Flint, Michigen, and that he believed
Turner was condueting himself in a very orthodox menner. He
is personally ecqueinted with Turner and stated he believed

:
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Turner would be sufficiently reliel!: to be interviewc: regard-
ing the present wheresbouts of Turl: rernen and Bensoc.. ;roves.
Lieutensnt Martin stated thet he he: =3 photograrh of ..rk Brennen,
which wes loened to Agent for the pu.pose of heving copies made.
Vartin requested that the photograph be returned to him, as it

was the only one in the possession of the Flint Folice Department.

This photograph showed the following description of

Brennan on the reverse side thereof: ’,///

Name [ - JOBX HCRN, alias
o ! ", ;. TURK BRENNON

. Crime S Bank Robbery
Age . - . 47 (1920)
Height o 5 feet, 9 inches
Weight - o 151 pounds
Build Vedium
Hair ~ Sendy
Eyea Blue
Complexion Medium Florid
Nativity . - - Wheeling, W. Va,
Occupation T Bartender
Arrested : June 18, 1920

' PD Dayton, Ohio

F.P.C. 1 A a 4

l a A &a 3

Lieutenent Martin edvised thet he had a letter in
his possession, dated September 11, 1929, from Post Office In-
spector George Pate, Steubenville, Ohio, advising that Turk
Brennan was wanted by the Post Office authorities for robbery
in 1929, and that a warrant was out for Brennan on this charge.
Martin stated he had never received any information revoking
the request in this letter to pick up Turk Brennan should he
make his appearance in rlin:;/yichigan. '

Regarding "Hap* Webster, Lieutenant Martin advised
that Webster, in 1935, hed opened a gembling place a gquarter of
a mile north of Tottens Corner on Michigan Highway #10, bui that
shortly after the place had been opened, it burned down. About
Merch, 1936, Webster built a new place at Tottens Corner, located
twenty-three miles north of Flint, Michigaen, in Saginaw County,
and brought men up from Detroit to run his gambling tables. Martin
also believed that men from Toledo had been brought there by "Hap™
Webster, but did not know the nsmes of any of these employees. ‘



On Jenuary 31, 1937, the State Police raided ™Hap"
lebster's place and completely wrecked it, and at the present
tine Webster is still staying in Flint, but is not engaged in any
occupetion, except possibly some gambling on the side. Lieutersnt
Martin stated that he was personally acqueainted with ‘Webster and
_believed he could get information from him. He advised he believed
Webster was presently residing at the Barridge Hotel.

, During part of the time Webster operated near Flint,
Michigan, he had a partner nemed Bescls (first neme not recalled by -
Lieutenant Martin) and elso had enother partner at a different time
named Phil Brennan, but this party had not been around Flint since
1929 or 1930. During the time that Webster and Phil Brennan were
partners, they operated a "bookie™ place in Flint.

Lieutenant Martin did not know whether Webster would
be reliable as to furnishing information regarding the whereabouts
of his friends that might be wanted by the law, but stated that
outside of gambling, he did not believe that Webster hed engaged in
any other illegal enterprises, although there was no doubt about the
fasct that he (Webster) was personelly acquainted with many men who
did, and that as far as racketeers and gemblers generally are con=-
cerned, Webster probably had contacts with lots of them.

Lieutenant Martin stated that Webster's nickname was
"Happy™, though this was sometimes shortened to ™Hsp". He did not
know whet febster's real name was. khertin was shown a photograph
of Benson Groves, but stated that as far as he knew, neither Groves
nor Turk Brennan was around Flint, Michigan at the present time,

Chief of Police E. S, Tewhey, Flint, Michigan, was in-
terviewed end edvised that he was personslly acqusinted with "Hap"™
Vebster and had done him favors in the pest regarding his gambling
activities, and was possibly in a position to do him favors in the
future, although he did not want this to be generally known. He
advised that he thought if he approached Webster and asked him to
give him inforretion, confidentially and personelly, es to the in-
dividusls in question, and it would mean something to the Chief of
Police to obtain such information, Webster would not hesitate to do
it, . _ : _ va .

, The Chief further edvised that the Post Office Depart-
ment had recently eontacted him and advised that there was a $2,000.
reward offered for the apprehension of Benson Groves for the robbery
of the Springfield, Chio Post Office. ‘



Chief Tevhey stated thet if he obteins any definite
informztion regerding the present wheresbouts of ZBenson Groves,
he will immediately notify this office by telephone, and if he
received any ipfornation that might lead to the locetion of Groves,
he would edvise this office by letter.

Regarding Turk Brennen, Chief Tewhey advised that he
also knew a Phil Brennhan very well, on account of his having oper-
ated a gambling place in Flint, Michigan some years ago; that he
saw Phil about two years ago, at which time Phil indiceted that
his brother, Turk Brennan, was wanted by the suthorities. Tewhey
steted that it would have done no good to ask Phil Brennan where
his brother was, as Phil would not have told him, and therefore
he did not question him in this regard.

In view of the informastion contained in the letter of
reference from the Cleveland Field Division deted February 5, 1937,
it was thought advisable to interview Harry Turner; but in view of
the contact maede with the Chief of Police at Flint, Michigan, it was
deemed inadvisable at the time to make any contact with "Hep™ Webster.

HARRY TURHIER, 4341 S, Saginaw Street, Flint, Michigen,
was interviewed and advised that Agent had been referred to him by
E3d Crowley. Turner stated he did not have much time for Ed Crowley
as he did not believe he was relisble, but had a certain regard for
him because of the fact that Jim Crowley, &lso known as "Jumbo™,
Ed's brother, and he (Turner) had been very closely connected in
business and had been very close friends. He stated that Jim Crowley
on one occasion had saved his life at a time he was about to be
"bumped off"™ by three men in Canton, Ohio, after they had seen him
talking to a police officer, and believed that he had been giving in-
formation to the officer.

Turner stated he was well acquainted with the notorious
characters around Canton, Chio from having been in the saloon busginess
in that town with Jim Crowley, as most of these parties had frequented
their place off end on, He stated that he was at present operating
entirely legitimately and wanted no connection with any of the men
that he had known down thers. ‘

Turner was shown the photographs of Benson Groves and
Turk Brennan, and edvised that Groves looks a great deal like the
men who used to run, and may possibly still be running, the gas
station located at Death Curve outside of Canton, Chio, and that this
perty was known as "Duteh.®™ Turner was not certeain that it wes the
same man, but stated there was quite a strong resemblance. He stated



thet this party had fcrmerly gone out with a girl who was the piano
player for Ed Crowley, end that Crowley would know who she was if

he would tell. Turrer further stated that he wes famrilier with the
photosrapn of Turk Bremnan, but could not definitely place this in-
dividusl, althouzh he felt certain that he had seen him in the past.

: Turner advised that he was planning on going to Canton,
Ohio about Easter week, and that he would be abtle to find out from
the boys down there whether Benson Groves had been around there or

- was there at the present time. He stated that if he went down to
Canton, it might be advisable for an Agent of this Bureau who was .
not in any way known around the vieinity of Canton to meet him there
discreetly, and through such contact Turner would point out the places
where he would suggest information could be obtained regarding,either
of the above two men. In this respect, he advised that GeorgelGreen
of Toledo, Ohio, wroie to him some time ago to try and peddle “hot"
diamonds in Flint, Michigan, but thet he had refused this offer;

that Green was known t0 harbor a lot of c¢rooks around his place end
was acquainted with most of the gangsters. He thought that if Green
wanted to, he could furnish a lot of information regarding the pre-
sent Ihereabouts of the above mentloned parties, but he did not know
whether Green would telk.

Turner stated that if some informant could be put to
work on Green, he thought it would be possible to ascertein the de-
sired information. Turner did not know where Green was located in
Toledo at the present time, but stated Green wzs well krown tc the
Police Department. However, if Green is interviewed directly by
one of the Agents of this Buresu, Turner's neme should not be men-
tioned.

There was another man whom Turner recalled by the nsme
ol 7ilson, who, he stated, elso resembled Benson Groves. At Centon,
OLic this party went with a prostitute by the name of Gladys\Gould
of Canton, and was a friend of a men named John Meyers. Turner
thought this party's whereabouts would probably be known to the
Canton Police Department. John Meyers, a huckster in Canton, died
about two years ago.

Turner atated that a party named Herbert!%uwick (phonetic)
of Canton, Ohio, knew most of the people around town and occasionally
was mizxed up in a few of the rackets himself. Turner stated that
this perty was down end out at the present time, but he believed that
Buwick still had information regarding people around Canton end might
possibly be able to furnish informaetion leading to the whereebouts of
Benson Groves or Turk Brennan. :




Turner advised that another party wao would be able to
furnish information of value regerding the underworld cheracters
around Centon, Ohio, was like McKirney, as he was acquainted with all
of the gangs hanging around Canton.

- = Turnel stated that possibly some information might be
obtained from BilllKimmel, who was the collector for everything gow=

- ing on in Canton at%t the present time; that Kimmel could be found at
the "Lake of the Pines", Hartville, Ohio, but that he (Turner) cone-
sidered Kimmel a "sneaky" person end did not know whether Kimmel
could be trusted to furnish reliable information to an Agent, ale
though he (Kimmel) would know whether Benson Groves or Turk Brennan
was located around Canton at the present time,

Kirmmel and Turner had formerly been partners, opersting
the Delmonico saloon, and Turner had received a letter from Kimmel
recently asking about a settlement of $600.00 on the interest that
Turner still had in the place. Turner stated that at one time Kimmel
and Euwick were planning on robbing a bank, but he (Turner) found out
about it and talked Kimmel out of the idea. Turner hsd heard that
Kimmel had recently been engaged in the bootlegging business subse-
quent to Prohibition, end that if Kimmel were approached by an Agent,
a scare might be thrown into him through a possible suggestion of
prosecution along this line if Kimmel failed to furnish the infor-
mation desired.

— Another party who was well acquainted with the under-

S world characters around Canton, is a Jew named Stahler (first name
not recalled by Turner), who is at present a bartender operating in
a saloon about a block west of the market. Turner did not know the
name of the saloon in which this party worked. :

Turney advised that enother party who might furnish in-
formation was Jack\Sarkass (phonetic), an Assyrian., Sarkass, he be-
lieved, is dealing *in "hot™ cigarettes, as he had approeched Turner
on one occasion trying to get him to sell soms of them,

Turner further stated that last summer a man named
Kiell Grend, who is a brother of the deputy sheriff or game warden
at Canton, Ohio, came through Flint with four or five other men not
known to Turner and advised thet he (Grand) was going to the home
of a man named Stein, who was running a gambling place on some lake
about one hundred miles northwest of Flint, Michigan; that he had
mentioned the name of this lake but Turner had forgotten what it
was, and that in studying the map of Michigan he wes unable to
recognize the name of it. Turner stated, however, that Niell Grend
would know the name of this lake, and thet it was possibly a hide-
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out for fugitives.

Regerding “Hap" ‘/ebster, Turner stated thet he did not
know this party until he ceme to Flint, thouch he believed he hed
seen nim around Carnton, Chio while living there. He steted he hed

-understood that Webster was a gamtler but that his reputation was

good otherwise. He knows Webster guite well at the present time

and stated he would ascertain from him if he knew where Turk Brennan
was in the hope that through locating this party, the Bureau might
locate Benson urovea. ;

While Agent was talking with Harry Turrer, Mrs, Harry
Turner looked at the photograph of Benson Groves and stated that she
believed that she had seen this men around Flint, Michigan during
the last two years, although she could not recall where. She was
questioned closely regarding this, and stated that she was unable to
remember just where it was she had seen him or how often. She stated
that 1if she should recall the time and place she had seen this personm,
she would let her husband kncw end he could adv1se the Detroit Field
Division.

Harry Turner advised that if he received any informstion
regarding Benson Groves or Turk Brennan, he would immediately notify
the Detroit Division, and a franked envelope was left for his conven-
ience in this regard.

It is being left to the discretion of the Cleveland
Division as to whether ean Agent should meet Zarry Turner when he
visits Canton, and no lead is being set out in this regard,

Agent noted that there was a hotel directly behind the
beer parlor opereted by Harry Turner end proceeded to interview L. H.
STAPLEFORD, proprietor of the Milton Hotel, 4326 Milton Drive, Flint,
Michigan, after ascerteining fram the Police Depasrtment that this
party was relisble,

Mr. Stapleford stated that recently his place had been
reided about 2:00 A.M. by the police, who showed him a picture of
a man named Groves, and searched his register for the nemwe and aliases
of this party but were unable to find-anything in regard thereto. He
was shown the photographs of Benson Groves and Turk Brennan and ad-
vised that the photograph of Groves looked very familiar to him, but
he 4id not believe he hed ever stayed at the Wilton Hotel. Ee was
unable to place this party, but felt certain that he had seen him
around town. Mr. Stapleford was questioned as to whether he hed ever



freguented "Hap" wWebster's place, and edvised that he had never
been out to that plece.

At the Identificetion Bureau of the Detroit Folice

Devertrent, = search of the records failed to reveel enything

under the name of Benson Groves. Eowever, there was a fingerprint
" card found on a Cleveland c¢irculer, showing the neme of George
/}ﬁllaon es being wanted in Cleveland, Ohio., Nothing else wes in

this file, but the fingerprint classificatioms of Wilson end Groves
were the same. The same photograph of Turk Brenrasn was found in
the Detroit Police Depsrtment files as had been obtzined from
Lieutenant Martin at Flint, There wes no other availeble infor-
mation.

Agent made inguiries at various departments of the
Detroit Police Department, but the only one at which any infor-
mation regarding Turk Brennan was discovered was through Deputy
Chief of Detectives William J. Collins, who stated that Turk Brenpnan
wes wanted by the Detroit Police Department about fifteen years ago
and he believed he was living in Highland Park, a separately incore
porated city within the e¢ity limits of Detroit. Collins recalled
that they attempted to locate Brennan in Highland Park but were ad-
vised by the Toledo Police Department that Brennan had been arrested
in that city and therefore made no further inquiries,

Chief of Police Den Patch, Highland Park Police Depert-
rent, Highlard Park, Michigen, was interviewed and stated he wes
unable to recsll anyone by the name of Turk Brennan, alies John Horr.
Captain Charles Cook, Highland rerk Police Depertrent, was alsc in-
terviewed and furnished similar information. He checked the arrest
cards, chauffeur®s and driver's license cerds of his office, but was
unsble to find anything regerding Turk Brennan, John Brennan or John
Eorn. ,

The 1936 Detroit City Directory fails to show any Turk
Brennen, although it does show numerous John Brennsan's and John Hords,
but these individuals were not checked and will not be checked un-
less further information is received from the office of origin.
Similar information was found in the Detroit Telephone Directory.

During the course of the investigation at Detroit end
Flint, Michigen, Agent was shown an Identification Order issued by
the Post Office Department, #99941-D, dated October 5, 1936, with a
different photograprh thereon of Benson Groves then the one in the
files of this office. This photograph shows Groves to be a much
older men. The Identificetion Order requested that if Groves were
located he be held for the robbery of a mail train, and for his
apprehension there was offered a $2,000 reward.



Sheriff Thomes Wilcox, Weyne County, Detroit, Michigen,
was interviewed and edvised that he was not familier with the nemes
of Turk Brennen or Benson Groves, with eliases, but that if ‘Lgent
desired he would meke photosrephs of Groves and Erennaen from the
photosraphs in Agent's possession end show them to his men in an

- affort to locete these parties. Sheriff Wilcox was advised that

- - it was thought that Groves might be in contact with Turk Brennan at

the present time, and that if Brennan's whereebouts could be dis-

- creetly established, the Buresu might be interested in making a sur-
veillance of sare with the possibility of locating Berson Groves.

f

Sheriff Wilcox thought it advisable, therefore, to have
his men make discreet inquiry regarding the possible location of
Turk Bremnan in or around Detroit at the present time. He was allowed
to use the photographs of these two men for the purpose of having
copies made. Two copies of the photograph of Turk Brennan were Ob-
tained for Agent, one of which is being returned with the originasl
obtained from Flint, Michigan to Lieutenant Ray Martin. Lieutenant
Martin hed requested that if photographs were mede, he be furnished
with one of the new ones. The other photograph is being forwarded
with coples of this report to the Clevelend Field Divisionm.

Ray Scates, in charge of the Investigative Bureau of the
Sheriff's Office, Wayne County, Michigan, wes intervieved regarding
Turk Brennen. He advised thet tlis nare wes not farmilisr to him
end that he had no information as to Brennan's heving been around
Detroit recently.

Robert White, in charge of the Identificetion Bureau,
Wayne County Sheriff's Office, was interviewed, and after checking
his files stated that he had no record of anyone by the name of Turk
Brennan or John Horn, and that these names were not familiar t¢o him.

UNDEVELOPED LEADS: ' -

THE CLEVELAND FIELD DIVISION at Canton, Ohio, will
make discreet inquiries regarding the person krown as "Dutch™ who
operates the gasoline filling station at the place known as Death
Curve near Cantom, Ohio, to determine if he is identical with Bensan

v

Groves., .

Will make arrangements, if deemed advisable, to inter-
view Jack Sarkass, Mike McKimney, George Green, Gladys Gould, Stahler,
and Euwick, who are supposed to be well known to the Canton, Ohio
Police Department and whose addresses can be ascertained through that
organization. Such interviews would be toward the end of locating
either Benson Groves or Turk Brennan. : L




will ascertain the reliability of Kiell Grand, and
if deemed sdvisable will interview this perty, reported to be the
brother of either a deputy sheriff or game warden et Centon, Chio,
-and disereetly question him regarding the present whereebouts of
Turk Brennan and Benson Groves. Will elso sascertain the name of
the lake he was at in Michigan during the summer of 1936, at which
time he was aocompanied by several other men, supposed to be from
Canton, Ohio. . s R -
S - = . ’b,
' It will be noted that Harry Turner does not desire
to be connected with the investigation in the Cleveland District,
and therefore his nsme should not be mentioned,

At Hartville, Ohio, will
interview Bill Kimmel at Lake of the Pines, regarding any infore
mation he may have regarding the present whereabouts of Turk
Brennan or Benson Groves.

. . ‘g ) . ' ' 1

THE DETROIT FIELD DIVISION et Flint, Michigan, will
ezain contact the Chief of Police of that eity for any additional
information which he may have developed since Agent's last visit.

#ill again interview Herry Turner, 4341 S. Sszinaw,
for any additional information he may have obtained.
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Laboratory Report
Unknowa Lubjecte; -ereh &, 1937 ber: 7-261-179
Case: [dsel Ford - Victim; Number :
r.xvortion,
. , ”/
Specimens: Compurc hendwritirng of Cessius Foelonald in the BRLEID
cete 7=-076~13674 with that in the case entitled, Unknown
- Subjects; Edee%?rord - Victim; Extortion, #7-281,
o Detroit
Examination requested by:
2-19-37
Date received:
Examination requested: Document
Result of examination: Examination by: Iickering

It 48 believed that Cessius kelonald 618 not write the baniprinted
extortion letter to lidsel Ford,

RBOORDED T -
/\(9 - 11 4
INDEXE‘D 4{5 - /2722
-5 ' Vald '
‘ wnd & reaf
E-Bureau (1 for file #7-576) |
2‘D6t1‘01t ~a PN e}’_i T ;L”— |
£-Laborstory (1 for file #7-576) ——— __,_-wi#,.___z
‘ ~R B 1N

[

N
e

P WY

o~

N
oY



7-281-179

March 2, 1937

CoRT 7" 5 7 é -/ 3 7 é’é”
(SA 2=28)

Speciaol ..gcent in Cherge,
Detroit, Lichigen,

o ~ Re: Unknown Subjects}
Ldsel Ford - Victim;

' ~ Extortion,

Dear Sir:
There is transmitted herewith the laboratory report

covering the examination of specimens submitted by your office
in connection with the above entitled matter and received in .

the DivisionFebruary 19, 1937,
Very truly yours,

John Edgar Hoover,
Director.

Enclosure:
71061114
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

EAT:CLW N
Federal Burean of Inuestigation ?

United States Department of Justice

WMashington, D. C. /- v
Merch 2, 1937.
-Time - 10353 A.M.

S MRNOFANDUM FOR_THE_DIRECTOR %/ -
s
'/,
b

Re: Brener Case.

I telerhoned Mr. MacFarland at the Cleveland Office with respect

. to the exhuming of the body at Toleco supposed to be that of Dr.

/’&oran. I told him thet your instructions are for this to be done

" if it can be done without publicity. I told him that the Chicego
Office is going to furnish to him ell date and informetion in the
files of that office as to means in which the body might be
identified, end vhen this information is received, I told hin we
will Gecide how ve will proceed. Particuler concern in this metter
is centered eround a possible leak in the coroner's office, btut
vhen we are in & position to proceed, we will try to work out
sonething which will prevent publicity.

Res ctf§$ly,

E. A. TAMM.

RECORDED

IND;XED ’7—- ST6 _ /3757




DIRECTOR

EAT:CDW Fedrral Bureau of Inuestigat
Hnited $tates Department of Justice

Washington, B. €. % L
March 2, 1937.
_Time - 10: 50 AM.

/ MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR ﬁ A

Re: Bremer Csase.

I telephoned Mr. Ladd at the Chicago 0ffice with respect to the letter

which Mr. Connelley wrote to the Chicago Office recently in which he

suggests that the Chicego Office summarize from its file all of the

information previously developed as to the X-Ray pluates of Dr. Joseph

P iforen showing the shrapnel, dental work, etce I told Mr. Ladd we

vould like to have this inforietion summerized end furnished to the

Cleveland Office &s soon es possible. I told him we are going to

1 exhume that body over there, end if we can meke a positive identificetion,

oy, it will eliminate the necessity of our hunting for Dr. Moran for years to
L come.

Mr. I.add assured me thst this would be teken care of at once.

Respectfully,

E. 2. TAMM.

.

7590 - 13755

RECORDED




E2T: CDV Federal Burean of Inurstigation

Inited States Department of 1 ice

MWashington, B. €. )@( e

March 1, 1937.

Tiae - 2:55 P.:l.

MENQTANDTY FOR THE DIRECTOR

Re: Bremer Cease.
- o

The secretary to Congressnan J. ,_Eqi_ar)t',Wilcox telephoned me sné said
that lrs. Carson!Bradforﬁ is in the Consressman's office at this time
and wants to come down and see someone in the Buresu. HMps. Bradford
is the owner of the house at Leke Telr, Florida, where MaBarxer and
and her son, Freddie, were exterminated by the Agents. He said that
Mr. Hoover had written ilrs. Bradford a nice letter in which he said
that the Bureau was in sympethy with her cause, and today, the
Congressaan introduced a bill into Congress calling for the peyment
to her of compensestion as a result of the damage done to her property
at the time of thé\raid. _

I told the secretary that if iirs. Bradford would come to the Bureau,
¥e would be glad to have someone telk to her. Hovaver, I took
occasion to point out to him that as a metter of policy, the Bureau
does not comient upon bills pendinz in Congress. I told him that
bills respecting matters concerning the Depertment of Justice =are
refarred to the Attorney General, who obtains a stcteuaent of the
facts, and returns the bill to Congress with his comuients.

Mrs. Bradford subsequently called at my office and talked with Mr.
Foxworth, who is submitting a memorzndum.

Respectfully,




1443 otendard Bullding, f
Clgvelani, Cailo ‘

March 2, 1957

sricinl aeat in Laarge, ()
_ vetroit, dichizan - ne: Bkl

Dcu- Sir:
§ - Reference 1s made to tie lstter to your division dated at
‘, cl:veland, Chio, Kareh 1, 1737, relative to tie rtiixg:d yTesence

of BEI30N &UTVis st a rooming house operated by Fete)fason at Wyandotte,
iichizen.

Erclosed her-with m will find a photograph of xetar*x.ason.
alias Feter(iorzisizari, Jon@k‘ason, “Scup liouse iete", "r'eter tha.

Leg™, }etrgﬁvurzinskl, leteh ~izeisinsky, Ietar¥*rzeiainaki Jich -

(S

was obtained frum the Toledl, Ohlo, Folice Jepartrient. —ic =
i o
Tae descriniioa of Poter ~ason, as reflected by the reOorda ;1”
of the Ilontifientior Bureau of the Toledo, Cuie, Folice Departwert, .-
is &3 follows: T e
e . —
Age 57 ‘ s - Sk
Tel:ht 5* 9" T n
~eizat 155 lus.
s csegtnut
dalir Jarik easstuut
Coaplexion Falr . o
Ba1ld g ked{un slender
kativity Yennsylvania
rarks ' Anrvlosis, 324 joiut, rizat
: index finger; otier finc-ers
- injured
Finzerprint - 10 UOO 18
classification 18 U00
Rece Fhite ~r
Oesupation . otean fitter

T.e orimissl record of this individusl, as obtained from the
Toleco, Ohto, Pollen Departaent, Bureaun of identification, reflecta ke




your district.

1;.1":1/1:1‘ ’ -
Knols. (1
oc = Buresu —
Chiecage
Cincinnati
#.Je. Connelley, Tacona
~JH £AIL STECTAL DZLIVERY

: " It 18 requested that your Division return to the Cleveland
" Divisiorn the photozresph of kasoa, when it has served its purpose in

VYery truly -ydurs,

J.P. KaoFARLAND,

Sp.clal Agent in Chargo'

R
PSR A WS IR

P S



. BATsCDR Federal Bureau of Inuvestigat’

dnited States Department of Juucice \
WMashington, B. C.
March 1, 1937.

Time - 6300 PoMo /{,/—/\

/ \ .
MEMORNDUM FOR THE DIRFCTOR Z/ M

I telephoned Mr. Connelley at Tacoma, Washington, and told hin we were
wondering what remained to be done in the vicinity of Cleveland and Toledo
in connection with the harboring cases growing out of the activities of
the subjects of the Bremer Case there.

Mr. Connelley said thers are a few leads and possibilities at Toledo.
Dill and Dickstein, who are now freed from their assignments on the
Vandenbush Case, will stsrt at once on the investigation of these leads,
after which Dill will return to general assignuent at Cleveland and Dick-
stein will return to his headquarters. Mr. Connelleylelieves they should
be ahble to complete the investization of these leads within 2 week.

At Cleveland, Wynn is meking a supplemental summary on Milton Lett in
order to bring that angle up to date. He sa2id that Murphy is now in
Cleveland, this meking Murphy, Kitchin snd Wynn who are working on the
leads in thst vieinity. Mr. Connelley believes that these Agents will
be able to clean up all of the work reiaining there within & week or
ten days.

I mentioned to Mr. Connel’ey that Murphy has written to you asking that
he be sent back to his heedgquarters as soon as possible so that he can
get back to his wife and femily. Mr. Connelley said thet he shold be
able to get out of there within ten days.

Respe




FED' tAL BUREAU OF INVI .TIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT Cincmnati’ Ohio st. L. FILE NO. 7.43
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE :VEI?IICOF?D:SSE REPORT MADE BY ) o
. St. Louie, Missouri. i Sl =37 2=20,22=37 Je Se Bush A
“\ TITLE ¢ CHARACTER OF CASE
GEORGZ TIMINEY; Kidnaping; Obstruction of
DR, JOSEPH P, mRANx\with aliases-=-FUGITIVE, I0 1232 Justice; Harboring of Fugitives;
‘| etal; "EDWARD GEORGE BREMER--VICTIM. National Firearms Acte

1 sYNOPSIS OF FacTs: Biltmore Country Club, mear St. Louis, closed, No indication
Milton Lett has been near Venice, Ill., and apparently not in .
E. St. Louis at present, but deputy sheriff there states believes
he has seen him in the past.

P,

Reference: Report of Special Agent J. S, Bush, St, Louis, 10-20-36.

Detelils: ' ,

Agent exhibited photograph of Milton Lett to Chief of Police Harry
Hartmann, Venice, Ill., who is personally acquainted with all employees of the
gambling establishment operated by John T, Soy and who has previously given this
Division his whole-hearted cooperation in the investigation of matters in that vicin-
ity. kr. Hartmenn stated he has never seen anyone resembling Lett in the vicinity of
Venice,

It was ascertained that the Biltmore Country Club, located a few
miles southwest of St. Iouis, was closed during the month of November, 1936,

i

Chief of Police George Byrnes, E. St. louis, Ill., stated he had |
been unable to procure,any information indicating Lett had been in the vicinity of |
Ees St. louis, Adam C,\Fritz, mentioned in the report of reference, has opened a
gambling establishment on Broadway in B, St. Louis; however, Mr. Byrnes, as well as
Deputy Sheriff Dan Harris, who is well acquainted with gemblers in E. St. Louis,
stated no one resembling Lett was employed there. Mres Harris stated that he believed
he had seen Lett in Bs St, Louis in the past and that he would make discreet inquiry
of several informants within the next few days and advise agent of any information
‘|procured from these individuals.

Undeveloped Lead
ST. I0UIS DIVISION. At E. Ste Iouils, Illinois: Will re-interview

Deputy Sheriff Dan Harris for any infgngalgignIh; néay procure regarding Miltoxg’Lett.
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Federal Burran of Inuestigatirn
_nited States Deparinmient of 1. re
MWashington, B. ¢.
L. CzaC sarch 4, 1337.

uEi ORANDUK FOR THE FILES SECTION

//// Attached hereto are signed
Vstateuents of Seligdiuiller and Joseph A.
PRichter, dated February 15 and February 1€,
1937, respeclively, which were personally
handed to me by Special Agent Louis Loebl,
kto be placed in an envelope znd filed in
The breaer kiunaplng case.

\ neg

Very truly yours,
E. &, Tamm,

Enclosure #1J)35449
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{NCLOSURE
N© 1035449

FROM

Bepartment of Justice

—B49

v & evvemT FRDTO ST ¥iami, Florida,
February 15, 1937,

~ I,-Selig Miller, at present residing at ths Patricia Hotel,
MiamI, make the following statemsnt to Special Agents Louis Loedbl
and S. K. McKee, of the Federal Bureau of Investigation, United
States Department of Justice:

I resides at Baltimore, Marylend, and I am associated in the
pawnbroking busimess there with my father, H. D, Miller, &t 423 East
Baltimore Street, Baltimore, Maryland.

\ N
One day about two years ago, late in the aftermoon, Benny
/ Franklin, whom I have known for a graat number of years and who has
tean a good customsr of our firm, came to the store and asked me end
my father whether we knew a man by the name of;Knight in Miami, Flor-
ida, We informed Franklin that we did not know such a man. Where-
upon Franklin asked us if we could recommend sameons in Miami who
would know Knight and who could put him in touch with EKnight because
he had a very important matter to discuss with him,

Either my father or I informed Franklin then that we had a

couple of dependsble attorneys in Miami to whom we could refer him,

and that we also had a business friend there who could bs depended
; upon and whose name was Joseph A. Richter, in the jewelry business,
£ located at Miami, Florida. Franklin then told us that some ettormey

in Baltimore had approached him end told hiu that Knight te—soa—in—iaw @
) was in some kind of trouble and that he thought he could do something
& in bis behalf. Franklin then asked us whether we had eny objection
: to giving him a telsphonic introduction to Richter so that he mizht % -

talk to him about this metter. Thie was agreeable to us as we wanted
to do Franklin a favor as a business favor.

I walked uptown with Franklin and from a telephone booth in .
the Lord Baltimore Hotel I put in a long distance call for Richter k
at his boms in Mismi, and Franklin paid for the call by dropping ?
into the coin box the required emount for the toll charge. After [

I talked with Richter and told him that Franklin, who was with me,
was a friend of the firm and was a ralisble man and wanted Richter
SR to do somsthing for him in Miami, Franklin took the telephons, closed
‘ the door of the booth, end talked with Richter. After Franklin came
out from the booth hs told me that Richter consented to have a talk

.7, 9’74, /37(



with Knight, althouzh he did not know him personally, sd=Riektes

WgS~=Ho=sebbmiipmmid tiriragicueiitpebiimhedabolicodotictitninbelrt ., Frsnklin
t01d m2 the next day thaet he hed talked with Knizht and that Enight

vias coming on to Baltimore by plane directly, The following day, or
the next,ebout 6:00 o'clock in the efternoon, as we were ready to
close the store for the day, Richter and a men cams in and Richter
introduced him as a Mr. Knight, from Miami, Neither I nor my father
attached sny significance to Richter coming with EKnight as we had
been expecting Richter anyway in connection with a rare gold coin
deal which we had been negotiating with Richter at that tims,

Upon the arrival of Richter and Knight, I called up Benny
Franklin's place to tell him that Knight was here but I was told at
Franklin's place that he was not there and had gone out. A short
time later Franklin came to the store and Richter introduced him to
Knizht, as I recall it. If I remember well, Richter greeted Franklin
as if they had met before. Knight then spoke up end said he was go-
ingz to the Lord Baltimors Hotel, Whereupon I, with Franklin and Knight,
walked up the street to the Baltimore Hotel, while Richter and my
father went home,

Upon arriving at the hotel, either Knight or Franklin extended
an invitation for dinner and the three of us had dinner in the dining
room of the hotel. There was nothing said during the dinner within
my hearing by either Franklin or Knight that had anything to do with
the purpose of Knight's coming to Baltimore, the convereation being
just a general conversation. After dinmner, it must have been a little
after 7:00 or 7:30 o'clock, Knight stepped to the desk and registered
end then he and Franklin went up to bis room. I accompenied- them to
the elsvator end then departed and went home, where I joined my fath-

er and Mr, Richter.

This was the last I saw of Knight. I never spoke to him after
that, neither in Baltimore nor Miami. I positively state that I d4id
not go up to Mr, Knight's room at the hotel end did not hear any of
the conversation between Knight and Franklin aboat this matter, and
also stete that the first time I have learnsd of any story sbout
$10,000,00, or any such emount, being involved in Franklin's quest for
e contact with Enight wes when Mr. Ioebl and Mr, McKee told ms about

it.

2,



This is 8ll I know about this matter, end this 1s a true
statement so far es I can remembsr,

L

(Signed M&%y
(Seligjuiller.

Sworn to before me at Miami, Florida, this 15th day of

February, 1937.

W :
2 Louis Loedbl
76 W Special Agent, Federsl Bureau of
S. K. McKee, \ Investigation, United States
Spsciel Agent, Depertment of Justice, Miami, Fla.

Federal Bureau of Investigation
United States Department of Justice,
Miami, Florida.

Se



Miemi, Florida,
February 16, 1937,

I, Joseph A. Richter, residing at 1893 S,W¥. 10th Street
Miumi, Florida, engeged in thLe jewelry business at 168 Easi Flagier
Straet, Miemi, Flarida, have been informed that I em making this
statement to Speciel Agents Louis Losbl and S, K. McKee, of the Fed-
eral Bureau of Investigation, United States Department of Justice,
vho edvised ms as to my constitutionel rights and informed me that
whatever statement I meske may or may not be held against me in any
court. My statement, as near as it is possible to my best knowledge
and belief, is as follows:

Sore time in May or June, 1935, I was called at my home
between 7:00 and 8:00 o'clock in the evening (telephone 3-2372) by
Mr, Selig Miller, of Baltimore, who is the son of He. D. Miller, with
whom I have been in close business relationship for a great number of
years. Mr, Miller spoke to me in connection with some rare gold coins
which I was supposed to look over in Baltimore for the purpose of con-
sidering the purchass of same, end I informed Mr, Miller tet I would
be in Baltimore very shortly to negoticte about that deel. Millerxr
then said "By the way, do you know a mzn by the name of Knight in Migmi?"
I told Miller that I knew several Knights, among them a man by the neme
of Knight who is in the hotel business ad is interested in a dog race

t1ack.

Miller told me then thet an old friend of bis and Dbis father's
by the neme of Frank, or Franklin, I don't recall the name, asked him
about this man Knight, end that this man Frenk, or Franklin, wes trying
to get in touch with Knight to talk to him egbout en importent matter.
M{1ler then told me that be had that man, Mr. Frerk or Frenklin, with
bim and thet he would tclk to me personally. The other man thern contin-
ued the conversation and t0ld me that his name was Mr, Franklin and he
just wanted Miller to give him an introduction to me.

Mr, Franklin asked me whether I knsw a man by the name of Knight
who is in the hotel business. I told him that I did rot know Knizht
personally. Frarnklin then asked me if I could get in touch with him end
deliver a message. 1 told him that I thought I probably could but I
suggestad that Frenklin get in touch with Enight, himself, end I tol'd hin
that Knight could be reached at the E1 Comodoro Hotel at Miemi, of which

ing to get
Knight is the owner, Franklin then suggested that he was g0 ‘
in touch with Knight and that in the meantime I should get in touch with
bim end tell him that a man by the name of Frenklin is going to call
him on an important business, and that this Frunklin is the man who Was
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intrcduced to me by Miller in Beltimore over tle phone, Franklirn
asked me to tell Knight that he, Franklin, had ar attorney friend

in %Washington who could do him a lot of good in regerd to the trouble
Knight's son-in-law was in. I told Franklin tkat I would call up
Knight asnd give hir ths meesege. I called up Knight at the E1l Com=
cdoro Hotel sbout 8:30 or 9:00 o'clock that evening, end told him I
received a long distance messege from my old friend, Mr, Miller, at
Baltimore, whom I have lnown for a number of years as an absolutely
dependable and honest man; that Miller geve me a telephonic introduc-
tion to a man by the neme of Franklin, who asked me to get in touch
with Knight and tell him that he, Franklin, had some one in Weshington
who could be of great help to Mr. Knight. Knight then esked me to call
at the hotel end I went to the E1 Comodoro Hotel and met Knight in

the lobby of the hotel, I had not kmown Knight before, end he was
pointed out tc me by the clerk at the hotel.

I introduced myself to Knight and we sat down in the lobdy

end I told him what message I was asked to deliver from a Mr, Frenklin
in Baltimore. Enight then asked me what 1t was all about end I told him
trat I did not know; that the understanding was thet Franklin was to
call hi;m on the phone, end that I was to wait at homs until I got a call
from Knight to come over to the hotel and give Franklin a telephbonic
introduction to Knight. I then went home, end a 1little later I received
a telepbone cell from Mr. Knight, who stated thet he had just been cell-
ed by long distance plone from Beltinore apd thot the perty was going to
cell back and for me to come to the hotel directly so that I would be
there when the party called end jdentify Mr, Knight,

T irmedistely returned to the Hotel El Comodoro, which mst
have been at about 11:00 o'clock thet evening. Knight wes in the lobby
waiting for me and told me that he had éust got a cell from Mr. Franklin
from Bultimore, who told him that he had/influentisl attorrey friend
ir Weshington who could do Knight & lot of good with respect to the trouble
of his son-in-law, While we were telking there the telephone rang end
Knight said that he thought this must be tke long distence cell from

Baltimore which he Wes expscting. We then walked into a little office
in back of the information desk at the hotel and Mr. Enight answered the

phone and then told me thet it was Franklin from Bultimore, who asked
Knight to put me on the phone. I took the phone end the man at the other
end caid "Hello, are you with Mr. Knight now?" end I replied "Yes".

Then he said "This 1is Franklin; put Mr. Knight on the Phone." I said

¢ y’\
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all rigkt, and Mr, Knight took the phone and talked to Mr. Franklin

a few words and then Mr, Knight tcld me tbat Franklin d4id not want any
one to hear the conversation so he asked me to step out for a minute.
I left the office and went to the Tap Room of the hotel to get a drink,
Shortly thereafter Knight came into the lobby and told me that Franklin
had informsd him thaet I was going to Baltimore on a business trip in a
day or two and Knight said he would like to go with me so that I would
be able to introduce him to Mr, Miller and Mr, Franklin. I told Enight
ttat I hed in mind going and, in fact, I was going tomorrow morning by
plene, Y¥r, Knight said he was very sorry he could not go tomorrow morn-
ing becasuse his daughter was rather sick, and that he thought he could
leave tomorrow night,

I then went home and while reading the paper snother telephone
cell came from Mr, Knight, which wes at about midnight or about 12:30 A.M.
Knight told me thet he had decided to join me end that he would meet me
at tbe Airport in ths morning. I met Knight the next morning at the Alr-
port and we flsw to Washington, arriving there at about 5:00 o'clock
thet afternoon. Upon arrival at Weshington Enight seid that he thought
be would stay over in Weshington becasuse he would like to talk with a
friend of bis in ths hotel business, and would also like to talk with
enother friend who is & senstor or corgressman Whom he would like to see
first, However, Knight changed his mind a few mimﬁes later and decided
to proceed to Baltimore with me. We took a taxi frcom the Union Ststion
end from there a train to Baltimore, arriving there around 6:00 P.M., OT
a 1ittls lster. During the trip while on the plene or the train nothing
was said by Knight or me about this case, except that Knight mentioned
on one occasion that the Government got his son-in-law bhooked up with
some outfit end thset his son-in-law 1is accused of keeping some perty, or
perties, in the holel, and that this got him into some trouble with the

Government,

When we arrived at Miller's place on Bast Baltimore Street

the place was about ready to close. I introduced Knight to Miller and
his son, =and tbhen a few minutes leter a men came to the store and one
of the Millers introduced me and Mr. Knisht to that man as being Mr,
Frenklin. I have nmever met this man Franklin before. Selig Miller,
Knight and Frenklin then left for the hotel, and 0l& Miller and I drove
bome and hed dinner there. About half an hour or so later Selig Miller
came home and joined us. I cannot recall whether Selig said something

about his being with Knight and Frenklin at the Hotel. I stayed in Bal-

timore e day or two, transacted my bue iness corcerning the coins, which

I then purchased, and returned to Miemi, I have not seen Frenklin or .
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heard from him since then, and I have not talked with Enight since
then except probably on ore cccasion about a month later when I met

Knicht on the strecst and we talked sbout soms generel matters having
no connection with this affair whatsoever,

During my dealings with Harry Miller, Selig Miller, T. R.
. Knight end Berny Franklin, I at no time had any conversetion with
- - any of thsse persons ebout the payment of $10,000,00, or eny other
amount, to any parties for the settlement of the trouble ir which Mr.
Knight's son-in-law was involved,

T make the above statement of my own accord, freely, without
any coercion, intimidation or promise of any character,

(Signed) 4{%«%

&’ Joseph A. Richter,

Sworn to before me at Miami, Florida, this 16tk day of Feb-
ruary, 1937, 1

s Touis Loebl, Spscial Agent,

= 4{kt/@p Federal Bureasu of Investizetion,
S. K. McEee, Special Agent United Stutes Department of Justice,
Federel Buresu of Investigstion, Miami, Florida.
United States Depertment of Justice,

Miegni, Florida.
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York Blackie", Lloyd{Girard, TomjParue,
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REFERENCE: Reports of Special Agents E. J. Wynn, Cleveland, Ohio, 2-5-37

F. G. Tillman, Pittsburgh, Fennsylverie, 2-9-37,

DETAIIS: . |
AT VESZLING, WBST VIRGINIA - :

DR. R. M.}PEDICHORD, Heglth Department, searched his records !
for the purpose of locating John "Jack"flWioods, a bartender who, according to
the reference report of Special Agent Wynn, may have been employed at Xlm Grove,
west Virginia, without result. Dr. Pedichord, who has precticed medicine in
Elr Grove and vicinity for more than twenty years, stated that he does not
recell any bartenders in greater Wheeling, which includes Elm Grove, bearing
that peme, other than Dan Woods the proprietor of a bar at Glenwood, %W. Va, ‘

00DS, age 40, stated that he 1s not known as Jack and

although he has been in Elm Grove for years, has not heard of a John or Jack
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l'oods znd does rot know Benson Groves. As Dr. Pedichord stzted thet
Dan %oods is of zood reputation, it is not believed thzt he is iler-
ticel with the person mentioned in reference report. James l'clermott,
a2 health officer, advised that B. J. Woods operates a tavern at 1l4th
and lieter Strzets, Wheeling. B. J. i:0CDS, age about 35 years, stated
that ke does not know any bazrtenders with the surrname of .woods other
“than Dan VWioods, previously referred to. Woods further stated that
he is not acquainted with Benson Groves, In view of the difference
between the age of B. J. Wood and Benson Groves, it does not appear
that he is the Jack Woods previously mentioneds Further, B. J,/Voods
stated that he has never been known as Jacke ‘ ’ﬁ

contact with bartenders, Gurbin }ieisand, bartender at Zimmie's,

23rd and Mein Streets, Vheeling, and MauricejHumbert, 2133 Market
Street, an 0ld ex~bartender, were interviewed, Both of these men
stated that they had never heard of a John or Jack Woods having been
employed as a bartender in this vicinity. Humbert stated that he
knows Benson Groves although he has not sgqen him for more than
eighteen years. He also stated that Mont {Boner, Benwood, West Vire
ginia, is the only bartender whom he knows is acquainted with Groves.

In company with Mr, M%Dermott, vhose duties bring him im

Mre McDermott stated that Reed Groves, & shiftless character
and a drunkard who always appeared to have money yet rarely worked,
frequented the homes of hoodlums at Heryey Heights, Wheeljng, am
isolated section. At the home of "Doc"{Panelli alias Doc)lerrill,
Hervey Heights, Charley{Hezley, a slot machine operator and bootlegger,
stated that Reed Groves told him about a year ago that "Soup"™ Groves
was in jail end that he has not subsequently heard Reed Groves make
any statements as to his contacts with Groves or his whereabouts,

In connection with the alleged relationship between Reed Groves and
Benson Groves, Healey stated that Reed ¥requently referred to him as
his uncle, and, particularly when drunk, told of his exploits and
the "jobs"™ "Soup"™ Groves had pulled, Healey denied having seen
Benson Groves at.any time or having eny knowledge concerning his
associates or whereabouts,

oo

"DOCY" PANELLIY stated that he had not heard of Benson Groves
in years and had no knowledge of his associa}tes or hangoutse

WALTER AGEOT, 157 - 29th Street Boulevard, who, accor-
ding to LkicDermott is a numbers runner and bootlegger, told that he .
is well acquainted with Reed Groves who continually talked about his



"upcle" "Soup" Groves, - what & "great guy" "Soup" vias and the money
which he had secured in robberies. Sauvageot described Reed Groves
as a "rum hezad™ and is of the opinior that he does not kmow vhat he is
talking abouts He also feels thet Reed Groves thinks he is ircreasing
his prestige by claiming relationship with Benson Groves. However,
Sauvegeot could not say whether or not the two are in fact related,
although Reed Groves is sometimes facetiously called "Soup" because
- --of his references to Benson Groves. According to him, Reed Groves
. - frequents the Arthur Woods Tap Room at 3529 Jacob Street, Wheeling,
' situated near his home. Sauvageot stated that he has never heard
.- the proprietor of this saloon called Jack. McDermott advised that
Arthur Voods is a man less than forty years old and has not been
lopg in the liquor businesse .

No inquiny was made at this tap room in view of the infor-
metion which "Goaty'}.Samuels is attempting to elicit from Reed Groves
although it does not appear at this time that Reed Groves has any
actual knowledge of ienson Groves. ’

Mr, Jo He''Lewls and Lieutenant Bamnondéavis, Bajtimore
and Ohio Railroad Police at Wheeling, advised that WilliamfO'Neill,
former Lieutenant of Police for that reilroed, was now at Bellaire,
Ohio. ‘ '

With respect to the police in office at Benwood and
Bellaire during the period in which Benson Groves was at Wheeling
or Benwood, Mr., Davis stated that Coney liahone, former Chief, and
Captain Humbell, both of Bellaire, were now deceased and that Luke
Sauer, former Chief of Police at Benwwod, was presently residing
at Bellzire and could be located through a liiss Stieger.

AT BELIAIRE, OHIO

Chief of Police Frencis Moren advised that William C.
\0'Neill is presently employed as a ppliceman by the Weirton Steel
Company, Weirton, W, Va,, as is Davei'l‘yson, a former Chief of Poliee
at Benwood. Mr. koren suggested that Tyson may have some information
regarding Groves, although his term was brief and about twenty years
880e¢ a

LUKE SAUER, Belmont Street, Bellaire, advised that he

recalled Benson Groves but had no infommation to offer other than

that which has been set forth in the reference report of the writer T
with respect to the death of Mahood and the inquiry ofjGoegelein Arefats &
in an explosion at Bucyrus, Ohioc. Mr. Ssuer stated that he wvas

Chief of Police at Benwood from 1914 to 1919 being succeeded by




Herman Speck and 0llie Landers, both deceesed, who were Chiefs from
1216 to 1920, erd 1920 to 1922, respectivelye. Mr. 32uer believes taat
the Chief immediately preceding him was Dsve Tyson, bereintefore mentioned.

AT PARKERSBURG, WEST VIRGINIA

“/ith reference to the corviction of Groves on January 9, 1817
at Parkersburg for theft from interstete shiprent, Captair Earmest
Chapmén informed thet he had no infommetion about Groves other than
suck as is generally known ab out Benwoo&, which proved to be identical
with that previously set forth with respect to his reputation. Iire
Chapran stated that the records reflectirg the activity of the former
Pittsburgh, Cincinnati, Chicago and St. Louis Rzilway, now the Panhandle
Division of the Pennsylvania Railroad, will probably now be in the
custody of Captain John ¥, Shuraker, Pennsylvenie Railroad Police,

612 PRR Station, Pittsburgh, Pa., if such have been preserved.
\ .

IUKE\GARVEY, a former Chief of Police at Benwood, Ve Ve.,
row residing at the Chancellor Hotel, Parkersburg, who was said to
have been on intimate terms with, and afforded asylum to, the safe-
blower of the past generation, furnished information identical to that
previously secured with respect to the former activities of Groves and
the desth of Mahood and injury of Geogelein and their connection with
the theft from interstate shipment, set forth aboveg

Mr., Garvey related that during his tem as Chief of Police
he offered asylum to the numerous safe-blowers and other crimipals with
the understanding that they would not "pull™ any jobs et Berwood and
vicirity and that he therefore did not have a good reputation es a
policaman but gained a wide acquaintance among the crooks of his day.
Mr. Garvey stated that he now only occasionally ceme in contact with
ther and has lost touch with the 0ld timers, most of whom are deceased,
without becoming familjar with the new criminalse It may be stated that
subsequent to his term es Chief of Police, Garvey has been employed by
the Buresu of Internal Revenue and the Pennsylvania Railroad but is now
retired, : '

Garvey stated that he has not seen Groves for more than
eight or ten years and has not corresponded with him or received any
information concerning Groves through his associates in recent yearse
With respect to his associates and the identities of the criminals who
sought asylum at Benwood, Garvey furrished the names of Barry.Williems
alias New York Blackie, who may be the Blackie referred to in the =~ ~
reference report of Agent Wynn, He &lso furnished the names of Lloyd
Girerd, Cleveland, Ohio, and Tom Parue and his brother of Tonowanda, N,Y,.
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Garvey could not furnish the address of liilliams other than that Lis
origir was in the New Englend States. This incividuel may also
be the "Jersey Blackie" referred to by Alfred}Clator of wheelirg,
as being & former inmate of the Ohio State Penitentiary.
Accordirg to Gervey,y Iby?DeAutremont and Gereld

hapman frequented Berwood and were known to Groves as were other

- otorious criminals of past days whose names Garvey could not recalls
Garvey believes that Turk and Phil Brennan may be present contacts
of Groves as he was well acqueinted with them, Turk being & "Soup"
man, Garvey stated, as set out in Agent Wynn's report, that Phil
Brennen is operating & saloon at East Liverpool, Ohioc. Garvey was
urable to furnish the names of Grove's present associates or the
identities of the places or persons whom he may contact. Garvey
does not feel that he will return to Benwood as he is very well
known there and does not have any intimate friends. However, 1if
Groves visits Bepwood, Mr. Garvey believes that he would get in
touch with Clarif{Sprout, Mrs, Raymond Scanlen, or Mont Boner. All
of these personsihave been previously mentionede

' Garvey stated that he does not kmow a bartender or
any person bearing the name of Jeck V¥Woods and does not recall such
a person being & friend of Benson Groves. -

The reference report of the writer erroneously states
that Mrs. Reymop@ Scanlan, Mcllechen, West Virgiria, was the former
wife of Everettflmhood, deceesed. Garvey advised, as did Deputy

lSherifi‘ Sam lizhood at hioundsvil!le, that she is the widow of Harry

. Groves, the only brother of Be:scn ves and the mother of H. H.
N Groves. Mr, Garvey steted thet Fr F;azier, former Chief of Police
: 8 Theeling, is related to Clerk Sprout and therefore is a distant
cousin of Benson @roves, and feels that Frezier mey be able to
furnish some informetion concerning Groves' friends in view of his
formmer position and the interest he would have in Groves because of
the relationship.

It is believed that Garvey will be able to state the
extent of the association with Groves of various individuels if such
is desired, as he appears to0 have an extensive knowledge of his
former friends, However, he was unable to recall many of their
names, stating that he believed he could remember if some name Or
event was brought to his attention.

AT PADEN CITY and SISTERSVILIE, ¥. VA,

An inquiry was made of Hazel Paden, Assistant Postmaster,
Paden City, and E. B, Tuttle, Clerk, Post Office, Sistersville, end




severel merchants in each of these towns without loczting or securing
any irformation concerning Albertr‘Ketzel.

An effort wes made to interview Fred Frazier at .arwood,
west Virginia, and Jack Bursee at Benwood, without success.

Serzeant Howard lillard and Chief Albert C. legale,
Wheeling, advised on February 18, 1937, that they received no addi-~
tional information from Goaty Samuels as Samuels has not yet employed
Reed Groves, as set forth in the reference report of the writer.

AT L.OUNDSVILLE, WEST VIRGINIA

The relatives of Benson Groves were again discussed with
Sam Mahood, Deputy Sheriff, Moundsville, at which time he stated that
Reed and Ray Groves were not relatives of Benson Groves; that Benson
Groves had only one brother, Harry Groves, now deceased, who in turn
had one son, H, H.iGrOVeS, presently a fugitive from a state warrant
at Moundsville, but probably in Steudbenville, Ohio, &t an unknown
addresse The widow of Harry Groves, as hereinbefore stated, is now
the wife of Raymond Scanlan, McMechen, West Virginia, The other
relatives of Groves heve been previously mentioned.

UNDEVELCPED LEADS$

THE CINCINNATI FIELD DIVISION AT STEUBENVILIE, OHIO, will attempt to
locate H. Heo Groves, & nephew of Benson Groves, and if it is deteruined
that Benson Groves is not in contact with him, will question Groves
concerning his uncles

THE PITTSBURGH FIELD DIVISION AT WEIRTON, WEST VIRGINIA, will interview
Dave Tyson and William C, O'Neill, presently employed by the Weirton
Steel Corporation, concerning the associates and activities of Bensomn
Groves.

AT PITTSBURGH, PENNSYLVANIA, will interview Captain John
W. Shumeker, Pennsylvania Railroad Police, concerning the theft from
interstate shipment of which Groves was convicted on January 9, 1917
at Parkersburg, and the information appearing in their records w ith
respect to the identity of his associates.

Will interview Jack Bursee and John Lucey, Benwood, W, Vae;
¥Williem Oser, }cllechen, W. Vao; Albert Megale, Howard Millard, Goaty
Samels, Myrtle Geogelein and Reed Groves at Wheeling, W, Vae; Fred
Frazier, Varwood, W, Va., and John Niebergall, Sherrard or Limestone,
W. Va., as set forth in the reference report of the writer.

e



When interviewing the above ramed persons, vill endeavor
to learn the address of Albert Ketzel =znd John "Jack" l.oods.

No leads are being set out with reference to Harry williamg,
lloyd Girard and Tom Parue, such being left to the discretion of
the Division of Origin,

~-PENDING~-
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March &, 1327

MZMO ARDUZ FOR ASSISTANT ATTORRBEY GENSRAL MciaiOR

I have received your memorandym of Februcry <€, 1337,
pertaininy to the cace entitled GEIRG:/TIXINFY, et al - Harboring,
togethor with the summary prep:red by Special Attorneys Foster
and Shanshan and have observed your regu-2st thut you be advised
shether this sumzary contains all of the competent evidence
available against the defendunts in this care. You h:ive hereto-
fore been furnished with investigutive reports outlinin;: all of
the informstion and evidence accumuleted by Speciel Agents
during the oourse of this investigution, and I do not feel th:t
the Buresu should aske any comment upon the guestion of admis-
eibllity of any particular item of evidence, since such a determinc-
tion is without the jurisdiction of this Bureau. I have, hLowev:r,
trunsaitted the sumsary subgitted with your zmcmorandua to Agemt

v E. J. %ynn for his comacnt end observstions upon the susmury. I
will return this summary to you in the near future.

Very truly yours,
For the Director,

Harold Neathan,
Asgintunt Director.
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SYNOPSIS OF FACTS: Percy S. Lansdowne dled 1931 and his son advlses

his records contain no informetion rels tive to
locetion of Emuﬂy?ﬁlllams, George G./Rorke or -
Fred{ullliams.

l»
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'REFZRENCE: Report of Special Agent J. A. lurphy, Trenton, K..T . N
dated 1/18/37. R N
DETAILS: AT BUFFALO, N.Y. N

By a seerch throuzh the old City Dircctories it ues ascertained
that Percy S. Lansdowne had formerly been a member of the firm of lansdovne '
& Lansdowne, 807 D, S. lorgan Building and although the current City Directory |
did not list Percy S. lansdowne the firm was still listed at the seme uddress. i

Robert J. Lansdovne advised that his father died in 1¢31 and
that he, himself, was admitted to the Bar in 1925 and had had nothin: to do
with the Williams case although he did remember hearing his father tealk
about it. He had no personal information concerning the address of Iraak
Tilliems at any time and the names of Fred Williams and Coerge Gordon, uork
were unfamilier to him, He advised he would search the old files and ‘that
if he found any information he would advise this division accordingly.

Robert J. Lansdowme telephoned in the afternoon to stete thut
the only papers he could find were legal papers which contained no reference
to any address of Frank Williams and that the names of Fred VWilliams or
George Gordon Rorke were not mntloned.’ e
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- MEMORANDUI FOR }R. HOOVER, DIRECTOR, FE!ERAL BUREAU
OF INVESTIGATION.

Res GEORGE,;IMI , ET AL,,
EDVARD GEORG BRELER-VICTIM.
Kidnaping;

Harboring.

Speciel Attornmeys Foster and Shanshen, of this Division, have
gone over the several reports submitted by your Agents Wynn, Madala
and McKee, which reports refer to an alleged violation of Section 246,
Title 18, UeSeCeA., committed by George Timiney end others, in and
around Cleveland and Toledo, Ohio, during the years of 193& 1935 and
1936. The original reports were very lengthy end voluminous, end con-

{tained statements of Karpis and several other members of the Harker-
Earpis gang, most of whom are now confined at Alcatraz Islande There
were also included statements that were conclusions of the witnesses
which is not competent evidence. It, therefore, beceame necessary to
prepare a summery report, including only competent evidence.

Special Agent Suren advised Mr. Foster and Lr. Shanshan thet the
press of business prevented the preparation of a summagx_;eport, 8o
it was arranged that Agent Wymn collasborate with lr. Foster and
¥re. Shanahan in its preparation.

The report has now been prepared, snd as Special Attorneys Foster

end Shanshen have not had an opportunity to interview any of the witnesses
and must rely only on the reports sutmitted, it is suggested that the
summery report, which is enclosed herewith, be submitted to Agent Vymn
in order that he may check over it, end determine whether or not the
.“ report, as summarized, contains all of the admissible evidence. If the
N " summerized report does, in fact, contain all of the admissible evidenoce,
" you may return the same to me with that notetion. On the other hand,

if there is any other evidence availadble, it is requested that Agent

.y Viynn set out the same in a supplemental report, and advise frdm what
§§S' source the evidence can be obtained. I“;?“‘“::T“ ——y
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It is suggested that this matter be expedited as much as
possible in order that this Division may determine whether or
not the facts warrant prosecution, and if so, against whom prose-
cution should he instituted.

Respectfully,

.o G . ‘Mﬁ
- BRIEN McMAHON,
Assistent Attorney General.

Enc.#971676.
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i~ . MEMO:ARDUM FOR ASSISTANT ATTORNEY CENERAL McMAHON

I have received your memorandus of February 26, 1937,

ing to the case entitled GEOAGE TININEY, ot ol - BHardoriang,
together with the sumnary prepered Yy Special Attorneys Foster
.eand Shanshan and have observed your request that you de sdvised
whether this summary contains all of the competent evidenoce
available against the defendants in this case. You have hereste-
fore been furnished with fuvestigative reports outlining all of
the information and evidence eccusulated Yy Special Agents
during the oourse of this ifavestigation, and I do not feel that
the Buream should mske say comment upon the Guestion of adais-
sibllity of ény particular itea of evidence, since such & determina-
tion is withoud the jurisdictiom of this Buresu. I have, however,
transsitted the sumasry sulmitted with your semorandus to Ageat
2. J. ®yna for his comaemt t«nd odservations upon the summary. I
vill retura this summary to yow in the mesr future. = !

Voty'tni: yoirl, . :
Por ‘hmr“w. o oL g**.f

Harold Nathan,
Assistant Directer.
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- ADURESS REPLY TO
THE ATTORNEY GENERAL™
AND REFER TO
INTTIALS AND NUMBER

DEPARTMENT OF JUSTICE
WASHINGTON, D. C.

February 26, 1937

MEMORANDUL FOR FR. HOOVER, DIRECTOR, FE!'ERAL BUREAU
OF INVESTIGATION.

Re: GEORGE TIKINEY, ET AL.,
EDWARD GEORGE BREMER-VICTIM.
Kidnaping;

Speciel Attorneys Foster and Shanshan, of this TCivision, have
gone over the several reports submitted by your Agents ¥ymn, Madala
and McKee, which reports refer to an alleged violetion of Seotion 26,
Title 18, UsSeC.A., committed by George Timiney and others, in and
around Cleveland and Toledo, Ohio, during the years of 193[;, 1935 and
1936+ The original reports were very lengthy and voluminous, end cone
tained statements of Karpis and several other members of the Berkere-
Karpis gang, most of whom are now confined at Alcatraz Islande There
were also included statements that were oconclusions of tle witnesses
which is not competent evidence. 1It, therefore, became necessary to
prepare a summary report, including only competent evidence.

Special Agent Suran advised Mr. Foster ard )Mr. Shanshan that the
press of business prevented the preparation of a summary report, so
it was arranged that Agent Wynn colleborate with !r, Foster and
¥re Shanahan in its preparation.

The report has now been prepared, md as Speciel Attorneys Foster
and Shanahan have not had an opportunity to interview any of the witnesses
and must rely only on the reports sutmitted, it is suggested that the
summary report, which is enclosed herewith, be sutmitted to Agent Tymn
in order that he may check over it, end determine whether or not the
report, as swmarized, contains all of the admissible evidence. If the
swmerized report does, in fact, contain all of the admissible evidence,
you may return the same to me with that notation. On the other hand,
if there ie any other eviderce available, it is requested that Agent
¥iynn set out the same in a supplemental report, and advise from whet
source the evidence can be obtained.
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It is suzpested thst this matter be expedited as much as
possible in order that this Division may determine whether or
not the facts warrant prosecution, and if so, against whom prose-
cution should he instituted.

Respectfully,

Qs ML,

BRIEN McMAHON,
Assistant Attorney General.

Enc.#971676.
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SUNXMARY

THEODCRE (TZL) ANGUS AND EERT ANGUS

WYTIONA BURDETTE will testify thet she, as a woman comrenion
of Harry Campbell, wes a fcmale member of the Karpis-Berker geng; that
following the kidnepirg of Bremer et St. Paul, Minneso ta, on Januery
17, 1934, she, Paula Hermon - & wozan correnion of Fred Berker, Edna
Mu-rsy - the peramour of Volmey Devis, proceeded to Chicego; that
during the time that Bremer was held ceptive, thet is, from Januery
17, to Februery 7, 1934, she, Willie Harricon =nd Edne Murray drove
to Toledo, Ohio, and went directly to the Cesino Club, operated by
Ted and Bert Angus, where she and Edna MNurray were introduced to
Colin Monroe, known as "Cooley™ by Willie Harricon; thet she then
returned to Chicego with Edna Murrsy end Harrison; that after the re-
leese of Bremer, Herry Campbell end Herrison drove her to Toledo and
registered at the Algeo Hotel; that they later rented en epartment
at the Jarvis Apartrents under the name of Winfield where she and
Campbell resided for approximately two months; thet on or ebout the
first of April, 1934, Campbell rented & house on Sumit Street at
Point Place, Ohio, under the neame of George Winfield; thet during
the entire time in the Spring end Summer of 1934, while she lived in
Toledo with Harry Cevpbell, she can t estify thet she asgociated at
the Casino Club, opereted by Ted and Bert Angus, with the verious
members of the Kerpis-Barker gang, in particular Alvin Karpis, Arthur
R. "Doc” Barker, Russell Gibson, Oliver "Izzy" Berg and Harry Camp-
bell; that she can testify that these fugitives frequented the Casino
Club end were very friendly with Bert and Ted Angus, being armed at
practically ell times; thet shortly after she and Cempbell had moved
$o 2831-131 Street, Campbell, Arthur R. "Doc" Barker end Volney Davis
bad operations performed by Dr. Moren on their fingertips; that Ted
Angus visited Herry Campbell end her several times at that address;
she cean recall thet a short time after Campbell's fingertips head been

perated on and while they were at the house that hed been procured
for them by Ted Angus, a car eppeering to Dbe occupied by officers,

/ was parked in front of the house; and that on this account the gang,
consisting of Arthur R. "Doc" Berker, Harry Campbell and Volney Devis,
left the house and drove to the reer of the Casino Club and there
talked to Bert Angus, as<ing end receiving the use of a cottage be-
longing to Bert Angus; she will also testify concerning the incident
at the Casino Club in the presence of Ted Angus when police officers
entered the esteblishment and Herry Cempbell ran to tke kitchen to
secrete his gun; she can elso testify concerning e perty conducted
by Ted Angus at his home where several members of the gang, together
with their women compenions, were present. This witness can also
testify that upon entering St. Vincent's Hospitel for treatment she
used Ted Angus' address and that it was through the intercession of
the Angus brothers that she wes admitted,

- * X % 3 3 A X

It is quite possible that the above witness cen testify to
other fects if the seme are recalled to her mind by en exhaustive
{nterview shortly before triel. No attermt is being made here to
state what facts she may be able to add, but it is trought highly
possible that the incidents set out avbove will be eleboreted upon.

o
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EDNA MURRAY will testify that she, as the womsan compenion
of Volney Devis, wes & fenale member of tke Farplis-Bsurker geng, and
that following the relecse of the victim, Bremer, she drove to
Toledo in the Sprirg of 1934, first in Februery end leter in llay,
where she associatzd with various other members of the weng at the
Cagino Club operated by Bert and Ted Angus; she will testify thet
when she first appeared at the Casino Club in en endeevor to locette
Volney Devis and other members of the ceng she made inguiries through
Bert Angus, who told her in the presence of his brothar Ted, thet
the crowd would be into the club leter and that they woulid contact
Davis for her. :

She will further testify that during the Spring end Sumer
of 1934 the various members of the geng, ircluding Kerpis end "loc"
Barker, frequented the Cesino Club e&nd were on friendly terms with
Bert and Ted Angus; she will recell thet an apartment wes rented for
herself and Volney Davis under the alies of J. K. Morley or H. J,
Morley, an elias commonly used by "Doc®™ Barker, end that this apert-
ment, loceted at Collingwood and Cherry Streets, Toledo, Ohlo, was
rented through the intercession of Bert Angus. It wes et this
tine thet Volney Davis, Arthur R. "Doc" Berker and Herry Campmbell
were suffering from the effects of the operetions performed or their
fingertips and they eppeared elmost nightly in the Casino Club with
+heir hends end faces bendsged, where both Ted &nd Bzrt Angus
associated with them.

On the different occesions spent at the Cesino Club, Edna
Murrey cen testify that the various :embers of the geng were often
addressed by tLe Angus brothers by their true nemes; she cen also
testify thet the members of the gang cerried guns practicellv all
the time while visiting the Casino Club, thet thie wes known to
Bert and Ted Angus and that Bert Angus on one occeasicn hed lesughed
and kidded "Doc” Barker when the letter in stuoping over hed dropped
his gun which fell on the floor; that on still enother occesion
Bert Angus hed teken an esutamotic pistol fror behind the bar and
handed it over to onpe of the members of the gang efter he hed re-
quested it.

On or sbout May 20, 1934, Edna Murrey cen testify that she
was at the Casino Club with Volney Devis end other members of the
gang, some of whom had elready been indicted for the Bremer kid-
naping, when Volney Devis told Bert Angus thet he wanted a new Ford
and Bert Angus had said he would get it, after being told to purchese
the cur uncer the alias of E, J. or J., E, Powell; she can also intrc-
duce evidence to the effect that shortly efter she and Volney Davie,
in the Sumrmer of 1934, hed moved to 3unnyside Beack neer Sendusky,
Ohio, she had an ergument with Davis, left the house and drove elope
to the Cesiro Club one afternmoon; that Bert Angus wes there at the
time and that he told her that Melvin Purvis wes in town and she
should tell the "boys", referring tc the embers of the gang, to
stay away as he thought tic place wes "hot"; «lso thet a coupnle of
strange men who were workinyg 8t the docks had been comirgz into the
Casino Club to drink beer and that he, Bert Angus, thought they vwere
*G-men”; she can further testify that Alvin Kerpis did mnot frejuent
the Cesino Club a&s iuch as other members of the .ang, but thet she
recalls on several occasion: he talked with Bert and Ted Angus, and
tbat at that time both the hends end fece cof Harpis were bandeged
es he had not entirely recovered from the orer=tions perforried on
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him by Dr. 'bren; she can also recall talking with

Rert Angus during the early Summer of 1934 and discuss-
ing the joke arrest of «illie Harrison, which had occurred
during the month of Januery, 1934, at that time remarking
to Ednz that at the time of the arrest "le did not know

we were fooling with a bunch of kidnapers." The members
of the ganz continued to frequent the Casino Club for sone
time after this conversation.

She can also testify theat Bert Angus tnld her, when
she mentioned her desire to enter a hospital, thet he could
get her edmitted to a hospital end no questions would be

asked.
£ * * x % % X

This witness, like Wynona Burdette, will very likely
be eble to elaborete upon Some of the incidents stated
above. However, those matters set out constitute evidence
avail-ble at the present time whieh can be introduced
through the testirony of Fdra Murrey as regerds these two
defendnnts, Ted and Bert Angsus. This woman, within 2
short time bdefore the triel should again be interviewed
so that events which huve happended approximately three
years ago can be recalled to her mind. In this way, it is
felt thet evidence in addition to that set out above can
be obtained.




.3 T oof the T .0fy Re=lvy Zomprny, “oint
Place, Crio, #il® testify tnet the avsrtrent =t 2631-131 Street
irn Toledo, was rentzi to Hurry Ceripbell urder tre nome of
“infield through the relzresce of 3ert ,ngus; she cel'ed the
telerheore rucher iven to her by Camybell spi talxed to Bert
angus end Ansus told her cver the jhone that Zarry Camptell,
using the alius Winfield, wes ewployed on the te=ts on the
lzxe,

Shre will further testify thet wnfurnished apertrent
#2 at 4905 Sumit Street in Toledr was rented to Fred Barker
who ave Ted An~ms as reference; that, accerding to her recerds,

Ted Angus paid the first mnth rent for this apartrent.,

ALBRRT COVIE of the Chowell-Schmitt Realty Comparny,
Ohio 3ank Building, Toledo, Chio, will testify that he tele-
rhoned the relerence <iven by iHacrryv Camgbell when renting the
bouse at 28351-131 Street und thet a person, whom he believed
to be Ted Angus, told him over the phone thet Winfield (Cemp~
bell) was sztisfuctory; that he worked on the boats on the
lake; and that enything he (Coyne) could do for infield
would be not too good,

MRS. GEXIDIIE SIEY of 2823-131 Street, Foint Place,
Ohio, will testify that during the Surmer of 1934 she resided
next door to 2831-131 Street and thaet during this time on
several occasions observed both Ted and Bert Angus visiting
the house occupied by Farry Campbell and his wife under the
nare of Winfield; during this time, she can elso testify, she
observed other people visiting this houge, identifying Willie
Harrison, Arthur R. "Doc" Barker, Alvin ¥erpis end Jeames J.
Wilson; she cean stete that she talked with "Doc™ Berxer in
the yard when he was wearing mittens on his hands and that
on several occasions, when these persons with their hands
bandaged were rresent, Ted and 3ert Angus were also visiting

this address.

FRACIS E. HOSIER who lives on Summit Street next
door to the Casino Club, which 18 now xknown as the Little
Club, will testify thet on several occasions during the
Surmer of 1934 he observed the asutomobile of Bert Angus perked
in front of a larze two story housa located at 2831=-131 Street,
where Harry Campbell and "ynona Burdette resided together with
other members of the Farpis-Barker gang.,




WILLIAM SIEK, %usband of Mrs., Geraldine Siek, RALPH SIEK,
her son, end MRS. CLARK WALES, daurhter of Mr, end Mrs. Siek,
will corroborate the mother's sta'ements in regerd to the people
visiting 2831-131 Strset.

C. E. BUZHRER, West Tol do Furniture Compeany, 1143 Sylvenia
hvenue, Toledo, Ohio, will testify that b= is part owner end menager
of the West Toledo Fuirniture Compeny end thet throazh the recommendation
of Ted Angus, whon be knew to be en operator of the Cesino Club, he
sold furniture to Wynona Burdette under the alies of Mrs. George
Winfield end that she appeered at the furniture compeny accompenie=d by
Ruth Wells known to this witness es lrs, Ted Anzus.

MRS. DELL EGNER, ¢/o lrs. Y. B. Duffy, 5331 Edgeweter Drive,
Point Place, Ohio, will testify that she wes in cherge of Mr:., Duffy's
real estate operetions at the time the apartient at 4905 Sunzit Ave-
nue was rented to Fred Barker and that she lster called the telephone
pumber of Pontiac 2079 and talked to a man, who said he was Bert
Angus; thet thereafter Ted Anzus sppeared at the Duify Realty Comreny
and paid the first month's rent; thereafter the rent wes peid each
month by Paula Harmon, woman companion of Fred Barker,

She will also testify that this apertment wes rentad to
Fred Barker and Paula Harmon under the neme of lr, end Mrs. A. Ge
Bradford,

CECIL ELLIS 4910 Summit Avenue, Point Plece, Ohio, will
testify that during the Spring and Summer of 1934 he was employed es
a barber in the barber shop loceted almost directly ecross the
street from 4905 Summit Avenue; that on differsnt occasions he
observed Paula Haraon, Dolores Dulaney end Bert Angus entering and
leaving the upstairs epertment at this address which was occupied
by Frei Barker and Paule Harmon under the neme of Bradford.

HAROLD BARRY 1728 Broadway, Toledo, Ohio, will testify
thet in 1934 he was an sutomobile salesmen for the Robison Chevrolet
Corpany in Toledo; that he has known Ted end Bert Angus since
approximately 1926 or 1927; that he sold en automobile to "Doc"”
Barker upon the solicitation of Dert Anzus, Angus tellinz Berry
thet the purchaser's neme wes Worley and that he was a bootlezrer;
Barry wi:l further testify that he paid Bert Angus a ¢comission on
this sale end likewise on the subsejuent sale of a car to "Doc"
Barker after the first car hed bmen wrecked; he will testify thet
he sold other members of the Karpis-Berker gang sutonobiles, ray-
ing Bert Anxus comwaission on each sale,

He will further testify that he visited the Cesino Club
frequently, observed the various rombars of the gang present at
this establishment with Bert end Ted Angus; thet on one occasion
saw en eutomatic pistol lying on the seat of "Doec" Berker's car;
and thet Bert and Ted Angus hed asked him whet hed ogcurted when
he (Ba-ry) hed becn interviewed by Department uf Juatice ecents,




T. D. REED , ¢/o Jess J. Ellis Company, Toledo, Ohio, will
tostify that he scld a Ford Coupe to Herry Ca:1-bell under the name
of ‘infield, uvon the solicitetion of Bert Angus, who stated that
Campdell was a gambler at the Jovial Club in Toledo; that as a re-
sult of this sale, he paid Bert Angus a commission; thet he also
s0ld Jemes J. Wilson a Ford Seden under the alias of E. J. Powsell
and thet this sale was a result of the solicitation of Bert Angus,
who wes paid an additionsel cormission on the purchase of the cer
by Wilson,

MISS AGNSS BARLEY 3119 East Jefferson Street, Detroit,
Michigen, will testify thet she was employed as a cook at the
Casino Club from early in Mey, 1934, until approximetely Septembar
5, 1934; the Berkers, Campbell, Berg, Gibson, Harrison, Fitzgerald,
Wilson, Doc. lloran, Niz Cousins and others of the Kerpis-Bearker
gang essoclated frequently with Bert end Ted Angus at the Cesino
Clud; thet on neny occasions they were armed, that this fact wes
known to the Angus brothers; that the Karpis-Barker gang hed
practically the full run of the Casino Club end that they were
present there while some of the rembsers of the geng wors bandeges
on their fecas and hends; she cen elso testify that some time in
the moath of August, 1934, she was in the kitchen a% the Casino
Club end she observed Captain Timiney, accompenied by two men
dressed in plein clothes, whom she hed not previously observed
at any time with Timiney, all et the Casino Club; a few minutes
later Harry Campbell ceme into the kitchen end walked over to &
vox of jars; that a few minutes later she reached in the box and
sew en autometic pistol there; shortly thereafter Ted Angus
came into the kitchen at which time she pointed out tlie pistol
to him telling him that Campbell bhed placed it there; that Ted
Angus told her to leave it alcne and not to say anything about it.

RICHARD VOGT will testify that durirg June, 1924, be 5.
was working mext door to the Casino Club and that at various times’
Le sew Harry Cempoell, "Due" Berker and others frequenting the
Cesino Club et whick times they would be spending lerge emounts
of monuy; that on these occesiors the Angus brothers would be
present end would eppeer to be on friendly terms with the members
of the gange. ’ ,

CH/RL=S BECKER will testify thut he wes errployed es &
ber tender at tne cpsino Club for edbout four vears, extending
up until Octozsr cf 19335 thet durin- tle Spring and Summer of
that veer he .ed cbserved tie menbers of tiis seng, together with
their women ccrmanions, in tle Cesino Club; end that they were
on friendly ter:s with Bert end Ted Angus; thet ke hed observed
photosrenhe o Ruszell Gitson aend Alvin Eerpis in the Toledo news-
pepers end hed exhibited the pepers to Ted Anzus, who remarked
nIt looks tcush, Thnar rust be kicncpers.”

Fe er.n testifly Cfucther that on cne occasion Bert Angus
instructed him thet he wos to know nothing ebout these mwen, in
referrins to the members of the Kerpis=Bercker zeng, se=n by Becker
et the Ccsinc Club; durirg the Swmer ¢f 1934 verjous members of
tr.e ceng uscd the speed vost velonging to Ted Angus, whicn was
K:own 3 the "Hes Bag,"




INSPECTOR E. J. CONNELLY of tke Federal Bureau of Investi-
gation, will testify that Bert Angus steted when interviewed tket be
£irst leermed of esn indictment heving been returped asainst Arthur
R. "Doc" Barker and others in lay, 1934, apd thet he elso recells
seeing photographs in a detective meazgazine of either two or four
of the following: Fred Berker, Arthur R. "Doc" Berker, Alvir Kerpis
and possibly ons other, Thet he recells seeing this mecezinue
in May, 1934, and thet he remembers the story which appezred 1ir the
seme magazine; that in fact he hed seen two different masazines
which referred to Karpis perticulerly as being one of the kldnspers
in the Bremer case; that he recells definitely thet m-ntion wes zede
of Kerpis and possibly others, being wented in connection with the
Bremer kidneping case at the tlme that the newspeapers cerried stories
of the errest of the three women ip Cleveland in April, 1°34.

B. M. HIRSH and C. E. SKITH Spccisl Agents, Federal Bureeu
of Investigation, will testify that they were present during the
time that Bert Angus wes questioned by Inspector Connelly end will
verify the fact that such stetements were rede.

Tt is possible that JRES J. WILSCN, CLARA GIBSCN and DELORES
DULANEY might testify, however, there has been no jndicetion thet such
a possibility can be relied upon; insteed, the reports even negetive
this possibility. Therefore, no testirony, which might be thought to
be available through these witnesses. is being set out.
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JON P/TRISY L UXLY wili testify thet for rouct
or six weere iurinc the Swmer of 1604 he wes wn entertsd
Cesinc Club, b-ving Seen Lir 4 by Ted Angus; tist &
e wes there, he SzW Doc Zerrer ard ‘iilson tel¥lirs to fnTus.
e;peered to be very friendly with him snd epperently zece the Cesine
Clud z hengout. Tiey spent morey freely end woull stey until cbout
two or three o'clock in the morning,

BASIL R00T, ROSS ROOT, CPHELIA McMULLIN  These three
individuals were enterteinsrs et tLe Casino Club end will corrcborete
tte stetement cf John Patrick Kurray.

s JOHN J. MURTHA end ARTSUR J. P-1WD were employees of the
Cesino Club during the Spring end Summer of 1934 and will testify
relative to the frequent =s. ocistion of Bert end Ted Angus with
the v=rious rmembers of this geng,.

AR,

HARRY ZAYRLY will testify that during the Summer of 1934
he wes a frequent visitor at the Casino Club et the tire members
of this geng were in ettendence, and that on onme occesion took part
in a fight involving "Doc® Berker, Willie Harrison and one of the

entertainers; he can testify further thet Ted Angus stopped this
fight, ' ' o

THOMAS J. McMAHON end WALTER CUKRAN Both of these
witnesses will testify in verificetion of Zahrly's statements.

OVEL WEBB, also known as PEYLLIS CRAYFORD, will testify
that in the Summer of 1934 she wes a frequent visitor et the Casino
Club end observed Harry Cawpbell, "Doc" Barker, Russell Gibson G
" and other members of the gang essoclating with Bert and Ted Angus;
thet the latter told her that these individuals were men from the
boats end were sbsolutely all right; thet she observed "Doc" Berker
at the Cesino Club with bandeses on the fingers of both hands and
a large bendege on the bridge of his nose and other pleces on his
face; tbat all of these men, including "Doc® Berker, Harry Camptell
end Ruscell Gibson would take with Ted Angus on the side; and that
on ome occesion "Doc™ Berker beceme very intoxiceted and quite 111
at which time Ted Angus took him into the ledies' room to take
cere of him, refusing her offer to do so end insisting thet be
(Ted Angus) edminister to him.

JEAN BENNETT will corroborete the statements of Ovel Webb
relative to the as.ociestion of the ebove members of the gang with
Ted and Bert Angus at the Casino Club,

JACK SCHMIDT, WALTER FASSINO, and OTTO ALBRECHT will
testify that they were at the Casinc Club et various times during
the Spring end Summer of 1934, et which time verious members of
the gang were there with the Angus brothers,

THELMA and RENE HOLST These two women eccompanied members
of the Kerpis-Berker geng during many visits to the Qgsino Club,
duripg 1934 and in ell probebility cean supply further:pertinent
informetion regarding thelir eseociation with Bert end Ted Angus, if
they so desire. At the present tine, however, there appears to be
no evidence implicating Bect or Ted Angus in this conspirecy which
can be introduced through tae testimongﬂgf either of these wozels
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WYNONA BUHDETTE will testify thet during the month of May,
1934, she end Harry Campbell frequented tLe Casino Club, where they
saw Kerpis, the Barkers and others of the Karpis-Barker geng; that
she knew Madeline Angus, who visited her while she was in the hospi-
tal end that the day she left the hospital, she met Madeline Angus
et the Casino Club and thet Herry Campbell, Wilson and Doc Barker
were present at the time; that after Madeline returned from the hospi-
tal, the witness and Edna Murray went to visit Madeline at her apart-
ment end that it was at this time the "Startling Detective™ magazine
was exemired; that Madeline Angus looked at the pictures and grinned
but mede no corment; that this took place in the latter part of Junse,
1934,

She will elso testify that she, Viynona Burdette, called
Ha.Ty Campbell by his correct neme instead of using his alias.
This wes done inedvertently but in the presence of Medeline Angus
and, therefore, Madeline knew Campbell’'s true identity. She s&lso
recalls that Madeline Angus wes present at a party in the basement
of Ted Angus' home and that Cempbell, Harrison, Wilson and their
women were present at this party; that during the summer of 1934,
when she visited the Forty-second Street Cafe on several occasions,
she was accompanied by Cempbell, Harrison, the two Anguses and
Madeline Angus and Ruth Wells,.

EDNA MURRAY will testify that she was present dwring the
Spring and Summer of 1934 in Toledo, where various members of the
Karpis-Barker gang frequented the Cesino Club; thst she knew Madeline
Angus, as Madeline visited the epartment occupied by her eand Volney
Davis on several occasions; that lMadeline was often et the Casino
Cludb when Barker, Karpis and others of the gang were there and she
recalls, on one occesion, when Nadeline Angus ceame to the witress'
hore and picked up a megezine and called Wynona Burdettes, who wes
present, end told her that she wented to show her a cute picture;
thet the witness end “iynona both looked at the megazine and observed
thet it was a phoiograph of Fred Barker with the statement thet he
wes wanted for the murder of a sheriff and he was also wanted by
the Govermment for the kidraping of George Bremer; that the witness
was present at the hospitel when ladeline Angzus ceme to visit wynona
Burdette; that et this time, Madeline Angus' mother, who eccompenied
her, hed a newspeper relating to the killinz of John Dillinger in
' Chicazo, which she read to Wynona, in i‘adeline’s presence, and then
inquired if she were rot sceared.

MARIE BARIEY the cook at the Casino Club from Yay until
September, 1934, recells verious members of the garng who visited
the Casino Cludb during the time she was there, including the two
Barkers, Harrison and Campbell; that she knows Madeline Angus; that
on the night following her first employment, which was in Nay, 1934,
there was a party ettended by Doc Barker, Harry Cespbell and others
of the zanz enl thet Malallos Angus was in the crowd and she recalls
the night there was a fight betwesn Harrison and some of the entar-
tainera et the Club; that Doc Barker, Cempbell and Wilson joined in
the fizht; that @ pistol ‘Was pulled oy Harrison; that 'adelina Angus
was przsent at this time, in fact, that Madelins wes et the Cesino
Glub elmost avery night and continually associetad with msmbers of

=




the geng and their women; thet Meceline Anzus ceen d to be very
friendly with Ceptsin Timiney, who was often prssent; thet et

the time she quit the Cesino Club, sbout September 5, 193%, ¥ilson
was the only one of the gang left et the Club, dut thet ebout a
week bafore this time, soze of the others hed osen there; tnet she,
the witness, ask2d i‘adeline Angus =bout the bunch end +h:re Camp-
bell s«nd 'fynona Burdetts lived, but that Medeline refused to enswsr;
that on September 13, 1935, she went back to work for the Anguses
at their new Club; taat she aesked Medeline Angus and others what
hed heppened to the zang, but thet ladeline changed the subject

and did not answer,

JGEN J. MURTHA  bsr tender at ths Casino Club from May
until August, 1934, recalls most of the gang, including Karpis
and the Berkers, as people who hung sround the Club et the tize
be was employed thers; that ledelirne Angus and her sistors usually
associated with Berker and Wilson whzn they were in the Club during

this period,

ARTHUR PFUND waiter at the Cesino Cludb from May until
July, 1934, will testify thet Madeline Angus was with Doc Berxer
and others of the gang while tiey were at the Club,

THZL¥A HOLST sister of Medeline Angus, will testify that
during the 8prinz of 1934, she beceme acquainted with Doc Barker
and others of the szanZ and their women, and was on parties with
them, which Madeline Angus also ettended.

JACK SCHMIDT waiter at the Casino Cludb from Mey urtil June,
1934, will testify that Madeline Angus and her sisters would be
at the Casino Club occasionelly; that he krew verious members of
the geng, including Harrison end Cempbell, and thet Madeline Angus
would assoclete with these men and their women,




WYNOMA BURIETTE will testify that Ruth VWells essisted
in procuring her entrancs to the hospital, and regarding the visits
made to her, She will also testify that on the dey she left the
hospital, she went with Harry Cempbell and Doc Barker to the Casito
Club and there visited with Ruth Wells and others. She will further
tostify thet after the ™Sta tling Detsctive™ msgezine, conteining
pleturss of Karpis and Fred Barker, wes published, she gave the
magazine to Madeline Angus; tbat she continued to essoclate with
Ruth Wells end others and that after she moved to the Jarvis Apert-
ments, Ted Angus and Ruth Wells ceme to see Campbell and her,

She will further testify that when she re-entered the hospi-
tal, Ruth Wells permitted her to use her eddress as a refercnce;
end, further, that Ruth Wells was present at the party at Ted Angus'
besement when Campbell, Harrison end Wilson were present and that she
recalls the argument thet took place between Ted Angus end Ruth Wells
at this time, She also recalls that in the Summer of 1934, Ruth
Wells visited the Forty-s:cond Syreet Cafe with the witnsss end others
and that they were ell in fact very friendly. .

EDNA MURRAY, paramour of Volney Devis, will testify that
she knew verious members of the Karpis-Berker gang and was in Toledo
during the Spring and Sumser of 1934, when the geng were there; that
soon after she errived at Toledo, she went to the Casino Club with
Jimmy Wilson and that Kerpis and others of the geng frequented the
Casino Club elmost nightly; thet Ruth ¥ells wes around the Casino
Club almost all the tine and tkat the members of the gang were there
and thet Ruth Wells called ttem by their common nemes, as did every-
one around tae Club; that Ruth was pressnt efter various members of
the gang hed had their fingers ovecrated on end wore bandages. She
recalls thet Ruth Yells was infatuated with Jiamy Wilson and
frequently went with him to the place occupisd by Harry Cempbell
end Wynona Burdette, where Ruth end i¥ilson stayed together,

C. E. BUEIRER will testify concerning the purchase of
furniturs by Wynona Burde:te, under the neme of Mrs. George Winfield
from the West Toledo Furniture Compzuy and will state that Ruth Wells,
the co.1on lew wife of Ted Angus, accomrenizd h:r at the tize this
furniture was purchased.

MARIE BARLEY cook at the Casino Club from Mey to Septembar
5, 1934, can identify mombers of the Kerpis-Berker gang and will
testify that she knows Ruth Wells; that she rocells that Ruth Vells
was in a party with members of the sang and tioeir woren folks and
Ruth was friendly with them; that Ruth Wells frequently sat et the
gable with mambers of the Karpis-Barksr gang end tlheir womnen, during
which time Berker, Karpis and Campbell wore bandeges on their hend 8;
that Ruth Wells told Ler about a perty et Ted Angus’ home which was
attended by members of the geng; that the witness egain worked for
the Casino Club on Septembver 13, 1935, and inquired of Ruth Wells
and Ted Angus what hed happened to the Karpis-Barker gang; that Ruth
eveded her question end bezan to talk of something else,
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ARTHUR J. PFUND, waiter at the Cesino Club from Mey until
July, 1934, will testify that he knows Ruth Wells; that during the
Sumier of 1934, he observed Doc Barker, Wilson and several of the
Earpis-Barker women at the Cesino Club on several occasions, and
that Ruth Wells was friendly with the group,

JACK SCHMIDT, waiter at the Casino Club from Mey u:ntil
June, 1934, will testify that he observed Harrison, Wilson and
Cempbell at the Casino Club on several occasions; that he observed
Ted Angus and Ruth Wells seated el the table with Ceptain Timiney
and Edith Marka, with whom they appeered very friendly and thet
Kuth Wells was at the Club when members of the gang sbove mentionsd
were present drinking.

D. P. SULLIVAN end E. J. WVIN, Special Agents of the Federal
Bureau of Investigation, will testify thet Ruth Wells submitted a
signed statement on July 7, 1936, admitting thet she knew Camppell
as "Ceorge Winfield"; Vynona Burdetie es "rs, VYinfield"; Doc Barker
as "Doc Morley"; "Shorty"; Russell Gibson as *S1im"; Oliver Berg as
n0l1ie"; Karpis as "Ray"; Fred Barker as "Fred"; Doc Moren as "Doc";
William Weaver as "Bill".

She will elso admit that she Lelped Wynona Burd:tte
purchese the furpnituwe for Campbell and Wynona et the West Toledo
Furniture Corpeny and that she also visited 2831-131 Street, which
place was occupied by Wynona end Campbell end elso visited by other
membars of the gang. She will further admit that she permitted
¥ynona Burdette to use her (Ruth WellA') eddress et 4209 North
Loeckwood Avenus and on May 25, 1934, assisted Wynona Burdette in
entering the hospitael; thet in the Spring end Summer of 1934 she
was present on frequent occasions when members of the Karpis-Barker
gang were at the Cesino Club and thet she associated end drenk with
them, sitting at the sane table with them,

She will also testify that in the fall of 1934 she read in
the Toledo newspapers that Wynona Burdette, Peule Harmon and Gledys
Sewyer were arrested in Clsveland; that she and Ted Angus discussed
thase erticlus in the newspapers which carried the stories that the
women vere assoclates of the Karpis-Barker gang; that afterwards,
namely, on October eleventh, she received $200,00 from Ted Angus
w-ich she paid to Dr, Fred M, Douglas on “he account of {fynona
Burd:tte hed with the Dr.

She will also tastify that at this time she told fed Angus
that she felt shaky ebout meking this peyment in view of the fact
that there was a grzat deal of publicity in regerd to the identity
of the members of tihis zang,

DR. FRED M. DOGLAS will testify as %o the peyment of
$200,00 on Wwvnone Burdatte's account by Ruth Vells,




SALLY JACKSON will testify thet she, tosetter with

ber sist rs, Peuline and Florence Jasemy, operate the Twilight .
Tevern et 6698 Peerl Rosd, Clevelend, Ohio; that in the Sprircg -
of 1935 Alvin Karpis end Fred Hunter frequented her tavern

end they w-re ermed; that Funter and Herry Campbell also
visited the place with them and thet in the latter pert of
April, 1935, one morning ebout 3:00 or 4:00 O'clock, Art
Hebebrand, wbom the witness kne. as the operator of the Herverd
Club, ceme to the Twilight Tevern eccompesnied by Kerpis, Cemp-
bell and a gembler from the Harverd Club known es "Dan" and

e fifth men, unknown to her; that the tavern was closed et

the time but uron a man's voice saying that it wes "Art®™ the
witness admitted the men; ttet Art Hebebrend immedistely went
into the dining room with Kerple &nd ordered a quert of Scotch;
that Art told her to pull all the shades down in the dining
room, lock the front door and not to let anyone in; thet

these two men remained in conversetion for an hour or more

and efter it hed terminated Art geve her a $20.00 bill in pey-
ment for the Scotch, end the five men left the tavern,

She further releted thet on or about the nineteenth
of Mey, 1935, at about 3300 A.M., Art Hebebrand and a girl
named Ruth Spangler ¢ceme to the tevern and joined in a large
party with Harry Campbell, Tony Amersbach and a gembler nemed
"Butch”, Alvir Karpis heving become 80 drunk that he had
"passed out" and wes upsteirs in bed, She can further testify
that on this occesion Alvin XKarpis had to be helped upstairs
and that he had esked Sally Jackson to take his two pistols
and put them away for him; thet when Art Hebebrand end Ruth -
Spangler left at ebout 8:07 A,M,, Art seid he would teke cere
of the bill for the whole party, telling Sally Jeckson to
core to the Harvard Club and collect it; thet Art's bill
amounted to $49.00,

7 FLORENCE JASANY, sister of Sally Jackson, will
teotify to the facts set out above in regard to the associetion
of Art Hebebrand with Alvin Kerpis and Herry Campbell at the
Twilight Tavern,




TONY AMERSBACH

SALLY JACKSQN, who operated the Twilight Tavern in
Cleveland, Ohio, will testify thet cduring the Spring of 1935,
Alvin Karvis, Harry Campbell and Fred Hunter frequented her
egteblishment and that Amersbech had corme to the Twilight
Tevern and referred to Karpis and Hunter snd esked trat tLey be
given much attention; thet Tony Amersbech ssid thet these two
were "big time"™ gemblers; thet on or about biey 15, 1935, -
Amersbech wes e member of a perty at the tevern, consisting
of Harry Cempbell, Art Hebebrand, Ruth Spangler and sone
others, after Alvin Kerpis hed been put to bed irn a drunxen
condition; that on thie occasion Amersbech =1d Cempbell went
upstairs and went to sleep im the rocm with Kerpls; that
several hours later Amersbsch came down and left for the
Harvard Club,

She can further testify thet several weeks prior to
October 2, 1936, Tony Amersbech told her that he hed been
questioned about the Karpis-Berker gang by the Depertment of
Justice and thet she would undouvtedly be questioned; thet he
t0l1d her that she woulé be shown e lerge number of photo-
grephs, including those of Alvin Kerpis and Harry Campbell
end was not v identify any except those of himself and Art
Hebebreand; that she could be sentenced to the cenitentiery
for five yeers for harboring criminals; thet she wes to tell
the Feleral Agents that the Twilight Taver wes s pudblic plece
and that she wes to sey that Karpis and Camnbell might have
been in there, but that she paid no particuler ettention to
the customers inasmuch es it was & public plece.

She can further testify that after she and her
sisters had been questioned at the Department of Justice office
Amersbsch against asked her if she had been shown eny photo-
graphs end agein cautioned her against makirg any edmissions,
steting that she should deny thet she had ever seen amy of
these individuals,

She c¢an further testify thet Sharkey Gorman on
another occasion had visited her tavern on Denison Street viith
Tony Amersbech and ir his presence hed seid to her that she
should be csutious ebout enswering the questioning of the
Federel Agents end that 'sh: should not let them get her med
in order to zet her to sey sonetiing.

PLORENCE TASANY will testify that she hes known Tony
Amersbech for epproximately two yeers; thet he was a reguler
customer et the Twilight Tevern; that in the latter pert of
February, 1935, Amersbach and Sharkey Gormen ceme to the tavern
at which tire Amersbech seid that he wes expacting some friencs
of his to come to the tevern end thet $iey should be well teken
cere of; that on the seme evening Karpis, Fred Hunter- and an
unknown men came to the tevern and that shortly arterwerds
Amersbach errived end asked whether or not the "boys" had come;
that Le was thereupon told that they were there and he went
into a dining room and commenced conversing with themn.,

She will further testify thet a few days later -
Karpis, Amersbach end Bunter again had dinner together; that -
she wes subseguently told by Amersbach that Karpis, Crmpbell,:
who were also visiting the tavern, and Fred Hunter were "big
shot" gamblers; that Qn May 19, 1935, Karpis end Caupbell came
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to the tevern erourd 11:00 P.M,, shortly before the arrival
of Amercbech end & gambler known es "Butch®; that they all
jointed in a party, resulting in Karpis beconing quite drunk
nece:siteting his being put to bed; that shortly thereafter
Art Hebebrand and Ruth Spengler eppeared at the tevern,
joined Amersbach, Cempbell and the others at Amersbach's
table,

It can further be proved through this witness that
eround 8:30 the following xmorning Art Hebebrand end Ruth
Spangler left the tavern; that Amersbach and Campbell went
upstairs to bed in the seme room occupied by Alvin Kerpils
and that around 11:00 A.M,, Amersbach arose and left; she
can also testify that Amersbach ceutioned her egeinst
giving information to Federal Agents, stating thet if she
d4d admit enything to the Government men "I would only be
putting myself in the bag."




SHARKEY GORMAN

LILLIAN LSREA will testify thet from ebout January
1, 1934 to April 9, 1935, end I‘ron Au-ust 1, 1935 to ov-mber
15, 1935, ste worked es e prostitute in & house operated by
Edith Berrye.

She will testify that che xrows Kerpis end Cexpbell,
heving met them in 1934; thet in late Januery of 1935, she
gaw them et Tdith Berry's house and that on this occasion,
they remained in Edith Berry's house for approximetely ten
days, staying in their room prsctically all the time. She
knows “ohn F. (She:key) Gormen, who visited Karpis end Camp-
bell at Edith Barry's house during this period of time, eand
that the witness was essked by Edith Barry to drive Gomaen's
Grahem Seden from in front of her house end perk it else=~
where; that Gormen talked with Kerpis and Cemprell for an
bour or so and then left. She will testify that a day oOr
two leter, he returned and talked with Karpis and Cempoell
egain in their room; thet on this occesion he stayed all
night at the house; thet he sgain appeared et Edith Barry's
house & day or two after the second visit and on this
occesion was accompanied by Fred Hunter and that -orman end
Huntsr both talked to Karpis in a bedroom at Edith Berry's
house.

MARIE GALLUP will testify that she first met
Sharkey Gorman through Edith Barry epproximately ten yeers
ago; that Sharkey appeared at Edith Barry's house in Toledo
in the early pert of 1935, accomprnied by Karpis; that he
became intoxiceated and upon awakening had asked where Karpis
hed gone; that he was edvised then by Edith Barry that
Karpis wes still there and later entered the room occupied
by Kerpis end Cempbell and then left; that he subsequently
returned efter a short period of time and then they all left
together, -

JOIN BROCK will testify that upon the instructions
of Karpis he went to Cleveland end errived at the Harvard Club
ebout dark and asked for Sharkey; that he telked to Tony
Amersbach end gave him Kerpis' message end a few minutes later
he wes introduced to Sharkey Gorman and he gave Karpls' messege
to Gormen; thet the witness and Sherkey went into the house
in front of the Harverd Club end the witness told Sharkey
thet Sonny Boy wanted bim to come to see himr and elso that he
wented him to have the "kid" get him an epartmxent in Cleveland;
thet he advised Sharkey that the boys were at Edith's place;
thet Sharkey apperently distrusted the witness and the witness
returned to Toledo; that he went to Zdith's place and found
Campbell and Karpis in their room end Sharkey Gormen with them,

He cen further testify that at this time Gorman
apolorized to him for heaving been suspicious of him; thai the .
witness heerd Sharkey tellinz Karpis asbout moving to Cleveland;
thet Karpis and Sherkey then went into a bathroom and talked;
thet Kerpis told Sharkey to "tell thet boy™ to come over to
Toledo; that Sherkey shortly departed; thet tie following dey,
Fred Hunter cane from Cleveland to Toledo and met the witness
with Cempbell and Karpis; that Kerpis told the wituness to re-
turn to Clevaland with Hunter, who would teke him to Sharkey
and that Sharkey knew two or three places to look at "es a
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plent®™; thet Huntsr end the witnass went to Clevelsnd, zon-
tacted Shurkey Gorman at the Clud and that John Brock end
Gorman left in & grey coupe, the property of 3harkey, end
looked at several placcs for rent; thet the following dey,
Shaerkey and Joe Roscoe ceme to the wi‘ness' hotel e£nd they
continued to look eround for a place to reant; thet leter,
the witness and Karpls, in Cleveland, drove to a szlo0on and
by pre-arrangement, met Hunter and Sharkey end some other
person, unxnown to the witness; that Karpls, Sherkasy en? the
unknown man left the saloon in a car without serinz where
they were golng; that he could not get in touch with Camp-
bell and Karpis for a while and went to the Herverd Club’
and saw Sharkey; that he lsaruned from Sherkey that he hed
not =ezn the boys, meaning Karpis and Cemphell, for a 1ittle
while and told the witness that they vould not come to the
Club as they felt the place was being wetched by the Govern-
ment,

MARGARET BALL, a colored maid at Edith Barrv's house
of prostitution, will testify that Sherkey Gormen is a person
known to her only as "Sharkey"; that she has knmown him for
epproximately a little more than ten ysars, et which time
she bad met him at Edith Barry's houss; thet sbout a week or
80 after Karpis and Campdbell errived at Edith Berry's houss,
in the early part of 1935, she obgerved Sherkev Gormen stend-
ing in the hallway fully clothed with his hat on; thet a few
minutes later Xarpis came downsteirs cerrying a blsck leathsr
cese and that he and Gorman then left the house together,
driving eway in en eutamobile; that this wes aﬂproximately
during tiae latter pact of 1935 in Jenuary. :

SALLY JACKSOH will testify thet Kerpis end Cemp-
bell frequented the Twilight Tavern using the :ames of "Slim"
and "George™ raspectively and that some time in July, 1935,
Sharkey Gorman came to the tavern end inquired for both of
these individusls; thet Gorman wes t51d by the witness that
"S1im" end "Georgza" hed just left and thet Sherkey Gorman waited
around a while for them,

She can also testify that on eno'her occasion Sharkey
and Kerpis cams to the tevern ‘and set eround drinking liquor
and telking for quite a while; thet on other occasions Gorman
came to the tavern but did pot contect Cempbell or Kerpis be-
cause they we'e not there, but that at these times he would
always inquire for them and express disappointment upon miss-
ing them.

She can fu'ther testify that she has since been
cautioned by Sherkey Gorman not to let the Faderal Agents
disturb her when questioninz hor, stetinz thet thils was drply
a means of naving her lose her tamper so thet she would divulge
soms pertinent information,

FLORENCE T SAYY will testify that during the month
of July, 1935, Kerpis and Cempbell appeesred et tie Twilight
Tavern and after spending a short wnile there, laft; that -
shortly thereafter Sharkey Gormen cems to the tavern end asked
tne witness if "tue boys™” had been there, that he then waited
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around for about an hour and & half and loft in a large auto-
mobile which drew up to the curb outside ths tavern,

GEORGE TALBOT, EARL R. BRAZZIL, ALLEN J. FOERSTER,
all employees of the Harverd Club, will testify thet Sharkey
Gorman wes employed as & doorman at the Club and that Art
Hebabrand was part owner thercof,




EDITH BiiHY

LILLIAN J7IRZA, who wes employed =8 a prostitute
{n Edith Barry's house st 524 Southerd Street, Toledo, Okbio,
will testify thaet in the lete Spring of 1934, three Den
celled at Edith's liouse, whum she can jdentify ae Rerpis,
Charles Fitzgereld and #illiem T, Harrison; that following
the late Spring end Summer of 1934, she nzxt s2v Ceompbell
and Karpis at :dith's hLouse in Jemuary, 1935, et which time
they errived about 1:00 A.M., both lookinz very h zgerd in
appea.ance, that they were unkempt and unsheven and not fully
c¢lothed; that they were cdmitted to the house by Edith Berry
herself, who immediately ushered them into her own room,
remaining with them for soms time.

She can also testify thet Kerpls end Cempbell there-
after ramained at Edith Barry's house of prostitution for
epproxizately ten deys, steying in the room they vicre occupy-
ing almost constantly with the door closed and having thelr
meals served to them; thet she, Lillien, spent precticelly
all of her time during this period waiting oa Karpis end
Cempbell for Edith Berry.

She can also recall that Edith Berry wes present
{n the company of Karpis end Campbell wien Sherkey Ga man
end Fred Hunter visited these two at Edith Barry's; that
shortly after the above ten dey period, Kerpls and Campbell
left Edith's house, tellinz her that they would return in
about twenty-one deys; that cn ebout Merch 1, 1935, Kearpls
and Campbell returned to Eqith's place, again looking grimy,
unsheven and apparently worn out; that on this occasion
she cen testiry thet they romained two or three days and
bed no visitors; that on or ebout March 22, 1935, Karpis and
Cempbell egain ceme to the house of Edith Barry where they
remeined sbout a week or ten days, arriving in the evening
at which tims Cempbell was poticeably intoxicated; that at
the request of Kerpis and Cempbell, in the presence of Ed4ith
Barry, she drove their Ford Coupe, which had been involved
{n en accident, from in front of Edith Berry's house to
the garege of Lyman D, Arnold Company at Tenth end Adams
Street. ; ;

She can also recall that on the following dey she,
at the request of Edith Berry, Alvin Karpis and Barry Camp~
bell, went to the Arnold Corpany and obtaeined an ost imate
of the trede in velue of tbe deameged car and tha cost of
a new Ford Coupe; that on the following day, at the suggestion
of Harry Campbell, she contacted John Brock et the Lorain
Botel, accorpanied him to the Pord Compeny where & 1935 model
Coupe wes purchesed by Brock for Harry Cempbell with 400,00
ghe had given Brock, which mouney had come from Herry Cemp-
bell and that they tnen drove this cer %o Edith Berry's house,
where Brock talked in the bedroom with Kerpis and Cempbell
. apnd Edith Berry, remeining thsre for about two or three hours.
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She can further testify that in the eerly pert of
April, 1935, Karpis and Cempbell again ceme to Edith Berry's
bouse, arriving geparately and remaining a day OF tvo; thet
they left together ons morning shortly afterwards, eecl
carrying a sultcesej that during the occasions of the visits
of Karpls end Cempbell at Edith’s place she observed them
in the possession of revolvers and she elso saw & gub-mechine
gun on the floor unier the bed in thelr bedroom; thet during
tbe visit of Kerpis end Cempbell in April to ®aith's house,
they were visited by Sharkey nd Fred Hunter in the
presence of Edith Barry; thet during this time she observed
a magazine ot Edith's plaece containirg photogrephs of Kerpis
and Cempbell with the potification thet tney were wanted
for kidnaping by the Goverament, as well as for other ecrines;
she roecognized these photographs es being those of the two
men at Edith's plece going under the nemes of "Sonny" end
"B\lff ..

She can further testify that in the first part of
June, 1935, she visited Edith Berry in Toledo end met Alvin
Karpis in the nouse; that she and Karpis drank considereble
veer on this occasion end that sbout two hours later Cemp~-
bell arrived; that on or gbout August 1, 1935, she returned
to work as a prostitute at Eaith Berry's house, at which
time Edith told her that she (Edith) bed been Jeeding & very
berd life during the past four aonths, stating thet she hed

up in the house with Kerpis all during thet

period; further, thet in the latter pert of Octover, 1935,
Karpis egain returned to Eaith Barry's house, remaining there
for scverel deys; thet she over-heard Edith Barry eddress
thoss visitors in the bedroom with Kerpis, a8 nJoe" end "Ben"
and that Kerpis after remaining & few deys left the house.

MARIE GALLUP will testify thet she wes & prostitute
{n the house operated by Edaith Barry et Toledo; thet some time
during the month of August, 1934, Cherles J. Fitzgerald came
to Eaith's place end thet on this occasion he was eccompenied
by two individuals, whom she cen identify &s bveing Kerpis end
‘Campbell; that on or ebout Jenuery 19, 1935,she agein saw
Kerpis, whom she Xnew as "Sonny Boy"™ and Cempbell, whom she
knew as wBuff" - observed them in the kitchen of Edith's house;
that on this occasion Edith gaid to her that gshe was glad
that the "poys" were beck because they were good spenders;
that Karpis end Campbell T rneined et Edith Baerry's bouse for
approximately a week, occupying the spere bedroom locetad on
the east side in the front of the house; that Ler bathroonm
connected with their room end that during tnis period of tine,
Karpis and Cempbell remeined in their room most of the time
but occasionally ceme downsteirs to drink end play tne phono-
greph or radio; that also during this time Edith Barry
frequently served them drinks in their roam and on .ccesions
would serve them their meals there; tnet Edith mede up their
beds and clean=d their room; and shortly thereafter Merile
was told by Edith that they had gonee

She will further testify that she next saw Kearpis

and Campbéll et Edith Berry's house on or about March 27,
at which time Kerpis end Campbell remained in the house

320,00 bill
Lillian Merea bought her & gsilk nightgown.
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She cen further recall that on or ebout April 5,
1935, she purchased & quantity of detective megazines and in
one of them observed and immediately recognized photogrephs
of Kerpis with raference that he was "Public Enemy No. 1"
and wanted bw the Government for the Bromer kidnesping; thet
gshe became gquite agitated and left Edith Barry's bouse two
days later, leaving the magazines behind her in the house.

She cen further testify that on the occasions when
Kerpis end Cempbell visited Edith Barry's house the Barry
woman and the prostitute known as "Lou" would pess the time
with them in their room upstairs playing cards; that Edith
told her that Karpis and Cempbell were gamblers from the
Jovial Club,

MYRTLE 10IS PRICE will testify that she was a
prostitute in the house of Taith Berry at Tolado; that she
worked with Lillian Merea end Marier Gallup for £4ith; end
thet between April end June, 1935, she observed Cempbell
and Kerpis et Edith's plece.

She cen “estify further that shortly after her
arrivael in April, 1935, she was introduced to Karpis and
Campbell by Edith Barry at her house under the nemes of "Sonny"
and Buff" respectively; that she saw them thereafter on at
least three different occasions visiting Edith Barry's place;
that when these two men were there and remained over nicht
they usually occupied the east front bedroom upstairs; end
thet she frequently observed Edith Barry serving them their
meals end drinks in this room.

MARGARET BALL, a colored meid in the house of
prostitution operated by Fdith Berry, will testify that during
the late Sprirg or Summer of 1934, three men called at Edith's
place, whom she can identify as being Alvin Kerpls, Williem
Herrison apd Charles J. Fitzgerald; that on at least four or
five occasions during the Summer of 1934, she sew Campbell
at the house; that approxirately et 10:00 one night during
the latter part of January, 1935, Edith Berry called to her
from upsteirs end told her that she wes expecting a couple of
"boys"; that ebout two hours later she observed two men stand-
ing on the porch and recognized them as Karpis end Campdbell;
that she ellowed them to enter sand they were met by Edith
Barry, et which time Karpis was carrying e small black leather
hendbeg; that "about 1:00 or 1:30 A,lM., Miss Barry celled from
upstairs end asked me t0 bring up a couple bottles of beer"
which she delivered to the Barry women in the kall on the
second floor vwhere tie latter took it into the right front
bedroon edjoining Edith Berry's bedroom; that subsequent to
this night Kerpis snd Cempbell stayed at £dith Barry's house
on different occasions, Karpis going by the neme of "Sonny"
and Cempbell by the name of "Buck." ‘

It cen further be proved by this witness that Kerpis

«2]e




end Cambell gtcyed et ZAith Berry's lece for =zbout ter deys
efter the sbove occesiocn, durirg which time trley wonlad
occasionally core downsteirs to nley tre v»honogrerh, end during
which ti~e Eaith Berry spent most of her time upstairs in tre
front bedroom where Kerpis end Cempbell hed meels end drivks
served to them; thet Kurpis end Cempbell were vicited by Joe
Roscoe, Leving been bro.ght into the upstairs bedroom by =Zditk
where tLey were ell leter served drirks by the Berry wonan;
thet during this time Frenk Greenwald elso visited Karpis end
Campbell, delivering cigerettss to Edith Barry, vho brousht
them into the upstairs right front bedroom,

She car further add thet some time during the Spring
of 1935 she acain sew Karpis and Cempbell et Edith Barry's
house; end that two men and the Berry women were upsteirs
together; thet egain during the week preceding Easter Sunday
in 1935, she observed Kerpis visiting Edith Barry end shortly
thereafter Cempbell ceme in; that after remaining a short time
they left,

WALTER WALSLEY , negro housemen at Edith Berry's
house of prostitution, will testify that during tte latter pert
of Jenuery, 1935, he sew Karpis et Edith's plece in the kitchen,
at which tims he gave him a drink of water; Karpis thereupon
returned immedistely upsteirs from whence he had come; that
he also sew Cermbell on this occasion, who came half way down
the steirs, saw the witness and then went beck up; that as
" their stay continued, these two men remained upstairs for
several days with Edith Berry; that efter staying for about ten
deys they left end returned ebout two weeks letzr, at which
tims they remained for a couple of days; that they left in a
Ford Coupe bearing 1935 Opbic license plates HM 54, which hed
been parked in front of the house - Campbell driving.

He can further testify that about the latter part of
Verch, 1935, he egain sew this Ford automobile parked in
front of Miss Barry's houge one morning when he reported for
work; thet during the scme day he observed both Karpis and
Cempbell eeting in the kitchen of Edith's plece with Lillian
Merea and Edith Barry; that that afternoon he gave Kerpls a
bair cut in the right front bedroom.

, He cen elso testify that on one occesion Karpis ceme
to Edith Berry's place in the company of & man, whom he can
jdentify as Fred Hunter; that om other occasions men visited
Karpis end Campbell in the presence of Edith Barry, whom he
can identify es Bemson Groves, Sam Coker end Jimmy "Tip"
0'Neil; that shortly before Easter in 1935, Karpis, Hunter
and a third men came to Edith's place and remained over night;
thet Karpis returned by himself on Fester Sundsy and left
soon thereafter; that during the latter pert of September or
the first part of October, 1935, Karpls and Fred Hunter sgain
visited Edith Berry end steyed severel days, remaining in the
right front bedroon, arinking with Bdith Berry end some times
pleying the victrola downstairs.

He cen also recall that on three or four of these

occasions, during the time Karpis and Cempbell were steying
with Edith Berry, he purchased detective megezines at the re-~




quz8t of Edith Barry; thot he would be told of the particular
megazines to buy and thet she guve him sufficient money to
make these purcheses together with e tip verying froo 3.50 to
$1.75; thet on these occasions she often told tim to mention
to no one that these men were at her house; thet Kerpis visited
and stayed et Edith Barry's place on three different occesions
after Mss Barry geve him the above werning.

JOHN BROCK will testify thet he met Kerpls end
Campbell in Oklchoma in the Spring of 193° and up'n their
solicitation proceeded shortly tkhereefter tc Toledo where he
checked in et the Lorein Hotel, registering under the naue of
»D, J. Evens of Sendusk:, Ohio"; thet upon receiving s tele-
phone cell on sbout the second dey efter he arrived, he went
to en appointed place and met Cempbell and e girl who mede
arrangements for him to trede in Campbell's cer tne next day
on a new eutomobile; that on the followins dey he wes con-
tacted at the Lorain Hotel and eccompenied Lillien Merea to
Edith B rry's house; that Kerpis and Cemptell were living
in a room on the second floor end thet Edith Berry wes there
with them; thet he end Lillien Merea then went to the Lymen
D. Arnold Automobile Compeny at Tenth and Adems Street and
telked ebout treding in Cempoell's car; that the deal wes
not consummeted on thet day end Brock returned to Editk's
plece and went into the room occupied by Karpis and Cempbell,
where Kerpis talked to him.

Hs can further testify thet on the followin: day
he egein went to Edith Berry's plece, sew Kerpie and Cump-
bell and was introduced to Sharkey Gormen; that again on
the following orning he returned to this ‘ouse end wes ed-
mitted by Edith Barry end found Kerpis end Campbell ectirng
breakfest on a card table in their room.

Brock cen further testify that on this occasion
Fred Hunter eppesred et Edith Barry's house end they were
served drinks by Edith; that he then took part in plans to
£ind e hide-out to be used efter the proposed robbery et
Werren, Ohio; he returned to Toledo and went to FEdith Barry's
plece agein; that they leerned from her thet Caemptell hed
been there but had left; that shortly thereefter Joe Roscoe
end Cempbell returned to Edith Berry's house where further
plans were made for the robbery, e

RICHARD CARY will testify thet he is en automob’le
salesman for the Lyman D. Arncld Incorporsted Ford Deelers
and will corroborete the statements of John Brock relative
to the trede ir of a dameged 1933 Forad Coupe e&nd the purchase
of a new car on or ebout Merch 26, 1935. ..

WILITAM “IRICK will testify thet in 1934 he wes
e texi csb ariver workipg for the Private Ceb Comrany, opereted
by Frank Greenweld; that ne answered sev-ral calls from Editk
Berry's house of prostitution; thet up until the time he quit
working for Greenwald, on April 7, 1936, he drove Cempbell
three or four times and most of the times when he picked up
Cemptell it was et Edith's house.




INSPECTOR E. J. CONNELLY and SPECIAL AGENT E. J.
WYNN, of the federel Burcau of Investizetion, will testify
thet Edith Barry in a stetcment to them edmitted associstion
with Karpis, Campbell and others at her house of prostitution
end will also state that she has xno.ledge thet they were
wen}{_e_d for kidnaping by the Government.




FRANK GRUIN.ALD

JON L. MADLLA AD V. 2. CRISS, Speciel Agents of the
Federel Bur:uu of Inv-stigetion, will testify thet they inter--
viewed Frenk Greenweld on Auzust 31, 1936, =nd thet he furnished
the following information:

He was tkte owner of the Friveste Ceb Con-any which
operated in Toledo endé vicinity; that he cen identily pictures
of Williem J. Herrison, Doc Moraen, C. J. Fitzgerald : né Harry
Carmpbe=1ll as persons he met at the Cssino Club in 1934; thet he
drove Campdell in his ceb on several occesions, one time driving
him to & plece celled Ceder Point end receiving $2£5.00 for his
services; that he did not see Campbell azein until the early
morning of Jenuery 22, 1935, when, following a telephone call
received from Colin Miunroe at the Cesino Club &t asbout 2:00
AM,., he called at the intersection of Ash and Summit Str.ets
in Toledo, picked up Monroe end drove out Suter Avenue to the
Dixie Highway; that at a point 2bout four miles north of Erie,
Michigen, he observed a cer parked with its lights on, that
upon lonroe's direction he stopped and picked up two men who
bad in their possession & mechine gun which they losded into his
ceb; that he drove them to the Casino Club end wes peid $20,00
for this trip; that he ldentifies thece two ren as being Alvin
Kerpis and Harry Campbell,

He can further admit that on this same day he observed
the Toledo newspepers containing photographs of Karpis end Camp-
bell with the story indiceting that they were wented by the -~
Government for kidneping and thatthey hed abendoned a car at &
place where he, earlier that morning, had picked them up; that
he did not report enything to the police but that he met Monroe
egbout two or three weeks later, who seid to him thot he hoped
no one would find out ebout that trip and that it would certainly
be too bad if someone diad.

He furth-r edmitted thet he never sew Karpis egain
but met Cempbell sbout four or five weeks prior to the latter's
errest on May 7, 1936, at Toledo; thet on the perticular dey he
met Cempbell he received a telephone call to go to a plece
operated by Ed and Clera MecGraw at 2011% Adems Street; that there
he picked up Sam Coker and drove him to Goulet's Grill on Monroe
Street, .here he saw Camptell; that Campoell joined Greenwald
end Coker and drenk for ebout an hour and then drove away with
Greenwald in his cap; that he never afterwerds saw Campbell,

LILLIAN MFREA will testify thet dwing the first ten
day period Cempbell end Kerpis were at Edith Barry's house,
Greenwald frequently called at Edith's place in response to
telephone caells from Edith, at the request of Karpis end Camp-
bell; that Z3dith Barry, Do¢c Moraen ani Greenwald went to the
Casino Club in May, 1934, end that on one occasion shortly there-
after Graenweld brought two men to Edith Berry's house, both
intoxicdated, the two men being Karpils and Cempbell, on which
occasion he told the witness not to recognize him in fromt of
Karpis end Campbell,

She will further testify that Kerpis and Cempbsll
frequently talked to Greenwald while they were at Edith's
house in Januarv 1935, end that when Greensald cems to the house
in responue to cells he elways went in to talk to Kerpis snd
Camobell; that ir the lattsr pvert of Octoter, 1935, Greenwald
zzain ues a visitor frzguently et Edith's place when Cempdbell

end Kerpis vsrz st yinz thers,




MARGARET BALL, & colorsd maid at Egith Berry's houze
of prostitution, will testify that she is personelly ecguainted
with Frank Greenwald who 1s generally referred to as "Greoenis™

"and knows thet he operetes the Private Ceb cervice Corpeny in
Toledo; that he wss very Iriendly with Edith end thet she used
his cabs exclusively; that on one occasion when Kerpis and
Campb:11 were occupying the upstairs bedro m et the Berry house, .
Frank Greenwald called and delivered a carton of clzarettes
which was brought upstairs into the right f{ront bedroom; thet
at this time Greenwald remsinsd in the house for several
minutes and then left,

EDWARD WINSEMAN will testify that he was employed by
Frank Greenwald as a taxi ceb driver and that in June of 1935
his cab was called for Campbell and thet thereafter he drove
them very frequently during the ensuing months; that Frank
Greenwald told him thet he (Greenwald) had hauled Kerpis end
Campbell some time before ¥Winseman went to work for him in
June, 1935, and thet the money he had mede off Karpis end
Campbell had kept him in the texi cab business - advising
the witness that Kerpis and Cempbell often geve him (Green-
wald) $10.00 and $20.00 tips.

MISS BOBBIE ROBBLETTO, friend of Sam Coker, will
testify that through Coker she was introduced to Herry Cemp-
bell ond that at prectically all times Coker and Harry Cemp-
bell used Greenwald's texi cabs; that fresh eggs, obtained by
‘Coker, wem even delivered to her in Grecnwald's cebs end that
Greenwald himself often drove her to the MNcGraw hone where
Harry Cempbell was living; and that he would follow her up-
stairs and sit around and drink with the licGraws,




EDWARD AND CLARA McGRAY

GERTRUDE BILLRTER MILLER will testify that she met
Harry Ceampbsll on May 9, 1935, at the apertment of Ed and
Clara McGraw at 2011} Adems Street; that he was first intro-
duced to her as "Bob Brown", who Clara said was a road
ocontractor and ummarried; that thoreafter she bagan to live
with Herry Campbell at McGraw's house and finally decided to
marry Campbell, who told her then that his neme wes "Charles
Miller” end not "Bob Brown"; that subsequently, throush Bg
and Clara McGraw, they had arranged through a Mr. Livingston
et Weston, Ohio, to0 be married imiediatsly without awaiting
the statutory five day period required under the Ohio lews;
that on May 29, 1935, Ed and Clara McGrew, Herry Cempdell
and herself, went to Weston, Ohio, where Mr, Livingston wes
contacted end in her presence EAd McGrew told him that she
and Cempbell wanted to get married immediately, whereupon
Mr. Livingston replied that he could "fix 1it"; that the party
proceeded in his car to the court house at Bowling Green,
Ohio, where the marriage license was secured, Livingston
posing as the witness' unocle, and that the wedding ceremony
was performed,

She will further testify that she and Harry Camp-
bell continued to live with the McGrews until the latter part
of July, 1935; that they later returned to the McGraws around
August 20, 1935, end moved into their own epertment et 20323
Monroe Street in November, 1935; thet she met Alving Karpis
under the name of "Sonny" at the McGrew apertment; that at
the time she met Karpis, Ed and Clara McGraw were present
and drank with them; that Clara later told her that Kearpis
hed given her money to buy a table lamp; thet she later met
Karpis egain on October 8, 1935, at the McGrew epartment and
again on November 5, 1935, et the McGraw apartment; that on
the following morning about 5:00 A.M., Clara awakened Karpis
and Campbell, who left the apartment seying they would be gone
for a day or two,

She will further testify that she egain met Karpis
on November 7, 1935, when Karpis came into the McGraw apart-
ment; that during September, 1935, she met Sam Coker through
Harry Cempbell; that Coksr stayed at the McGraw epartment and
later lived with the MeGrews off and on until the latter pert
of April, 1936; that she also observed a person in the Mc-
Grew apartment with Karpis whom she identifiss as liilton
. Lett; that when he (Lott) arrived, Ed McGraw let him in end
‘then came to the beck and told Campbell that "Bill was in the
front” and wented to see him,

She will further testify thet during October, 1935,
when Cempbell wished to trede in his Hudson car, Ed and Clara
McGrew recomuended that Ceaipbell contect Glenn Kneisel, a used
car dealer in Tolsdo, which he did; that during the week prior
to the arrest of Karpis, she and Harry Campbell were at the
lcGraw apartment on one occasion .




JACK LIVIIGSTON, Weston, Ohlo, will testify thzt he
bes known Ed NcGraw for epproximately twenty-five years; thet
McGrew end his wife, Clara, eccompenizd by & man and young
girl, visited him at his Lons; that the couple desired to get
married right ewsy; that nelther was a resldent of the county
and that he (Livingston) represented that he wacs the uncle
of the girl; tbat she wes a rssident of #ood County end tarough
this meens succzeded in obtaining for Herry Cempbell and
Gertrude Billeter a merriasge license and they were marrisd
under the name of "Miller"; that he was & witness to the wedding
ceremony and shortly thereafter the two McGrews, Miller and
his wife left for Toledo,

MRS. RUTH KING will testify that she has known
Clere end Ed McGraw for more then eight years; that ebout
June, 1935, she started working for Clara as a house meid; that
during the summer of 1935 she saw Harry Campbell, Sem Coker
end Gertrude Billeter Miller et the licGraw apertment; that on
one occesion Clera told her that "Bob Miller", alias of Harry
Campbell, was a contrector and her (Clara's) cousin.

She c¢an further testify that Gertrude Billeter MKiller
and "Bob Millsr" after they w.re marrisd 1lived at the MicGraw
apartment for e short while; that after Harry Campbell had beer
arrested, Clera McGraw told the witness that she wes just joking
when she head said to Mrs. King that "Bob Miller™ was her cousin,

PRTRA AND HARRY E. KOOFER will testify that during
the Spring end Summuer of 1935 both visited Clera and Ed licGraw
at 20113 Adems Str.et in Toledo; where they observed Harry
Campbell and Gertrude Billeter lMiller, who were introduced
to them as "Bob Miller and his wife Gertie"; that thcy were
told by Clara that "Bob Miller" was her cousin end that he
was a contractor from Cleveland; that at a leter date Clera
¢0ld Petra Koofer that "Bodb Miller" was not her cousin,

J. L. MADALA AND V. E. CRI&, Special gents of the
Federal Bureau of Investigstion, will testify thet they inter-
viewed Clara McCraw on September 11, 1936, securing from her
e signed statement containing the following:

Thet she is married to Edward McGrew; thaet they have
resided at 2011} Adems Street in Toledo since September 1,
1933; that & man known as "Bodb Brown", who she identifies es
Harry Campbell, cormenced living at their apartuent on or about
May 12, 1935, and she was told that he was a road contractor
end that Certrude Billeter met Cempbell at her apertment and
subsequently married him; that she can identify photogrephs
of Sem Coker as a person brought to her apartment by Harry
Campbell end Gertrude Billeter end edmits that Coker later
lived at the McGraw epartuent,

J. M, JONES AND B, J, WYNN , Special Agsents of the
Federal Bureeu of Investigation, will testify that on May
7, 1936, they intervi-wed Edward McGrew, who sdmitted that
Harry Cempbell, under the neme of "Bob Miller, met Gertrude
‘Billeter at his epartment and that he (McGraw) and his wife
accompanied these two to Bowling Green, Ohio, where they

were married.

He will further edmit that Campdell under the
alimses of "Brown" end "Miller®™ had lived et their epart-

ment and ¢an 1dentify photogrephs of Sem Coker as a person
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who alego resided there,

KENNETH FRANCIS will testify thet he wss employed
as a taxi driver for the Privete Cab Compeny in Tol:=do from
November, 1934 to esbout Merch, 1935; that on or ¢bout Decerber
21, 1935, after receiving a cell from Ed.ard lcGrew e 2011%
Adems Street, he picked up s men whom he cen identify &s Sam
Coker; that thereafter on frequent occesions he pick:d up Sem
Coker and Alvin Karpis et the epartment of Edward end Clere
McGraw; that on one occaesion he drovs these two men, with an
unknown individual, to Kelley's Seloon at Twentieth end ACems
Street end thence back to Mc'iraw's; that following this
occesion, Ed McGraw egain called the witness end hed him come
over to the lMcGrew apartment where he azain picksd up Sem
Coker end a girl, whom he drove to an un-recelled destinetion
and then drove Coker back to the bicGrews.

Te Lo 1ADALA AD J. V. LM'HY, Sp"Ciﬂl Agents of the
Federel Bureau of lnvestigetion, will testify thet they inter-
viewed Edward McCraw on September 11, 1936, et Toledo, at
which time this witness m~de substentially the seme edmissions
as those elicited by Spaclel Agents Jonus end VWynn.




JON L. MADALA, Special Agent of the Feleral Bureau
of Investigation, will testify thet he interviewed Sam Colier
at the Oklahome State Penitentiary, licAlzster, Oklehona, on
September 18, 1936, at which time Coker admitted that he wes
peroled from the Oklchome Stete Penitentlary on September 6,
1935, proceeded to Toledo and registered et the Lorain Hotal;

thet he assocleted with a man known es "Bob Miller” in Toledo;

that he knew Mr, and Mrs. Edwerd McGrew, Gertrude Billeter
and Bobbie Robbletto; thet he lived with Ei and Clere McGrew

and kept compeny in Toledo withk Bobbie Robbletto, who was his "

nurse while he was confined at the Msrcy Hospital; thaet he
knew Mr, end Mrs, Fred Goulst end their deughter, Esther
Goulet, who ov=reted the Go -let Grill,

He will also admit that prior to his releasse on
perole on September 21, 1935, he wes en ardent reader of the
daily newspapers, having worked in the prison cunteen vhere
newspepers ..re sold, end that he recalled reeding eccounts
of the reids steaged et Oklawehe, Florida, in Januery, 1935,
which resulted in the killing of Fred und "Ma" Barker; that
he &lso read of the saccounts of the escape of Karpis end
Cempbell from the police in Atlantic City, New Jersey in
Jenuary, 1935, of their subsequent flight into Michigen at
which plece they sbendoned thelr eutomobile; and thet Karpis
and Cempbell were being sought by the Gosernment for the
Bremer kidnapirg.

He will further admit thet he has known Karpis fa
epproximetely six years, hoving become scqueinted with him
through Fred Berker and "Ma" Barker in Tulsa, Oklchoria; that
he 2nd Kerpis were arrested tosether with fred Barker on
Jenuery 10, 1931, by the Tulsa Police Depertuient, es a result
of which he wes sent back to the penit ntiary at lcAlester,
Oklehonma,

GERTAUDE BILLUTZR MIIIER will testify that she met
Sem Coker on or about September 25, 1935, through Herry Cemp-
bell at Goulet's Grill in Toledo; that she leter scw him at
Idweard end Clera McGraw's epertrent, where he lived after
his relesse from thebhospital in Toledo until on or sbout the
letter pert of April, 1936, et which time he moved to the
apertment Jher- she and Harry Cewupbell were living.

4

FLORECE JASANY AND SALLY JACKSON will testify that
ttey are sisters end togetier with Pauline Jasery opcrate the
Twilight Tavern loceted at 6698 Pearl Road, Cleveland, Ohio;
that during the year 1935 Karpis, Campbell and Fred Hunter
made frequent trips to their tevern; that in September, 1935,
Herry Cempbell, Alvin Kerpis and Fred Hunter ceme to their
place in two automobiles; thet they had with them & man cslled
"Tonmy" whom tiiey both can identify es Sem Coker, recslling
hic gold teeth end rather hoerse voice; thet Alvin Karpls and
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Harry Cempbell seid to them, ir %his pre:ence, thet he wes an
"o0ld t:e friend” of tkeirs,

The:e sisters cen furth-r testify thet tleocse nen
left their tevern an’ returced asgain about a week leter, driving
two automoblles, et whick time they told both sisters ebout
their trip to New York to the Mex Baer-Joe Louis “ight end thet
Sam Coker hud won a Ford Sedan from Alvin Kerpis on tke outcore
of the fight; that they all lert zbout 10:00 P,M., steting thet
they would be gone for three or four months es they were goling
to Califorria; thet they did not see Sem Coker after thet time,

JOHN BROCK will testify thet ebout Octobder 1, 1935,
after Sem Coker wes released from the Oklahorie State Penitentiary
he met Fred Hunter end Sem Coker in Tulce; epd that Fred Hunter
told him thet the "boys were still ell right."




JOHN BROCK will testify thet he wes r:leesced from
the Oklahoms Stete Penitentiary in July, 1924; that he met
Alvin Kerpis end Harry Camphbell in Merch, 1935; that upon
the solicitetion of Karpis he proceeded to the Lorain ’lotel
at Lorain, Ohio, andregistered as "T, F, Evans of Sandusky,
Ohio"; thet ebout the second day thereafter he contacted
Harry Campbell, accompanied by e girl, whom he later leearned
to ve Lillian Mersa, end with her proceeded to necotiate for
the trede in of Harry Canpbell's damcged Ford eutomobile
for a new car at the Lyman D. Arnold Ford Agency in Toledo;
that he went with Harry Campbell to Edith Berry's house,
where Kerpis end Cempbell were living on the second floor
where he talked with them ebout traeding in this sutomobile;
that he left and leter returned to Edith's place, where
Karpis instructed him to go to Clevelani to the Harverd
Club for him,

Brock will further testify thst he did this, re-
turning to Toledo the seme dey and on the following day
eppeared at Edith Barry's place where he found Campbell,
Kerpis and Sharkey Gorman in e room on the second floor;
trat on the following morning he egain visited Edith's
plece end that Fred Hunter ceme in while he wes there; that
shortly thereafter he and Fred Hunter immediatsly left
for the Herverd Club in Cleveland, where on the following
dey, upon the instructions of Kerpis, they drove eround
the surrounding country to try to find a suiteble plece
to rent which could be used ass a hide-out; that approximately
two days later he and Fred Hunter drove to Varrem, Ohio,
where ttey watched the train come in with the meil on 1t
and watched the mail being loaded on to the mail truck end
then drove beck to Youngstown, Ohio, end shortly thereafter
returned to Clevelend to the apartment which fred Hunter
had rented, where they found Alvin Karpis.

He will further testify that he talked with Kerpis
on thie occasion ebout the proposed robbery at YWerren, Ohio,
tbet he end Kerpis leter drove bsck to Toledo that night;
thet on the followin: dey he end Karpis drove together and
roturped to Clsvelend to a seloon on Detroit Avenue a short
distance west of 25th Street, vhere they found Fred Hunter,
Sharkey Gorman end another man, unknown to Brock; thet during
this time he conferred with Fred Hunter, learning that Karpis
bed just borrowed another 3$1,000,00 from his friends and
Hunter remarked that he (Kerpis) was lucky to have friends
who could loan him money when he wes as "hot" es he was;
thet Kerpis, Sherkey Gorman end the unknown msn left this
saloon in one car and he and Fred Hunter left together, Hunter
dror ‘ing him off at the Gordon Square Hctel. R

It cen further be proved by John Brock that after
three or four days, durirg which time he did not hear from eny
of the others, he returned to Tulsa, Oklshoma; thut approx-
imately in May, 1935, he met Fred Hunter sgein et "Burheed”
Keedy's houce, thet Zunter said he weas trying to contect
Karpis end Cempbell snd thet the following morning,ﬁgnter and

-32a




Keady left to connect with them; that later in July or the
first part of August he agein met Fred Hunter in Tulse; that
st11l later around October first, 1935, he sew Hunter end
Coker together in Tulsa, at which time Hunter told him thst
nthe boys are still ell right.”

This witness will further state that on or about
November first Fred Hunter ceme to Tulsa end told him that
the "boys™ hed everything lined up to meke a good plece of
dough; that they both left the seme night by trein, arriving
in Cjeveland on the night of November 5, 1936; that enroute
Hunter told him thet the "boys™ had e train job lined up
end that five men would be used on the job.

He will further testify thet upon arriving in
Clevelend he imnedistely proceeded to Toledo, arriving there
about 3:00 A,M,, where he egain met Hunter late the follow-
ing afternoon; that both of them went to a place on Adsms
Street where Karpis and Cumpbell were staying; that Hunter
went out to get a party known as "Sam" and after they re-
turned all five discussed what each man's part was to be
in the train robvery. It was outlined that "Sem" was to
teke the engineer end firemen, Karpis and Campbell would
go into the beggage and meil cer, Hunter wes to stand out
on the platform and take a general view of everything, and
he (Brock) was to take care of the expressman,

He will further staete that he later met Karpis
and Hunter on a street corner in Toledo; that they drove to
Garretsville, Ohio, drove up near the depot to show the plece
to him end tten drove to e farm house, arriving about 10:30
or 11:00 P,M,, that he steyed all night at the farm house bdbut
‘Kerpis and Hunter left; thet the man who owned the farm house
was named Clyde Rochet; that et approximately 1:00 P.}M., on
November seventh, Kerpis and Cempbell drove up in a Plymouth
Ssdan with two machine guns and e shotgun; that all five drove
on to Cerretsville, Ohio, and robbed the train es planned at
about 2:15 P.M,; that Hunter had a handkerchief over his face
during the robbery while Sam, who is Benson Groves, wore a
felse moustache; thet they left Gerretsville in a Plymouth
Seden, driving over back roeds until about 7:00 P.M,; at
which time they met Joe Roscoe at an avpointed place on the
roed about seven miles out of Port Clinton, Ohio and followed
hie cer into e gerage et Port Clinton,

He will further state that they carrled the mail
begs into the office of a gerege men in Port Clinton end opened
them up; thet Karpis, Harry Cempbell, Fred Hunter, "Sem"” and
hirmself were present and thet Joe Roscoe and the gerage man
wsore stendirg eround the stove in th: carezs; that $34,000.00
in monay wes taxen fram the bags and that the bagzs and the
renainder of their contents wers then burned in the stove;
thet the money wes then split up by Karpis with expenses being
teken out - $2,000,00 going to Joe Roscoe, helf of which was

he money ho hued advanced and the renainder for leadinz them
to the zerags; $1,000,00 going to the gerage man for the use
of his gereg: and later dlsposing of the Plymouth Sedan;




$5,100,00 to ecch of the ectual particinents =nd en unknown
share for Sam Coker, «who wes supposed to hzve been in on %he
Job, but was sick.

He will further tsstify that Hunter, Cempbell, Sem
and Joe Roscoe left the zarage fo- Toledo at ebout 11:00
P.4,, end thet the zara-e wman, John Zatzer drove Karpis, 7red
Hunter end himself to his home, located sbout ten or twelve
blocks from the garage, where the three of trem slspt in the
front bedroom; thet they wzre carrving their guns with them
in hand bags; that on the follo«ing morning at ebout 10:00
a brothsr of John Zztzer drove Kerpis, Hunter end Erock to
a field outside of town where a vlans wes landing es they

drove up,

He can furtber testify thet Karpis, Fred Hunter,
John Brock, with John Zetzer piloting the pleme, left Port
Clinton and after two forced lendiags, arrived et Hot Springs,
Arkensas, wh:zre Kerpis and Funtsr )=t the vlene; thet en-
route Karpis told Brock to give the pilot 3500.00 efter
leaving Tulsa, where he was to take Brock.

Brock will elso testily that during Merch end
April, 1935, when he was in Cleveland steying =t the Gordon
Square Hotel that he visited & tavern op:rated by three
8isters; and Karvis end Hunter were with him (this apparently
is the Twilight Tevern opsrated by Selly Jackson and her
sisters, Florence and Pauline Jasany).

SALLY JACKSON AND FLORENCE JASANY will testify that
Karnis, Hunter and Campbell frequented the Twilizht Tevern
in April, 1935; that they remained over night on several
- occasions; that in September, 1935, Herry Campbell, Alvin
Karpis and Fred Hunter visited the tavsrn with Sem Coker,
at which time Karpis and Campbell had said that Coker was en
old friend of theirs; that about e week later these same men
ceme back and stated thet they hed been to the Max Beer-Joe
Louis fight in New York; that on or about August 25, 1935,
Sally Jeckson obgerved Karpis, Campbell end Fred Hunter in
the Herverd Cludb in Cleveland, which wes operated by Art
Hebebrand,

Both of thess witnesses will further testify that
on numerous occeasions while they visiting the Twilight Tavern,
Alvin Karpis, Herry Campbell and Fred Hunter were wearing
pistols and that on one occasion these persons gave their
pistols to Selly, handed them across the ber, end stated:
"Sally, put the hardware away."

LIIITAN MERFA will testify that she was a prostitute
in the house operated by Edith Barry in Toledo; thet Kerpis and
Cempbell in the Sprins and Sumer of 1934 end in Jenuary, 1935,
ané on several occasions thereafter, frequented Zdith Barry's
house, remaining there for periods as lonz as ten days to two
weeks, u>stairs in the front bedroom where their wants were
administered to by Edith Barry; that she observed Fred Hunter
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visit Cempbell and Kerpis et Edith Berry's house during Jenuary
or Februery of 1935 end engege in privete conversetions with
Sherkey Gormer, Cempbell =2nd Kerpls, in tte upstairs room;

thet in April, 1935, while Kerpis end Campbell were et Edith's
houss they were ezaln visited by Sharkey Gormen esnd Fred Hum.er,
who remained over night with the prostitute nemed "Pesches",
otherwise known es Marle Gallup; thet in the latter part of
October of the first pert of November, 1935, Fred Hunter end

e middle aged man came to EJdith's house and they both rerained
over night, :

MARIE GALLUP will testify that while workinz ss a
prostitute in Edith Barry's house in Toledo she observed Kerpis
and Campbell remained there for several days on different
oocasions; that they kept to themselves in an upsteirs bedroom
and w:re waited on by Edith Barry; that she on ones ocecasion
stayed all night with Fred Hunter, who visited Karpis and Ceamp-
bell at Edith's place and who told her thet he was a gembler
from Cleveland and thet he hed been in the same room previously
but thet he had been with another girl at that time,

MARGARET BALL, colored meid at Edith Berry's house of
prostitution in Toledo, will testify that Fred Hunter visited
Edith's place to see Karpis and Cempbell sometime in the early
Spring of 1935,

WALTZR WAMSLEY , negro houseman et Edith Barry's
house of prostitution, will identify Fred Hunter &s being one
of the visitors who crme to Edith's plece to see Kerpis and
Campbell; thet this wes around tke latter pert of March, 1935,
and that Hunter remained over night on this occasion; thet
shortly before Eastar (April 21, 1935) Alvin Eerpils, Fred Hunter
and a third man came to tte house et night, leavin: egain the
next morning; thet also in the Surier of 1935 Fred Hunter re-
turned to Edith Barry's place end thet egain in the latter part
of September of first pert of Novemb.-r, 1935, Karpis end Fred
Hunter visited Edith's place,
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JGEN BROCK

It can be proved through Brock's own statements
that he was released from the Oklahora Stete Penitentiary
at MeAlester, Okleshoma, in July of 1931, went to Toledo
in the Spring of 1935, checked into the Lorain Hotel and
about two days later met Harry Cempbell and a gril, whom
he leter knew as Lillien Merea, on the street corner in
Toledo; that Campbell told him thet he had hed sn auto-
mobile accident and thet he wented him (Broek) and the
girl to negotiate for a trade in on the car; thet es it
was pre-arranged, Brock met Lillian Mersa the following
day end went to Edith Bearry's house of prostitution
where he talked to Karpis end Cempbell, who were in a
room on the second floor; that he and Lillian Mersa went
to the Arnold Ford Agency st Tenth and Adams Street and
on the following day closed the deel, trading in Cemp-
bell's 1933 Ford Coupe which had been wrecked, for a 1935
Ford Coupe; thet this trade in wes negotiated by Brock end
Lillien Merea, posing es his wife, under the nsue of Mr.
and Mrs, Charles Miller,

Brock further edmits thet he returned to Edith's
place, talked to Karpis and Campbell, was told by them
to go to the Harvard Club in Cleveland and there contact
a party named Sharkey or Tony, whom he later knew to be
Sharkey Gorman and Tony Amersbach; that he mede the trip
to Tol:do and contacted both Amersbach end Gorman end told
them that Kerpis wanted him (Gorman) to cone to Toledo and
that Karpis also wanted Gormaﬁ%io get him (Kerpis) en apart-
ment in Cleveland; that he (Brock) returned to Toledo that
night, went to Edith Barry's house the following day where
he saw Karpis and Cerpbell in a roam on the second floor,
noticing that Sharkey Gorman was with them; that on the
following day he again visited Edith's place and talked to
Kerpis end Campbell; that while he waes there Fred Hunter
came in and be wes introduced to him; shartly thereafter
upon the instructions of Kerpis, he end Hunter went to the
Lorein Hotel whare Brock checked out and both of them drove
to the Harverd Club in Cleveland, where they picked up
Gorman,

On the following day Brozk had checked in et
the Gordon Square Iiotel in Clevelend under the neme of "T,
J. Evens”, he will testify that Sharkey Gorman, Joe Roscoe
and himself drove out into the country to try to find a
place to rent to be used as & hide-out efter the contemplated
robbery et Werren, Ohio; that on the following day Fred
Hunted drove him to Werrsn to show him the "mark"; that they
watched the trein cone in and mede other plens with respect
to robbing this train; that they then returned to Cloveland
end met Karpis in the epartment Hunter had rented, wh..re he
and Kerpis then tslked of the possibilities of the success
of the proposed -obbery et Warren.

Brock will fucther testify thet he and Karpis drove




back to Toledo thet nleht end went to ity Zerry's nouse,
thet .hile there Joe 10 20e epd © Ty Cemmb:ll cime to

Edith's plece end ths four of ttem telked fn the froant room
ebout robbing the &il trein et tarren; tret +rg rlens cre

to the efrect thet Jo= Z0:z0e wes to be the "inperan® end
fix the "get awey"; thet efter this ¢onversetion he angd Eerpis
drove to Clevalend whe e they net Freq Hunter, Sharkey Coraen
end another DPe.°s0n, un¥nown to Brock; thet st.ortly there-
after he went to the Sorion Siuere Hotel,

Brock will fu-ther stets that on the £o1louinzg 2ay
he did rot contad§® Campdbell, Hunter or Kerpis ang beeoning
worried, went to the Hervard Club whsre Gomaen told him he

Gorman) hed not scen the boys es they felt thet the plece
wes beins wetahed by the Govern-ent; +het three or four deys
leter he ch:cked out of the Gordon Sguare Hotel end returned
to Tulsa, Oxlaio e, ’

It can be furthsp proved thrcugh Broskx's own stat:-
ments, that around thre middle of May, 1935, "Burhead" Keedy
€218 to him 423 4011 hix thet FKerpis =4 Cembell were at a
farm Louse on thre Tulse-3epulpn Roed; thet ne contected them
and wes told by then thet tre Jerren robbery hed netted them
372,000,00; that on op ebout November 1, 1935, Fred Hunter
eontected him et Tylsa e-g upcn his solicitetion Brosk treveled
with Hunter to Clevelend engd thence by hinmcelf to Toledo, wh.:re
he checked into the Lorcin Hotel under the neme of "Evens”;
thet Hunter ceme by the Hotel leter in the afternoon of the
seme day end took him to Karpis and Campbell, who were stey-
ing on Aduns Street,

Brock will further testify that, concernirg the
plans made by Kerpis end Carpbell to rob the mail train et
Garretsville, Ohic, precedirg tris robbery they steted st
Clyde Rocbat's feru lLouse; thet Kerpis, Cempvell, Hunter, Benson
Groves and himself robbed the train et edbout 2:15 P.M,, on
November 7, 1935, end then drove to 8 gersge at Port Clinton,
Ohio, where they met Joe Roscoe and John Zetzer, the garage
man; that the money wss split up at this garage by Karpis,
#2,000,00 beirg given to Joe ROSQQQ: $1,000.00 going to the
gerage man for the use of the zaFége end for leter disposing
of the Plymouth Seden; and $5,100.00 to esch of the actual
perticipants, with an unknowr sum going to Senm Coker, who
weS suprosed to heve been in cntie job, but was sick,

Brock will further stete thet on tke following morn-
ing Zetzer, who hed opersted a Plene, flew Kerpis, Hunter end
bixself to Hot Sprirgs, Arxenses, where Hunter and Karpis de-
Parted; that Le then went on with Zetzer to Tulss, Oklahona,
peying the pilot $500.00 as instructed by Kervis,

Brock will sdmit thst re knew Doc Berker end Volney
Devis in the Oklehoma State Penitentiery end that at the tine
he met Karpis end Cempbell eround Varch, 1935, Le knew thet
they were cririnels end were wentod by the Government for
kiineping; that he hed read in rewspzrers enc magezines ebhout
Karpis and Corpzell ené trat Le end "Burnued® Keedy hed dis-
cussed tke kidnepings and wure unable to decide whetker Kerpis
hed teken pert in both the Herv: and Brerer kidnepinzs end
Cemrtie)l in omly one, or wrether Cempbell wes invoived in the
two kidnaepirgs and Krrpis in only one of tbem,




JOHN ZETZER will testify thet he owns &nd operates
the Merine Gerege et 328 W, Perry Strect, Port Clinton, Ohio;
that in November, 1935, after nhe had talked witk Kerpis ebout
securiug an airplene, on November 7, 195, et ebout %:30 or
9:0> P,M,, Karpis end several other men arrived at his garage
carrying begs end guns into the office; tLat these begs
were thrown into the stove and burned; thet Karpis told him,
in the presence of the other men, one of whom he can iéentify
as John Brock, that the car wes "hot™ and suggested thet it
either be burned or driven into the lekej; thet at this time
Karpis edvaenced him (Zetzer) $500.,00 for the proposed &irplsns
trip end that Karpis, Hunter and Brock followed him to his
home at 410 Leurel Avenue in Port Clinton wh-re they stayed
all night,

He will further state that the next morning he
went to Toledo, closed the deal on the airpleme with Delbert
Gross of the Gross Automatic Service Incorporetion, flew back
to Port Clinton end picked up Karnis, Hunter and Brock, who
were just arriving in his brother's (George Zetzer) cer; thet
Kerpis, Bunter and Brock immedietely got in the plene and he
(Zetzer) flew them to Hot Sprirgs, Arkenses, vhere Kerpis end
Hunter left; that he continued on to Tulss, Oklshome with
John Brock, arriving there on the afternoon of November 10,
1935, et which time Brock gave him $500,00 in cesh for the
trip.

MARIE GALLUP will testify thet while she wes
practicing prostitution ir Edith Barry's house in Toledo,
ghe saw John Brock there on one occesion eround the latter
pert of March, 1935, et which time she had en all night date
with him; thet she observed him talking with Kerpis end Cemp-
bell end thet Kerpis peid the bill incurred by Brock,

LILLIAN MEREA will testify thet whilc practicing
prostitution in Edith Berry's house in Toledo in epproxi-
mately March, 1935, she went out with Herry Campbe’l et his
request, celled "T, F, Evans" at the Lorain Hotel, whom she
later found to be John Brock, end requested him to meet her
on the corner, which he did and where he was contected by
Harry Cempbell; tkat the following morning, at the suggestion
of Harry Cempbell, she contacted Brock at the Hotel, who
accompenied her to the Arnold Ford Company for the purpose of
arrenging the trade in on Herry Cempbell's dameged 1953 Ford
Coupe; that after they secured the new car she end Johh Brock
went back to Edith Berry's house, where he went upsteirs and
talked in the bedroom with Karpis, Cempbell snd Edith Barry. ,

RICHARD CARY will testify that on or about Merch
25, 1935, while he was an eutomobile salesman for the Lyman
Arnold Incorporation, he noticed a 1933 model Ford Coupe in
e badly damaged condition in the shop; that he telked with a
woman, who c¢alled with reference to this demsged cer; that on
March 26, 1935, this women ceme to the ssles room, accorpanied
by a man, whom he identifiss es John Brock, end wko celled bim~
gself "Cberles Miller"; that the woman posed as tie wife of
Miller; thet a deal wes conswumated whereby the 1953 wrecked
Ford Coupe wes treded in on a new 1935 DeLuxe Coupe, $285.00
being given as the trade in value of the 1933 car,

He can further testify from the records of the
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Ford Agency thet Ohio license pletes for 1935 which were
transferred to the newly purchased cer, were HM 54.




COLIN :’0iR0=

Advice hes been received to the effect thet the
above nemed men 18 et the present time e citizen of Ceneda
and is beyond the territoriasl jurisdiction of the United
States, For these reasons, & suwmery of the events
impliceting this indivi-uel, ere not being set forth here-

ink.




JOE ROSCOE
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S, K. McKEE 4ND E. J. .YNN, Spcciel Agents of the
Fedoeral Bursau of Investigetion, will testify es to the
contents of e sigzned stetement submitted by Joe Roscoe on
January 26, 1937, at Miemi, Florida, wherein he edmits thet
he knows Willie Harrison (now deceased), Alvin Kerpis, Arthur
R. "Doc" Berker, Harry Campbell, fred Hunter, James J, Wilson,
Cherles J. Fitzgerald, Oliver "Izzy" Berg, Sem Coker, SharXey
Gorman, Edward McGraw, Russell Gibson, Arthur Sebebreand,
Benson Groves and Wynona Burdette; that during the Spring end
early Summer of 1934 he met end associested with Cerpbell,
Barker, Gibson, Berg and others at the Cesino Club in Toledo,
operated by Ted and Bert Angus; thet sbout this tine Willie
Harrison end Bert Angus both told him thet these 1ndi¥{dunls,
namely those mentioned a-ove, were the "hottest gang in the
country”; that around this time he read in the Toledo news-
pepers about Karpis, Cempbell and the Barkers end sew their
photographe end reed that they were wanted for the Bromer
kidnaping by the Goverament; thet on different occesions he
8aw Harry Campbell, Russell Gibson and Alvin Karpis in the
Casino Club in the pres-nce of Bert Angus, armed with pistols;
that during the Summer and Fall of 1934 Roscoe frequently
visited the Cesino Club where et times verious pembers of
the gang would esk him about the police in Cenada, and that
he told them the police there were "tough" and they should
- 8tay sway from there, ‘

Roscoz will further edmit that during this time
both Gibson and Karpis borrowed lerge emounts of money from
him; thet in the Fall of 1934 Kerpis bor:owed more money from
him et Edith's house in Toledo; that the mgzrezate sum of
money loaned to verious members of the gang would possibly
totel $9,000,00.

Roscoe in his statem:znt also admits that during the

yeer 1935 he met Kerpis, Fred Hunter, Sherkey Gormen, Willie
Harrison end Charles J. Fitzzerald at Edith Berry's place;
thet in the Fall of 1934 he went to the Cesino Club where he
met Cadell who was reeding a newspaper in which fhere wes
an article ebout an unidentified men who had been found deed
on the outskirts of 7oledo; that he recalls Cemuell pointing
hig finger at the article end saying: "That's the son of a
biteh,."

Roscoe further edmits thet he sew Harry Campbell in
the Spring of 1935 et Edward snd Clara MeGraw's plece on Adsis
Street in Tolado and later saw karpis there; thet in the late
Fall of 1935 he went to Port Clinton, Ohio, to John Zetzer's
garege where he met Alvin Karpis, Harry Ce pbell, Benson Groves,
Fred Hunter and enother man, whom he cennot identify; that
Karpis geve him $1,000,00 at this time, after which he (Roscoe)
drove some of the men to the Ariory et Port Clinton, wHere he
let them out of the cer: that on several occasions after this
he visited Herry Ca.pbell et the licGraew's epartment in Toledo.

Becan also recall that during the rear 1934 at the

Casiné Club in the przsence of Bert Angus, Alvin Kerpis, Russell
Gitson end himself, Gibson said thet there were Federal Agents
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living in a house et Point Place, they hed a telephone tap
on the Casino Club end that they (members of the gang) ought
to dynamite the Federal Azents into Lake Erie; that Alvin
Karpis end Bert Angus replisd that they should not do this,
inugmuch as it would bring ebout martial lew, close up the
town and have them ell in jail,

Roscoe can further recall that in the Sumier of
1935 at the Harvard Club in Clevelend hs was told by Janes
"Shizy" Patton thet there was a geng hanging around the Clud
that he would like to get rid of, pointing out Karpis, Campdbell
and Fred Hunter, who were at that time in the yard of the
Harverd Club, thet Roszcoe seid to Patton thet they were the
same bunch who hsd been around the Casino Club in Toledo and
that they were "a hot bunch.” R

ARTHUR E, HERAN will testify that he operates a
boat rerair shop; thet in the Spring of 1935 he wes riding
from Toledo to Detroit with Joe Roscoe et whiech time Roscoe
inquired if he recalled the two men who were trying to buy
Angus' boat end then told the witness that the two men
(Barker and Gidson) were members of the Karpis-Berker gang
who had been harging out at the Cesino Cjub end that Roscoe
told the witness that he had the two men out riding in :is
speed boat but that they did not buy it as he asked them
$5,000.00 for it.

MARGARET BALL, colored meid et Edith Berry's house
of prostitution in Toledo, will testify thet she knows Joe
Roscoe, that Roscoe visited Edith's place and thet in January,
1935, she can testify that Karpis and Cempbell were at Edith
Barry's end Roscoe celled and wes sdmitted to the livirg roocp;
that thereafter Barry and Roscoe went up to the room occupied
by Kerpis end Canpbell, vhere she (Margeret Ball) served beers
to Kerpis, Cempbell, Roscoe &nd Edith Berry,

She cen testify that Roscoe at that tire was in the
right front bedroom with Karpis end Canpbell where they had
treir drircks.

It cen be further proved through this witness that
several nizhts later Roscoe sgain called one evening and wss
let into the house by Mergeret Ball; that Edit: Barry celled
from upstairs end told him to go up; thet he do so end thsat
later thet evening, she (largaret Ball) served beer to Edith
Barry end Cempbell and e coce-cola for either Roscoe or Karpis;
thet all of them were in the right front bedroom; thet she
can recall on thet occesion Roscoe stayed for a half hour or
so =#nd then left; on stiil another occesion Roscoe called et
the house of Tdith Barry while Kerpis snd Campbell were there
and these twe joined Roscoe downstairs end.the three of thenm,

with Edith Berry, went into the diring room and telked togetker.,

She cen furtrer recell that e short while later
Roscoe left; thet he wes in the hebit of visiting ZditL Berry's
house occasionally, but that during the time Karpis end Cemp-
bell were there, his visits were more rrecguent.
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JO:Hi EROCK, now ir Jcil p=pling tri.al for
rerticipstion in the Gerretsvil_e, Ohio, meil robbery in
Novexzb.r, 1935, will testify that ne cume to Toledo and
Cleveland to perticipete witk Enrpis end Carphell 1n eome
myobs", havirg been relacsed Iras the ORlzhor.e Stete
Penitertiery et Jcalester, Oklahera, in July, 1934; thit
he knows Joe Roccoe end tret Roscoe end Sherkey Gorman
called for him et the Cordon Sjuare Hotel in Clevelend,
upon the instructions of Kerpis end Crmptell, end they
drove out into the country to try to find e plece to rent
%o be used in connection with the prcposed mail robbery;
thet in tre plens for this robbery it wes to be the duty
of Moscoe to £ind a "plent™ and that they looked et several
pleces but none were rented and thet Roscoe drove him beack

to the Hotel,

He will elso testify that he mede several trips
to Edith Barry's house or prostitution, where Kerpis end
Cempbell were steying and thet while there Roscoe, Karpis,
Campbell and himself discussed robbing the meil train at
Garretsville, Ohio; thet Roscoe participeted in this
conversation, that it wes decided that Roz=coe would be the
nfin-er man" and fix the "get ewey".

He cen Turther testify that on November 7, 1935,
Fred Hunter, Kerpis, Cempbell end enother men, robbed the
mail train at Garretsville, Ohio, end met Joe Roscoe at
e garage in Port Clintor, Ohio, “here Roscoe was glven
32,000.00 es bis pert of the spoils and Roscoe then left

the garsgse.

He will further testify thet Joe Roscoe end the
garage owner were present when the mall bags were burned,

JOUN ZETZER , Port Clinton, Ohio, will testify that
he has known Joe Roscoe for four or five yeers; that during
the last week in August, 1935, Roscoe contected him end
esked him if he still had an eirpleme, as some friends of
his (Roscoe's) wanted to meke a trip south; that he (Zetzer)
ipdicated to Roscoe thet he was interested in the proposition,
whereupon Roscoe drove him to a point opposite the new Post
Office in Port Clinton, Ohio, where he was iptroduced to
Kerpis; thet Kerpis told him in Roscoe's presence that he
wanted to make a trip down south soon and that final
negotietions would be made later; that a few days later Karpis
egain contected him in Port Clinto in the cormpeny of Fred
Hunter and made a degl with Zetzer to fly them south; that
they went on to say they would meet in Zetzer's garage at
8:00 or 9:00 P.M. on the night of November 7, 1935,

He cen further testify thaet on November 7, 1935,
be returned to his gerage et 8:15 P,M.; thet a few minutes
later Roscoe arrived at the gerage by himself aud asked
whether the "boys" hed come in yet; that shortly afterwerds
a cer drove into the driveway, one of tle occupants told him
to open the gerege door, that the cer wes driven into the
gerege and immediately thereafter Roscoe closed the door;
tbat he observed the occurants of the car to be Karpie and
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several other men who were carrying & nucber of begs end
guns into the office; thet Kerpis told hir et this time,
in the pr-:sence of the others, to dispose of the car in
which they hed driven to the gerage, sugg=sting thet it
elther be burned or driven into the leke,

He will further testify that around 11:02 P.M,,
Roscoe left the garage with either two or three of the
Other iien and on the fo:lowing dey he (Zetzer) flew Karpis,
Brock and Fred Hunter to Eot Springs, Arkenses, end that
he tock John Brock from there to Tulse, Okleshoma,
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Willie Harrison - HBamwond P.D. #1829,
William Weaver - wearing dark suit, ‘white shirt nnd
. striped tie.
Volney Davis - U. S. Penitentiary, Alcatraz i271.
Ollie Berg = wearing glasses, white shirt, ocollar
open, grey coat and vest.
Jimmie Wilson = Grey suit, collar and tie, white
shirt.

Charles J. Fitzgerald wearing light striped shirt, eollar

open, and wearing suspenders,

Ted Angus = RKRumber 9617 - wearing white shirt,
knitted tie and dark suit.

George Timiney - wearing dark suit, white shirt and
figured tie.

Wynona Burdstte dark dress, three triangular buttons
appearing on each shoulder, profile
showing full view of ear.

dark dress, with ruffle top, bobbed
hair, reachss ths top of ths collar

of the dress.

Delores Delaney

The above photographs which I have identified, I have also
marked them with my initials for identification.

Alvin Karpis - I have known this man by the name of "Slim," and
a girl who had been with him, I now identify as Delores Delaney. During
the month of May 1934, I saw Karpis come into the Casino Clud on four
different occasions, and on two of these occasions I saw Karpis and Ted
Angus sit together at a tadle or drink together at the bar. To my dest
recollection, Karpis had visited the Casino Clud during the daytimse,
and on one or two occasions, I saw Delores Delaney with Karpis. When-
ever Kerpis cams to the Cludb, he remained only fifteen or twenty minutes,
and then departed, I d41d not know where Karpis lived with his lady friend.

g

+F Harry Campbell - I have known this man by the name of "Buff," and

the lady with him, I now identify as Wynona Burdette. I have also seen
these two individuals visit the Casino Clud at Point Place during the
months of May and June 1934, and both of them would sometime visit the
clud about two or three times a day. Campbell would most times de in
company with Wynona Burdette, and they visited days and nights. Upon
each of their visits, they would drink with either Ted or Bert Angus.
Campbell would visit dbut fifteen or twenty minutes, however, he was at
the Casino Club more often than was Karpis. About the latter part of
May or the firast week in June 1934, Campdbell, who was known to me as
"Buff," came to Ted Angus, and spoke to Ted in front of the Casino Club,
telling Ted that he, Campbell, was expecting a moving van and asked Ted

. would he let his furniture be stored im the upper floor of the building
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next to ths Casino Clud, which place was also run by Ted Angus. Ted eon-
sented to do s0, and instructed ms to assist the movers in moving
Campbell's furniture from 2831 - 131st Street, Point Place to the Casino
Club, Then "Buff" told me that he expects the truck soon, At the time
Campbell asked Ted Angus for the space of the Casino Clud for storing his
furniture, there was Ted, "Buff," and myself standing in froant of the Club,
as it was quite warm that day. When the moving truck arrived (the name of
which I do not kmow), I proceeded with the truckers to 2831 - 131lst Street,
Point Place and when we had the truck half loaded with Campbell's furni-
ture, a heavy downpour of rain started, and the driver told us to return
the furniture to the house, as the rain was too heavy, and the furniture
might get wet. This we did, and the following day, the truck van again
arrived, and I joined them to the 131st Street address. TWe loaded all

the furniture, and the truckers delivered all this furniture which was
taken from Campbell's house and all of the stuff was placed in the upper
floor of the building next door to the Casino Club. This property was
also operated by Ted and Bert Angus. Ted instructed me to sse that I
show the movers where to place the furniture upon its arrival, Wwhen I
left the Casino Club to work on the boats, I believe that the furniture
was still stored at the Casino Club, however, I heard rumors that this
furniture was to be moved out of town.

Arthur "Doe" Barker - is an individual known to me as "Doc"™ and
*Shorty,"” and this individual was seen by me at the Casino Cludb during
May and June 1934, and I always saw Barker during the afternoons inside
the club, drinking at the bar or at the table with Ted and Bert Angus.

I also saw this individual, known to me as "Shorty," wearing Yacht Caps,
and Slim Gibson and Harry Campbell also were wearing these Yacht Caps.

I was told by Willie Harrison that all of this gang(whom I know now to be
members of the Barker-Karpis gang) were bootleggers. For this reason I
never paid much attention to them, in view of the tremendous amount of
bootlegging that was going on in that vicinity of Point Place, Ohio.

Joseph P, *Doc” & ran - is an individual knoin to me as "Doc."

'Y have seen this individual during the month of April and the first week

of May 1934, after which time, this man suddenly disappeared. I have
always observed this man drinking heavily, and was very talkative., I
pever saw this individual mix very much with any of the other members

of the gang, and never saw him in company with any girls. He drank by
himself, and sometimes sat at a table with Ted or Bert Angus, and some-
times would see him sitting with other members of the gang, those of whom

I have previously identified.

William Weaver - is the individual known to me as "Bill," and I
saw this man at the Casino Club on four different occasions during the
month of May 1934. At the time Weaver visited the Club he stood at the

" bar and #rank with "Shorty" whom I now known as Arthur "Doc" Barker.
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Weaver came to the e¢lud during the day and remained for about one-half

to three-quarters of an hour. Otherwiss there are no particular incidents
which I ocan relate at this time conneeting this individual with anyons but
*Doc" Barker, and also the fact that occasionally I saw Weaver 4drink at
the bar with Ted or Bert Angus. B

Ollie Berz - is $he individusl whom I identify as ons of the gang
who had visited tho Casino Clud during May 1934. I have seen him visit
the Club at least once every day during the period of ons month, I ob-
served that upon each of the visits made by Berg to ths Club, he kept
very much by himself, occasionally greeting some of the members of the
Karpis gang, was quiet and drank by himself. I have not kmown this in-
dividual by any particular name, but identify from the photograph exhib-
ited to ms, amongst the group of members of the Barker-Karpis gang.

¥illie Harrison - fs an individual i{dentified by mes, and kmowmn
to me as "Willie the Clown." He was known around the Casino Qlub as a
"Holl Raiser," always clowning about, and up to misehief all the time,
I have seen Willie at the Club during April, May and June 1934, visiting
the Cludb at least once a day for a three month periocd. From my best
recollection, Willie was the most frequent visitor at the Casino Club.
One dsy Willie remarked to me that the gang wearing the Yacht caps were
runners, in other words, Bootleggers. Willie also impressed me as being
the person who handled many matters for the gang, and all parties or fish-
ing trips would bde arranged and instigated by Willie Harrison. I also
observed on many ococasions that Willie was carrying a Golf Club with him,
and I understand that Willie was known to be a good golfer. About the
latter part of 19354, the date or time I eould not recall, Cooley Munro,
another handy man at the Casino Club, $0ld me in gonfidence that Willie
Harrison was taken for a ride. I was surprised at hearing this news,
end no further conversation was had in oconnection with Harrison's dis-
appearance. Cooley Munro said nothing further about the matter.

Slim Gray - is the individual known to me as "Slinm," I have seen
»31{m" at the Casino Clud about 5 times, at which times I saw him together
with "Shorty" "Buff" and sometimes there was Ted or Bert Angus together.
All of these individuals would stand at the bar and drink together. To
my best recollesction, "Slim" visited the Casino Cludb during the month of
May 1934, and saw him on a number of occasions wearing a yacht cap. p §
believed he t00 was a bootlegger. :

Charles J. Fitzgerald - is the individual I identify as "Dad,"
and a person who had visited the Casino Club during the sumer of 1934,
particularly the month of May 1934, at which time "Dad” cams to the Clud
and spoke with"Willie the Clown" Willie Harrison; "Buff" Harry Campbell
and "Shorty" Arthur "Doc" Barker; "Dad" Fitzgerald visited very seldom,
and to my recollection "Dad"” visited the Casino on six different occase-
ions, all of these visits being made by him during the time the Barker-



years, and always carried a ocane, : ’
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Karpis gang frequented there. He was a man about 6° 0", age about 62

Volney Davis - is the individual Y fdentified as visiting the
Casino Club on very few occasions during April or May 1954. Upon one
of his visits I saw Davis at the bar with "Buff" *Shorty”™ and Jimmy
Wilson. They all drank together. In view of the very few times I saw
Volney Davis, I am unable to place him with any partisular activities
that occurred during May 1934, however, he appeared to be familiar with
most members of the gang, photographs of which I have previously identi-
fied.

Jimy Wilson - is known to me as "Jirmy,™ and this individual
was a very frequent visitor at the Casino Club, Be was a handsoms fellow
and mixed with most members of the gang., Wilson was seen at the Clud dur-
ing April and May 1934, and upon msking his numerous visits, I observed
¥ilson drinking with "Doc" Barker, Willie Harrison, Harry Campbell, known
to me as "Buff,"” Slim Gray, and "Doe" Moran. Jimmy Wilson appeered to be
in with everyone at the Casino Club, and impressed ms as a good mixer.
Wilson was well acquainted with Ted and Bert Angus.

Ted Angus - is known to me by his true name. I have been employed
by him as carpenter, handy man, and bartender at the Casino Club for which
he paid me $15.00 including room and board. I began working in this
capacity in Mareh 1934 and worked oontinuously until October 1934, at
which time I left to work on the boats which was anchored at its winter
quarters, which was located at Lagoon Dock, Bayview Park, Toledo, Ohio.
During the months of April and May 1934, I have observed Ted and Bert
Angus, on numerous occasions drink with Harry Campdbell, known to me as
*Buff,” Arthur "Doc" Barker, known t0 me as *Shorty,"” Willie Harrison,
Xnown to me as "Willie the Clown," William Weaver, known to me as "Bill,"
Alvin Karpis, known to me as "Slim," Slim Gray, also known to me as

'"Slim,* Volney Davis, Jimmy Wilson, Charles J, Fitzgerald, known to me
_as "Dad,” and Captain George Timiney of the Toledo Police Department.
-From my observation, Ted and Bert Angus appeered to be friendly with all

of the individuals mentioned above and whom I have identified from photo-
graphs as members of the Barker-Earpis gang. At one time Ted Angus told
me, or had intimated to me that I don't know these fellows, meaning the
persons whose names I have mentioned above, who have at numerous times
visited the Casino Club in April and Nay 1934.

During the time I was working for Ted and Bert Angus from
October 1933 to June 1934, numerous women whom I knew to be madams of
houses of prostitutions in Toledo, Ohio, came out to the Casino Club
where I was working to see Ted Angus. On each occasion when Ted Angus
was not in, these women left with me a sealed envelope, on which was
written only that first name, and requested that I give the envelope
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with its contents to Ted Angus. All these envelopes whiel were turned
over to me and whick were to be delivered to Ted, were sealed, howsver,

I knew there was money in these envelopes because I sould see the money
through the envelope. There were about 15 or 20 of these medams soming
to the Casino Club each week to leave thess envelopes eontaining money to
be turned over to Ted Angus. They usually came out to ths Casino Clud in
either a Red or Yellow Taxi. I 4o not know the full names of any of these
women, but I recall the first names and descriptions of some of them as
follows:

Mabel = heavy set, dark hair, and dark eomplexion, about
48 to 50 years old, and about 5' 5" tall,

: Sadie @ <« a Jewish woman, about 45 years old, about 5' 4%
= _ ) .. tall, dark hair and dark eomplexion,

other H" & Jewish woman, about 60 years old, slender, and
about 5' 7" tall,

Maxine - a Jewisgh woman about 35 years of age, 5*' 4" in
height, and rather light eomplected.

Rdith - about 30 or 32 years of age, slender build, about
5' 7" tall,

George Timiney - I identify as Captain George Timiney, of the
Toledo Police Department who visited the Casino Club about two or three
times a week, and other times he would not show up at the Club for a
period of one to two weeks, Timiney visits to the Casino Club ocourred
from Octodber 1933 to June 1934, at which time I had been employed at Ted
Angus' place steadily, and at which times I received the envelopes from
the above named Madams. I only worked during the day time, and it was
very possible that Timiney may have visited the Casino Clud at night.

In January 1934, Willie Harrison ceme to the Casino Clud with
two girls, and the three of them went to slesep in the back of the Casino
Club. In the afternoon the three of them arose and went to some hotel
in downtown Toledo, and about seven o'clock that evening, Bert and Ted
Angus were at the Casino Club, and Bert conceived the idea of playing a
joke on Willie Harrison. Bert then ¢alled George Timiney, Detective of
the Toledo Police Department, and requested that Timiney come out to the
Casino Club. Bert and Ted then told Timiney and his partner, whose name
I do not remember, to go to the downtown hotel where Willie Harrison was
staying and arrest him on the charge of bigamy, and tell him they were
arresting him for playing around the married women and breaking up bomes.
Ted requested me to state that I did not know Willie Harrison, when
Timiney brought Willie back out to the Casino Club, Timiney and his
partner then left the Casino Club and soon thereafter returned with
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Willie Harrison. Upon entering the Casino Club, Willie Harrison asked
Ted and Bert Angus to fdentify him, dut Ted and Bert denied knowing him.
Willie then asked me to identify him and tell Timiney he was all right,
but I told Timiney that I had never seen the men before in my life. The
Joke was carried on for a short time and then it was explained to Willie
Harrison that the whole matier was just a joke. That same svening,
Willie Barrison left the Casino Club and did not return for several days.

Iucien C, Fleming - I {dentify this individual as *Ludy” and have
known him to be a member of the State Liguor Control of Ohio. During May
1934, I have seen Ludy Fleming at the Casino Club about two times a week,
and on several occasions I saw Fleming drinking at the bar with Harry
Oampbell, known to me as "Buff,” "Shorty,” known to me as "Doc" Barker,
and "Slim" Gray, otherwise known as "Slim," I observed Fleming visit
the Club during the daytime, and during the months of March, April, May,
and June 1934, the time when most of the members of the Barker-Karpis
gang had visited there, I had observed Fleming talking to the above
mentioned members of the gang.

Nig Cousins ~ used to come out to the Caaino Club at the time I
was working there, on mumsrous occasions, fn 1934, Particularly on Sunday
evenings, whon he would come out to have supper. He would drink and asso-
ciate with various members of the gang mentioned by me and identified as
members of the Barker-Karpis gang, and he seemed to be well acquainted
with them.

Ruth - who was living with Ted Angus and Madaline, Bert Angus'
wife, and one of Madaline's sisters whose name I do not know used to
assosiate with Wynona Burdette and Delores Delaney, and were with them
on numerous occesions when they came to the Casino Club, They all ap-
peared to bde very friendly towards easch other.

I bave read the foregoing statement consisting of six typewritten
pages, and have initialed the corrections, also signed each page after
reading it carefully, I swear that the statements made by me were true
to the best of my knowledge and recolloction, and have signed the state-

ment voluntarily.

(3) Oharlie Becker
(¥itnessed)

Abrahamn Dickstein
H. B. Dill

Special Agerts
Federal Bureau of Investigation

U.S. Department of Justice
1448 Standard Building
Cleveland, Ohio.
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For your infomtion, I um tmnsnitting here:ith a p

static copy of a sumuary memorendus prepured in the Crizminel) Division.
together with a copy of a asnorandua addrecced to me unier date of

February 26, 1937, b3 Lssistent Attornsy Oenersl Brienm dc‘ahon, per-
taining to this sumaury. For your further informetion I &«a truns-
ritting herevith & copy of a uemo-endua walch I heve addressed to
dr. ¥ecluhon, fndicstinz the Buresu's sttitude in this situ.tion. I

., . desire thot Agent ¥ynn imsedistoly raviex this sumsary smd return it

A~ tha Brresiu vith his obrarvations aad corzaents. It will be noted

..,.».A/ froa sy memcranduz to Mr. Ncishon dsted todsy, thet the Burecu will

not express any opinion concerning the adziasibilit: of any evidence
h'ﬂillbxe in this csse.
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For the Director,
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Dear Sirxs
Your attention is direoted to the lecad contuined in

the report of Special «gcent Faul kK, i'lunkett dated Bostcn,
l‘aecachu-ettas Docermber 20, 1978, to muke¢ inquiry conccrning

the dental history of subject ‘oren,
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FEDERAL BUREAU OF INVE. /IGATION

Form No.1

THis case oRiGINATED AT CINCINNATI, OHIO. . FiLENO.  7w82
REPORT MADE AT i DATE WHEN MADE 1 PERIOD FOR RCPORT MADE BY -
WHICH MADE :
CHICAGO, ILLINOIS. 3/4/37 3/3/37 We Jo DEVEREUX WID:MG
TITLE . - CHARACTER OF CASE o .
GEORGE TININEY; DRe JOSEPH Ps MORAN with aliases=-| KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
1 FUGITIVE, I.Op 1238; et al HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL
EDWARD GEORGE BREMER, Victim FIREARMS ACT
SYNOPSIS OF FACTS: Review of Chicago file in this case for

icentifying features releting to dental
: work and wounds received by DR, JOSEFH ’
47 P, MORAN; said to have bullet wounds |
right and left legs end chest, possibly
: shrapnel in chest, Information regard-
I/ . ing dental work vague; possible gold
shell crown on either first or second
/ upper right bicuspid,

' P.
DETAILS:

- c: ‘ \
On Merch 2, 1937, MR, Es As TAMM of the Bureau telephoned *
Speciel Agent in Charge D. !, Ladd of the Chicago field divisfon, advising that "=
under date of Februery 25, 1937, Inspector E. J. Connelley hed written a letter ‘!
pertaining to the exhuming of & body at Cleveland, Ohio, in an effort to deter- §
mine if the body might be identical with DR, JOSEPH P. MORANe, MR. TAM{ instructed
that & review of the Chicago file be made in this case and e, sumary of all in-
formation pertaining to X-rays taken of DR MORAN, the shrapnel allegedly im khis
body and the dental work performed on DRe MORAN'S teeth, be prepared for the - |

benefit of the Cleveland field division., - . sf':"j 0
~ N ag

i

A review of the file at the Chicago field divisién was
made and a physical description of DRe JOSEPH Ps MORAN was obtained from the

report of Special Agent F. G, Tillman, dated at Chicago, Illinois, 3/22/35, as
follows:

.

APPROVED AND = SPECIAL NamNT DO NOT WRITE IN THESE SPACES
FOMVARDED: b M CHARGK L
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' COPIES OF THIS REPORT ’ = T _ A
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U. S GOVERNMENT PRINTING OFFILE ~ 72034



Age 39 (1935)

Born 5/8/95
; Height 5' 10"
Weight 155 lbse (believed to be
175 1bse in 1935)
Build Medium
Heir A Chestnut - sandy
Eyes ‘ Yellow dark slate
Complexion Light, freckled
Scars, etce Eyebrows slightly connected,

This description is somewhat at verience with the des-
cription contained in a memorandum prepared by the Bureau and forwarded
to the Chicago field division under date of August 4, 1936, as enclosure
Noe 1047383, This memorandum indicates that DR, JOSEPH P, MORAN was bora
May 8, 1896 and that his height, refleoted from his fingerprint card
received from the Illinois State Penitentiary at Joliet, Illinois, Deceme
ber 10, 1928, is set forth as 5' 93", The other descriptive features are
the same as those set forth above, In this memoramdum prepared by the
Bureau informeation is set forth as obtained from the fingerprint card ob-
tained from the War Department, setting forth the following datat

Height 5¢ 8w
Date of birth May 8, 1895
Scars and marks Scar 1/8" diameter on right

biceps; P.M. left bicepss
scar 4" diemeter on left
-shoulder blade; scar 13" in
diameter on back in region
of kidneys

In a report prepared by Special Agent H. R. Duffey at
Washington, D. Cs, 5/3/35, infomation is set forth as being obtained from
the War Department that JOSEPH Pe MORAN suffered from machine gun shot
wounds in the right leg above the knee, incurred -during the World War,

In letters from the Chicego field division ®© the Detroit
field division, under date of May 31, ‘1935, information was set forth
as having been obtained from one DR LEO J,' s Who occupied office
space with DRy JOSEPH P. MORAN at Chicago, linois, to the effect that
DR. MACKEY recalled having exemined DR. MORAN'S teeth but that he had never
done any work on the teeth, nor had he made a charte His recollection was
that DR, MORAN 4id not have any fillings, but that he did recall that IRe.



MORAN had a severe case of pyorrhea; that his lower front teeth were very
loose and that he had 2 heavy calculus deposit on his tesths In this same
conmunication, information is set forth as having been obtained from the
Warden of the Joliet Penitentiary to the effect that the dental chert pre=
pared on DR, MORAN'S teeth while he was an inmate of the Penitentiary, had
been destroyed, but that the Warden did find in the prisomer's file at his
. institution a memorandum setting forth that DR. MORAN had three ribs
T T  ftractured on his right side and three fingers fractured on his right hand,
' The Warden furnished further informatioh to the effect that DR, MORAN had
& bullet wound in his right leg, a bnllet wound i{n his left leg and dbullet
wounds in his chest,

"In a letter from the Chicago field division to the Detroit
field division dated June 11, 1935 and in the report of Special Agent
Re Co Buran, dated at Chicago, Illinois, 6/21/35, information was set forth
to the effeoct that DRe C¢ J.JCARLIN, a physician in the employ of the
Illinois State Penitentiary at Joliet, Illinois, advised that he hai ex~
eamined DR, MORAN on November 17, 1928, at which time an X-rey of DR. MORAN
disclosed a foreign substance in his lung tissue which was probabdbly a piece
of shrapnel about the size of a pea; that the Xe-ray film disclosing this
foreign body in MORAN'S lung had been destroyed about a year after the
same was taken, This seme DR, CARLIN gave information to the effect that
the penitentiary records pertaining to DR, MORAN disclosed that during the
World War DR. MORAN was in a plane orash and injured his left arm and
chest, broke two ribs and fractured two fingers of his right hand, Other
information obtained from this physician was to ths effect that six months
after DR, MORAN had been discharged from the Army he was sent to the Veterans
Hospital at Boston, Massachusetts, wherehis left breast was removed, The
medical card pertaining to DRe MORAN at the Joliet Prison as of November
17, 1928, as prepared by DRe Cs Jo CARLIN indicated the following:

Myocarditis = heart poor e« lungs good

Bullet wound left leg

Bullet wound right leg

Three ribs fractured left sido

Fracture, left tibia

Three fingers fractured right hand

Bullet wound in chest

X~ray of chest taken 2/20/30 (this probably relates
to examination reported dy DRe ¥. Jo CHMELIK)

~a

DRe CARLIN could not recall the location of the bullet
wounds mentioned,

Contained also in the Prison file pertaining to IMORAN was
- e memorandum prepared by DR, F. Jo CHMELIX, Prison Physician, as of March
C e e 10, 1930, containing the following informationt
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Bullet wound left leg
Bullet wound rizght leg
Three ribs fractured left side
Three fingers fractured right hand
Bullet wound in chest
, X-ray shows piece of foreign body in left
- lung about the size of & pea and & cavity
(pus pocket) about the size of a dollars

This memorandum also contained the statement that DR.
JOSEPH P. MORAN was suffering from bronchitis in both lungs, more pronounsced
however, in right lung and that this condition resembled tuberculosise DRe
MORAN, according to the memorendum, had four hemorrhages, one about a week
prior to the date of the memorandum which was on March 10, 1930¢ This memow-
randum also stated that DR. JOSEPH P, MORAN had rahls in his left lung and
that his condition could develop into active tuberculosis of both lungse

Also contained in the files of the Joliet Prison relating
to DR. JOSEFH P, MORAN was information to the effect that he had been wounded
by the explosion of & machine gun at Wright Field, Dayton, Ohio, during the
World War, such wounds being in the face and leg and being deep flesh wounds,
This record further set forth that MORAN had been injured in & plane crash
in France and had suffered injuries to his left arm and chest, had broken
two ribs and had broken two fingers on his right hand,

It will be noted that there appears to be a variance in
the various records at the Joliet Penitentiary, in that some records set
forth that DR. JOSEPH P, MORAN had three ribs broken and three fingers
fractured on his right hand and other reports indicate two ribs broken
and two fingers fractured on his right hande T g

In a report submitted by Special Agent J, L. Madala, dated
at Chicago, Illinois, 12/10/35, information is set forth as obtained from
one DR, W, G.\STEH.E at Depue, Illinois, who had been a friend of DR. JOSEPH
Po MORAN, DR, STEELE, a dentist, stated that he had never performed any work
on DR, MORAN'S teeth, but remembered that DR, MORAN'S upper centrals and
laterals were normal and that he elso believed that DRe MORAN had had some
bridge work in his mouth, but as to this he was not .certain,

In this same report an interview had with DR, H, CJ BILLIG
a dentist at Maywood, Illinois, revealed -that this dentist had done/nothing
to DR, MORAN'S teeth other than clean them and that as he remembered IR,
MORAN had excellent teeth; that he did not recall eny extractions and, while
he was not positive, he believed that DR, MORAN had a gold shell crown fitted
over either the first or second upper right bicuspid,



As will be noted, there is nothing definite known about
the condition of DR. JOSEPH P. MORAN'S teeth, the details obtained from
the various dentists being the result of memory only and nothing of record
such as a chart or other dentel records. Likewise, it will be noted that
as ooncerns the various bullet wounds, there is no indicetion that any
bones wers fractured as a result of such wounds, and of course in a dew
composed body such wounds could probably not be identified,

PENDING
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Federal Bureau of Inuestioa mn

United Statrs DBepartment of Iustice

1448 Stendard Building, 7
Cleveland, Ohio

- ilarch 4, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
VWeshington, D.C. Re: BREKID

Dear Sir:

: Enclosed herewith are taree photographs of the
_unidentified body found September 3, 1934, near Talmadge
‘and Lasky Roads, Lucas County, Toledo, Ohio.

L4
S

The investization with reference to this body is
contained in the report of Speciel Azent R.C. Suran,
Cleveland, Ohio, dated July 3, 1936. As indicated in
recent correspondence, it it thouzht that there is a
possibility that this is the body of Dr. Joseph F.P.ioran.

Very truly yours,

ﬁ@wfw@—&

J.P. MacFARLAND,
Special Azent in Charge

ETW/1rl
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1448 otaxdard Bailding, O
Clevelend, Ohio

) | | Karch 4, 1937 )
‘ B U R B
, : IR v o b
; Special Azent in Charge, Lo oo S s
< Indianapolis, Iadtana - _ Res BREKID -~ - . &7~
Doar su-x ' o ,
Reterenca is xsado to tho ast investigation T
conduoted by your division at Ka:mo*g Iodlena, with
reference to the relatives of Benson ul‘OVOi fn that
city. ‘ . - - SPRNNC B AL
. ‘ g _. ‘ ‘;,a . c)(\'u {7 SD
: It 15 now bolieved dulrablo to o;:enly in p%rri_n - - st
tuiese relatives for tae purjose of exlisting t:cfr3dy = <z
operation in causing the apprehension of Benson Sraves. o
They saould be thorouchly i{nterrozated as to tae ‘bgf:'k- = ”
~ ground of Uenson Groves, his forser and posaiblcsprtaent - .OQ -
esscclietes, ana eny woé all otiucr {nfor.alion sesursl -
— from taea w:ich raay ve of velue in the fnvest! vaﬁri@C I
Rt seexin; LB wieresbouts. ~ T = 0
oo ) Vory truly yours,
.- . H_,\ ” . |
A JoPe KaoFidicD,
, T Speclal 4gent in Lharge
m/lrl o \ - V . . 1‘.', -;‘ ,. a_ N | ‘u;.‘ 4, R ‘ )
. e - Bureau / SF - », s = ,
Ciocinnasy . - N
e . oL *'\ o T * * .
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1150 Xncuirer Building
Cincinnsti, Chio

Hoid: GR kerch £, 1937.
7-43
. : . [CT ZECUNPI 2 e g
' Speoul .ugcnt in Chugo, SRR o
. Chicago, Inimh. O LN
£ P NP e
S N ae: BRaELD. e b
. . . ) - 7 YL SR ~ Ko . o !

~ Doar 3irs .

' Reference is made to report of Spocial Azent
Eugene X, Humphrey dated at Indiasnapolis, 2-27-37 in the
above entitled oase, which contains g legd fop the Cincinnati
field division to determine the advisgfifity 8¢ nig yxng '
the Chidago Field divisicn relative @ afr lnwrvig

e Kr.Y:llis at calumet City, Illinolrgg o - ,. o
f,‘ . ; S:C == -‘: - ‘\
lnaamueh as various relotivea 9I' Benson Citives i

are being contacted, it is believed Qiat therjjxs(gbreawn -
to refrein frox eontancting krs. ullis amf thuat: the-Llifcaso
fleld division shovld therefore atceapizcu 1mte<ns. z1lis
through Ler son at caluxet City, illimoli, ax‘g‘u“ = her to
be interviesed for informetion concerning tha=wharcabouts

w Of Grovese __

e g
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION -

Form No. 1 ..

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OXIO . L FuENO. 7.3
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR ] REPORT MADE BY -
WHICH MADE .
CLIVIL-ITZ, CTIC 3/3/37 2/1 to 24/37 E. J. YN 1X |
T POV Sy —

cHARACTER OF case  KTDN, Aé-m.a?

s OBSTRUCTION OF JUSTICE; ELRBOR-
JORAN, with aliases, FUGITIVE, Q. )
1. o. __1252’ ot al.; ING OF FUGITIVES; NATIONAL

ED .- RD GEQORGZ B?JER Victim FIRZ'R'S ACT.

™€ GEORGE TIMINEY, with aliases;

- DR. JOSEPH P.C’

SYNOPSIS OF FACTS: nTurk", lBrennan not located Toledo. Edwerd Clarence
* Jebb suvgests LouiLivingston, Northeastern Feniten-
tiary, Lewisburg, Pa., as source of infometion on b L
Benson}Groves. Detective Art Langendorf reeeived <
information from Joei«oscoe that Groves hiding .. - O
vicinity Centon, Ohio. George "Slim"i'artin, , = a
™hitey™ \7asserman, dhitey"tuason, furni shed no oo
¥§ . informetion of value on Bensdn Groves. Newspaper '
publicity relative to Bensoh Groves evading arrest~4 -y
, I after being shot by Swanton, Chio, Marshal on! = ‘
/ /// 2/24/37, unfounded. Unable to verify $35, 000 )
"pay-off" at ilgeo Fotel by Karpis to Toledo polige
/;‘\ officers, as allezed by Ray Berning. Additional “-
o investicetion on cuestion of "pzy-off" in Toledo, -
unproductive of results. “rthur‘ua¢ter denies any
"fix" on pclice during time he was a fuzitive wnd
—— residing .:lgeo LEotel., Leynzrd R. Feuble reported
S to be of good reputetion and cfaracter and is pre-
sently in Chicago, Ill. E. R.1Fralic, Clay Center,
Ohio, mentally unbalenced, end informstion furnished |
by him as to persons who harbored Campbell not
deemed worthy of investigation. Arrest records on
Colin }unro, Sandusky, Ohio, office U. S. Customs,
reflect he claimed to be Canadian citizen., Esti-
mated cost exhuming unidentified body Toledo, Ohio,
thought to be that of Dr. Joseph P, Noran, appro-
ximately $100. TFrancis E.!Fosier identifies the
house at 2831 - 131st St., Point Place, Ohio, as
the one in front of whith he observed automobile
of BertAAngus parked in summer of 1934. Anonymous

APPROVED AND SPECIAL AGENT DO NOT WRITE IN THESE SPACES
FORWARDED: ;Z ;wwm 2/ IN CHARGE N

D,",\:.

r P v/ //:
1(‘"4 f; ‘7;, // % ;;?,J%Jg,
IES OF THIS REPORT . ]’
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cormunicsation to U. S. aAtty, Toledo, Ckio, thet
¥eufio Scott herbored Campbell, apparently unfounded,

REFERENCE: Bureau letter dated 1/6/37

Report of Special Agent V, E. Criss, dated at
Chicago, Ill., 2/10/37

Report of Special Agent E. J. Wynn, dated at
Cleveland, Ohio, 2/5/37

Report of Special Agent S. K. NcKee, dated at
Miemi, Fla., 1/27/37

DETAILS: The following investigation was conducted by Special
Agents A. Dickstein end H, B. Dill at Toledo, Ohio,
on February 4, 1937:

In connection with the recent investigztion conducted
bty wpecizl zents Z. J. wynn zné s, Feul I'itchin et Centon, Chio, in
an effort to locate the "Brennen Farm" outside of Centon, (hkio, it wzs
requested of the reporting agents to obtain additional information
concerning one "Turk" Brennan, who is alleged to be a brother of the
person operating the "Erennan Farm". '

A search of the criminal files at the Identification
Bureau of the Toledo Police Department disclosed the following:

Neame - .TOBN*B AN r
Aliases - A James C./]Rurke, JohnjDaly,
. "Turk™ Brennan, J. C.
: va ARyen, .Toh.n'{Hom
Age - ~~63.years
Weight - : 160 1lbs.
Build . - Slender
Occupation - Clerk
Descent - " Irish
— Cleveland FD - #13213
Toledo FD - #4090
Heir - Derk red
Born - Belleire, Chic
F.P.C. - 1l As 4
l As 3



By letter ceted .pril 8, 1925, Jokn ', Snocl, jarden,
T. 2. Fenitentisry, Atlente, Georgia, informed the Toledo Folice Lepurt-
rert thet John Taly, alias John Brennen, alies J. C. Ryen, seriel
~6593, wes received at thst ipstitution on July 7, 191€ on & charge
of Tost Cffice robbery; that he wes sentenced from Toledo, Clhio to
SETVE ONC yecr an. cne 4dzy, &nt this sentence expired on April 22, 1¢17.
This letter also indicates that Daly (®rennan) had stated to tne szuthor-
ities at the U. S. Penitentiary at Atlante, Georgla, that he had served
fifteen months at the Nansfield Reformatory for pickpocketing in 1903;
that he also served one week in the workhouse at Wheding, West Virginia,
on & charze of suspicion, under the 2lias of John Hornm.

At the request of the Toledo Police Department, a letter
was received from J. H. Woodward, Chief of Police, Dayton, Ohio, stat-
ing that the only record the Dayton Police Department had was that of
Temes\Rrennan, alias "Turk", arrested in West Milton, Ohio on June 18,
1920 for bank robbery as John Horn, alies "Turk" Brennen, and was turned
over to the Federal authorities. He was 8lso arrested as "Turk"

Rrennan at Cleveland, Ohio, on April 15, 1919 for Post Office safe
burglary and sentenced to two years in the Atlenta Penitentiary.

A photograph of "Turk" Bremnan was obtsined from the
Toledo Police Depertment and is being mede a part of the Cleveland
FiEeld Division file in this case.

It should be noted at this time that during the course
of the search mace by egents of the criminel recorc of "Turk" Erennan,
there was noted, hidden away emongs the various letters, s confidentiel
merorcndum for the then Inspector of Folice, louis Pezs, Agents dis-
creefly made e copy of this memorandum. It may be noted that inm this
record the names of Joe Roscoe, Tip]p'Neill are mentioned:

"December 22, 1924
"To Inspecfor Haas.
Subject: -~ General Information.
Ed. Toohey and brother Thomas Toohey. "Bugs™ Moran and
"Shinner" Crawford Peterman and Stick-ups mske frequent trips
to Toledo from Chicago and conneci with Jake Kelly and "Cuinea®

Joe Roscoe.

Speedy liebber "Soldier" Murphy, Texas, Harris, Little Willie
and Jesse Dunn alias Sullivan, stuck up the Erie, }Michigen
Bank about 4 years ago.



Jesse Tunn ané "Soup Eouse Pete llizson" werc settled out of
Lime OChio ebout 3 years azo. Both ere out now. Duwmrecently
having been released from Columbus. OShortly after Dunns re-
lecse, he and Fete Nason were at loretta Schultz alias "Fooch
Ryen" 1011 Utice Street, end leson, at least apparently had
rnzae a recent big touch,

Iittle Willie and Dunn are now supposed to be together end
hanging around gbootlegging joint at the corner of Chene
and Forest, either 6547 or 6457 Chene, Detroit, elso at
Tommy Nelsons #38 W. Montcalm, Detroit.

About one years ago, Willie Hend and "Fingers Smitty" took
off a meat Market on Adams Street, Toledo, for about $1200.

Hand, who is a friend of all the men named in the first para-
graph is supposed to have an aprtment in the Empire Apart-
ments, as is Neukom or Newcomb, {pal of Reggie Coby's), and
the above named mob as well as others, make their connections
there.

This end other mobs also make connections at 1011 Utice.
Hop is beinz smoked in Fends and Newcombs apartments.

Jack Peer, Turk Brenrnan, Tip 0'Neill and snother took Baker
Clothing Co., safe. "Guiena'" Joe Roscoe also supposed tc be
in on this.

Just prior to the Thompson-Eudson safe job, Gueine Joe Roscoe
was "Casing the store".

Smith, an old Feterman out of Chicago, and who had been con-
nected with the lilavvarre Baths, makes & number of connections
with peter mobs, and is very friendly with Fhil Kennedy.
Kennedy has a brother in law by the name of Marty Peersol,
195 Church Street, Buffalo, N.Y., and & lot of stuff which
comes off in Toledo is handled through Pearsol, and Buffalo
stuff is handled through Kennedy and Smith.

Jack Ross and Thomas Burke, two%pgtermen from Chicago, were
in Toledo a few weeks ago and connected at 1011 Utica.

Frank Eerry and Pete Fuller of Columbus, stuck up party at
Wheeling, W. Va., Pete Fuller drove the car and put the mark

up.
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FTuller hzd been selling the sucker ligcuor and hal put one or
two bad checks over on hir,

Tete Tuller and Georze l'iller elies "Cleus", ere the nsrties
who had stolen & number of cars ané sold them to a perty in
Lancaster, Ohio. Fuller is well known in Columbus, Chio, and
"Claus™ is known in Toledo, but has been living in Toledo for
about two years.

Smith mentioned above, has an 0ld Cedillac car and makes
frequent trips to Chicago connecting with Feter mobs,

Willie Hand owns bootlegging joint at 809 Madison Street, same
being conducted by one Mathew end several mobs make connections
there.

Petermen --— safe crackers,"

The report of Special Agent E., J. ¥Wynn, deted at Cleve-
land, Ohio, February 5, 1937, sets out the detalled investigetion made
in an effort to locate Benson Groves on & "Brennan" farm, with negative
results. The Bureau has been requested for the criminal record of
nurk™ Trennan, which may be of value in ascertaining his present
whereabouts to determine whether Groves is in associstion with him.

X % » > > ¥ ¥ %k X %

The following investigation was conducted by Special
Lrents A. Dickstein and H. B., Dill at Toledo, Ohio, on February 16,
1937:

Edward Clarence Webb was interviewed at length and in
detail in room 914 at the Commodore Perry Hotel, Toledo, Ohio, with
reference to his knowledge as to the present whereabouts of Benson
Groves., Webb stated that he first met Groves about twenty years ago,
when Groves used to stay around "Jumbo™ Crowley's establishments at
Canton, Ohio; that he saw Groves around Centon, Ohio, for a period of
three or four years when he (Webb) was sentenced to the United States
Penitentiary at Atlanta, Georgia, in 1921; that when he wes released
from thet penitentiary in 1928, he ceme to Toledo, Ohio, where he saw
Groves on numerous occasions; that he and Groves were in the same out-
law gang for several months, and during November 1930 he and Groves




werc both zrrested for the robbery of the Steubenville Post (ffice at
Tteubenville, OChio; that James "Tip"{C'Neill and Frank\frabowshi, =1 s0
in on trhe Steutenville job, were sentenced by the Government at tlre sanme
time he and Groves were sentenced. Webb stated that he was releasec
from the United States Penitentiary st .tlenta, Georgie, on July 22,
1¢s4, after which he went to Kensas City, Missouri, for zbcut a year,
then returned to Toledo, Chio, where he had since remained =t the ilgeo
Fotel; that Groves was scheduled to be released from the penitentiary
two months after Webb's release, and on his return to Toledo in 1935 he
saw Groves on numerous occasions esround 5131 Jefferson Street end at
Joe Roscoe's, 42d Street Cafe on Broadway; thet he never sew "0ld Ben"
at any other place other than the ones named above, since 1935, and it
has been about one and & half years since he has seen Groves.

\ Webb steted that Groves always went by the name of Ben

Aoreyson; that Groves had told him, back in 1920, that he (Groves) had
deposited all of his money in a bank at Benwood, West Virginia, because
he was gfriend of the president of that bank; that due to the fraud prac-
ticed by the president of this benk, the president served a term in the
penitentiary. Webb stated that he did not know the name of the presi-
dent of the bank, but the occurrence happened prior to 1920 and the
identity of the banker mey be ascertained at Renwood, West Virginia. EHe
stated that Benwood, West Virginia, is just a short cistance from
Moundville, West Virginia, and just across the river from Bellaire, Ohio;
that Benwood, West Virginia is situated on the Ohio River and may be
reached by ferry from Bellaire, Ohio.

wetb stated that elthough he operated with Croves for e
nuiber of months, he never did like him end for thzt rezson he éiZ nct -
associate with Groves socially; that Ben was known by everyone as "Cla
Cranky Ben" and he would never talk or speek to anyone unless he had
a few drinks; that Ben Groves always stayed by himself and that he
chewed Mail Pouch tobescco excessively.

. ) \

Webb stated that be did not knmow of & single person who
micht have been considered & friend of Groves and that he does not be-
lieve Groves had any living relatives; that in any event Groves never
mentioned eny of his reletives to him. Webdb stated, however, that he
heard Lou Livingston, who is at the present time incarcerated in the
Northeastern Penitentiery at Lewisburg, Pennsylvenia, and "Tip" 0'Neill
speask sbout & young woman who was pla&;ng "0ld Ben" for a sucker; that
be had heard it rumored that "0ld Ben had purchased e fur coat, an
automobile, and other expensive wearing apparel for a girl who was much
younger than Groves; that he did not know this girl's name nor how to
find out her true identity; that, however, such name might be ascer-
tained from "Tip" O'Neill or Livingston at the Northeastern Penitentiary.



iyebb steted that he 4id not know where Croves lived in
Tecleio, but he knew that Groves was living in & roomin: house and not
in a hotel. Fe stated thzt he was certzin Groves never lived &t the
Algeo Zotel in Toledo in view of the fact thet Groves slways reprimarded
him for stavinz at the Alzeo Eotel because of the city police congregated
et that hotel.

Webb was asked where Groves might be located at the pre-
sent time, to which he stated that he lmd no idea; that he d4id not, how-
ever, believe Groves would be around Canton, Ohio, in view of the fact
that "Tumbo"NCrowley, & former contact of Groves, is now deceased. ¥ebb
steted that he believes that Groves is at least seventy years old becauss
he (Webb) is 56 years old and Groves appears to be 15 years older than he.

Webb was questioned with reference to the alleged payoffs
around the Algeo Hotel, Toledo, Ohio; however, no information of value
was obtained. webb stated Groves told him that he was born and reared
in Benwood, West Virginia. In enswer to questions regarding the Brennans,
Webb stated that there were two brothers--one "Turk" Brennan, whose pre-
sent whereabouts he does not know, and another younger brother, Phil
Brennan, who he believes hes a tavern at Tast Liverpool, Ohio.

Webb stated thathe was departins from Toledo, Ohio, on
February 16 and proceedins to Kewport, Kentucky; that he expects to be
employed in e gambling house which is run in the Glenn Fotel in that
city; that he plans to be away from Toledo for sbout four weeks.

* ok x ok wm ok k K * %

The following investigation was conducted by Special
Lgents A, Dickstein and H. B. Dill et Toledo, Ohio, on Februzry 23,
1937:

Detective Art Langendorf of the Toledo Police Department
wes interviewed in Room 914, Cormodore Perry Hotel, Toledo, Ohio. A
photograph of Benson Groves was exhibited to him and he irmediatel
identified the photograph as that of a person known to him as Ben)[roves,
whom he had last seen in Toledo about one month prior to the time'‘the
United States Post Office Department distributed wanted notices for this
individual during the summer of 1936. He advised that prior to Groves's
departure from Toledoc he resided at the. Cordova Fotel for a period of
two weeks; that from his best knowledge he was advised that Joe Roscoe
was paying for Groves's room rent at the Cordove Hotel and occasionally
gave Groves a few dollars to spend; that he had observed Groves at the
426 Street Cafe, 831 Broedway, Toledo, Ohio, during the early summer of
1936, at which time he noted Groves sitting by himself in the front

paert of the cafe.
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In snswer to a direct cquestion as to where Groves —i:sht
poszibly be =zt this time, langendorf stated thzt he was tolé by one of
is relietle informants thet Groves wes presently located zni hiding on
frennan's ¥esrm, which farm is supposed to be situeted on the outskirts
of Centon, Chio; thet infometion was 2lso received by hies informent
that Sroves could be founé at the house in which he wes lest arrested,

- which was prior to the time Groves completed his last sentence; thet

- = this place was elleged to be near Canton, Ohio. Upon further question-
ing es to who his informent was, Lengendorf admitted that Joe Roscoe

- was the person to whom he referred as his relieble informent; that
Roscoe had personelly conveyed this infommation to him with reference
to Zenson Groves. :

It may be noted that Detective Langendorf exhibited e
great desire to essist the Bureau with eny infommation in connection
with the present whereabouts of Benson Groves end, in this connection,
Lengendorf voluntarily offered to obtain some valuable infomation in
the next few days which may be helpful in locating Groves; thet he ex-
pected to discreetly contact Ganey Roscoe, wife of Joe Roscoe, and
obtain from her the possible whereabouts of Groves; that he believes
that Geney Roscoe is the only person who cen furnish the possible leads
which would effect Groves's apprehension. "Ee further steted that he

4, will make & number of contacts of persons ebout Toledo, Chio, who were
L familiar with Groves; that these individuals will diwvulge such infor-
mation to him more readily than they would to the Govermment.

Lengendorf exnlained in cetail that elthoush ke hzd
vicgited 1'iddle Islend on numerous occasions yet he éiscleimeé knowledre
of Hoscce's connections with the Berker-Karpis cengz; thet he had visited

- Niddle Island for the purpose of going on fishing trips with persons of
L good reputation who came from Cleveland end Toledo, Ohio; that he is
very fond of fishing and this pastime head broucht him together with

Roscoe and others at Middle Island., He further stated that prior to

Roscoe's departure for Miemi Beach, Florides, Roscoe told him that he
would be hearing something in the very near future which would throw
a reflection upon his character; however, Roscoe related to Langendorf
thet whatever he will hear he should know that he (Roscoe) was forced
to do these things. Langendorf readily admitted the receipt of a
telegram from Joe Roscoe in Roscoe advised him thet fifty pounds of
fish were being forwarded to H. Zahrly of the Elks Club; that this tele-
gram was meent for him (Langendorf) to obtain some of the fish for his
own use, which he did; that it was not unusuel for Roscoe to send fish
from Viddle Island during the summer months and from Florida during the
winter months, to Mr. Zahrly.




“hile interviewing Lenzendorf in connection with the
whereabouts of Groves, he .as also interviewed at lensth end in deteil
as to the vice and cambling situstions in Toleco, Chio, and especielly
rerzrcins eny "pay-offs" thet are being mede or hasve been mace in Ioleco
é¢urins 1934, 1235, end 1936, Lanrcendorf staeted that to his own knov-
Tedge there was never any "pey-of{" made &nd if any such "pay-offs" were
made, they were delivered to the politicians and the police had no hend
in the direct collection of any monies for the purpose of rendering pro-
tection to the houses of prostitution and gambling houses. Fe also de-
nied that he at any time had taken any money for the purpose of furnish-
ing protection to any violators of the law. In proof of tkis, and to
substantiate his datements, Langendorf stated that if at any time the
Bureau or any other Government department desires the apprehension of
eny known criminal or underworld character, he would personally guarantee
his delivery to the authorities; that there is not one underworld charac-
ter who may claim to have protection from arrest that he (Langendorf)
would hesitate to arrest for any Government department.

Continuing, Langendorf stated that some weeks before the
Post 0ffice Identification Order was issued for Groves, Roscoe tolé him
thet he (Roscoe) had gotten rid of Ben Groves; that & few dsys after this
conversation with Roscoe he heard a rumor to the effect that Roscoe had
gotten Ben Groves & job at the Farvard Club in Clevelend, Ohio. ILangen-
dorf stated that he could not recall who told him that Roscoe hac obtained
e job et the Harvard Clut for Groves, but that he was certain thet it hed
rnct been Roscoe who hed to0ld hir this.

As set out in the report of Special Agent E. J. Wynn, at
Cleveland, Ohio,deted February 5, 1937, the information with reference
to Canton, Ohio, hes been investigated.

Sk ok ok ok k % Kk K %X %

The following investigation was conducted by Special
Agents A, Dickstein and H., B. Dill at Toledo, Ohig,- on February 9, 1937:

Reference is made to the report of Special Agent S. K.
McKee, deted at Miemi, Florida, January.27, 1937, wherein it will be
noted on page 11 that Roscoe stated that when Benson Groves was last
arrested, "Slim" Martin, en individual who hangs around the Navarre
Hotel, Toledo, Ohio, had obtained the clothes for Benson Groves, who
was at that time living on 19th Street, Toledo, Chio; that it was bhis
(Roscoe's) opinion, that Martin might know the present wheresbouts of
Benson Groves.
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Subsecuent to makin:z various innuries in end eroun: Toledo,
(rio, it was esscertainea that "Slim" YMartin's true neme wes Ceor;e Irown-
in-, but thzt he uses the nere of "S1im" Kertin; thet Martin drives s
1¢ce mocel Ford Coech, V-8, bearins Chio 1926 license pletes #3257~
that Martin is known to freguent Kaddard's Confectionery on 21st sné
Monroe Streets, Toledo, Ohio.

Martin was located at the Haddard Confectionery, 21st &and
Monroe Streets, Toledo, Ohio, and was taken to the office of the United
States Attorney, Federal Building, Toledo, Ohio, and there was inter-
viewed &t length and in detail. Martin stated that at the present time
he has no permenent address but that he intends moving to the Britt
Hotel, 823 Jefferson Street, Toledo, Ohio. He advised that for about
Tifteen years, prior to about two years ago, he resided at 128 - 19th
Street, Toledo, Chio; that he moved away from this sddress when the pro-
prietress died from tumor of the brain. Martin stated that he first met
Groves about seven years ago while Groves was apparently living in
Toledo; that Groves no doubt lived some place on 19th and Monroe Streets,
Toledo, Ohio; that he makes this statement in view of the fact that he
saw Groves at that location several times a week for about two years;
that about five years =270 Groves went away end did not return until about
two years ago; that Groves remained in Toledo and spent most of his time
around the Courtesy Club, 513} Jefferson Street, until ebout May 1936,
when Groves evidently left Toledo again. Mertin stated that he les
neither seen nor heerd from Sroves since that time; that during Groves's
lest stay at Toledo, he eprerently lived in the vicinity of his first
stey in Toledo, that is, around lonroe end 19th Street, Toledo; thet he
saw Groves around this intersection about twice a week until lay 1938,
and that he always saw Groves at this intersection when he 20t out of
bed before ten each morning. MNartin stated that he knew Groves v=s
wanted at the present time by the Government for the Garrettsville, Ohio,
meil robbery, because he had seen Groves's picture in the pepers. l'artin
was questioned with reference to getting clothes for Bemson Groves &at
the time Groves was sentenced to the pententiary several years &go; '
however, he stated that he did not get any clothes while Groves was in
the penitentiary becausSe he never knew where Groves lived. He stated
that he was certain of this statement because if it were true, he woulé
reedily remember where Groves had resided at the time. lartin stated
that he would gledly furnish such informetion regarding the address of
Groves at that time, inasmuch as he would have nothing to gein by with-
holding such information; that he would gladly cooperate with the
Government, had he any knowledge of where Groves resided at the time.

Mertin stated that he was never personelly acquainted

with Groves, nor does he remember speasking to him on more then one ]
occasion, which was about a year ago at the Courtesy Club; that on T
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occacion he seid, "Good morning" to Groves, erl Sroves answered by ~runt-
ing. Fe stated that Groves was an eccentric person and very pztient; that
~ R} . : : . - 4

Groves could very eesily sit on one spot without moving; that “roves cone

~stantly chewec }'ail Fouch toebecco and quite often smoked & cirer; thet

no one would ever think, by looking at him, thet he had ever been involved
in a mail traein robbery or that he had any money; that Groves wore very
thick glasses, due to a disease of the eyes known as herdening of the
lens; that Groves could not see -at all without his glasses and could not
see efficlently with them; that in view of his eyesicht, Martin was very
much surprised that Karpis and Campbell would have picked & men like
Groves when he could not see very well.

Martin stated €£at it was his opinion, after having seen
Groves around Toledo so often, that Groves is in Ohio but not in Toledo;
that when he is found, he will be located on a farm or in some back woods
in Chio where people are ignorant of Federal laws witk regard to harbor-
ing; that as long as Groves purchases the groceries and foodstuffs, he
will be allowed to remain there. Iartin stated that he had no knowledge
as to Groves's whereesbouts; that he is making these statements from his
opinion of Groves during the times he has seen him arouné Toledo. Fe
further stated that Groves would be located where o0il lamps are being
burned and where there are no modern conveniences. It may be well to
note at this time that Nartin repeatedily stated that Groves would be
founé where oil laps are beins burned end thet the location of the plece
wculG be on & farm in the state of Ohio.

lLertin statea that & men by the neme of Cherlie Forter-
field, who ran a saloon in Toledo, Ohio, in 1918 or 1919, had told kim
on one occasion several years ago that Groves came from the Ohio side
of the river, near Wheeling, West Virginie; that there were quite &
number of relatives of Porterfield and of Groves residing in the Ohio
Valley aslong that section. Fe stated that he did not know what neme
Groves's relatives used, but he did not think it was Groves; that if
the Porterfields are contacted in the Ohio Velley district nentioned
above, they would, no doudbt, be able to furnish information as to Groves's
relaetives and possibly as to the present whereabouts of Groves himself.
He stated that it would not be hard to locate Groves in that vicinity,
and related a cese told to him by Porterfield in which a lady was being
sought by the Federal authorities for violation of the Prohibition Law,
end wes located where she was supposedly hiding out, only three houses
from her home. Martin steted that he did not know the present where-
abouts of Charlie Porterfield; that he was not in Toledo at the present
time, but that he could, no doubt, be located through his relatives on
the Ohio side near Wheeling, West Virginia. ‘
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Yertin stated thet ebout six or sever years aro he sz
“rcves loiterin~ ebout the intersection of !ichigan and lonroe Streets
in Zoleéo, Ohio. ¥e mentioned thet the only friend he ever knew Groves
tc have was & man nemed Georse lartini; thet he does not know lartini's
present locetion, nor has he seen him for three o fOUT years. Eowever,
he thinks Nartini is in Celiformisa.

Martin stated that he did not believe Groves would be
around Canton, Ohio, because he was too well known in that vicinity and
because the only man who helped him was "Jurbo" Crowley, who is now
deceased; that Crowley has a brother in Canton, Ohio, but this brother
is very honest and would not harbor a criminal. Martin stated that his
reason for contending that Groves would be located in the state of Ohio,
is due to the fact that from his own observations he has noted that
Groves speaks tomo one, trusts no one, and, therefore, it would be very
difficult for Groves to meke new contects as he is a very bad mixer and,
epparently, can not make many friends; that any friends that Groves does
heve are all in the State of Ohio.

Vertin stated that he knows Joe Roscoe and had telked to
him on numerous occasions about personel affairs; however, he cannot
recell every discussing Benson Groves with Roscoe.

Every effort will be made by reporting egents to ascertein
the true identities and vherestouts of the nersons named by "Slimn
Variin, with = view to locztin: Fenson Groves.

Durinc the course of agents' interview with lartin, =
conversation arose with reference to the "pay-offs" in Toledo, Ohio, at
vhich time Martin steted that it was common knowledge that Captain George
"iminey ené Detective ArtilLangendorf of the&?ol%ﬁo‘?olice Depertmentmede
‘ezular "shakedowns" of pickpockets and confidence men; that he could
offer no concrete evidence in this connection, but that such evidence
should be easily obtained from some of the confidence men or pickpockets
in Toledo; that the Algeo Hotel is the headquarters for Timiney or
Lengendorf, and that Langendorf can be found at any time of the day
either at the Algeo Hotel or at the "Turf Bar", located only one block
away from the Algeo Hotel. Martin, questioned with reference to 'pay-
offs" made by him to police officers in Toledp, reluctantly related an
occasion about two years ago whereupon-lLouis {ferman, a Jewish agent
for Langendorf, ceme to his house at 128 - 19th Street, Toledo, and
told him that Lengendorf and Timiney were going to raid his house for
"hot money"; that, however, he might prevent such raid by paying
£100; that immediately after Hemman's visit, Timiney and langendorf
drove up to the front of Martin's house end remained seated in their
car for about one hour. Martin stated that he was quite sure that
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Timiney e&nd Lengenaorf parked in front of his place to fri-~hten him,

in view of the fact thet he aid not pey the {100 to Herman. :iertin

vins very reluctant in giving the name of Louls Herman as the perscn

who kz2c contected him with this proposition. Ee further statea thet

he wcs not sure thet Zerman was sent to him by Timiney end ILangendor?
en. thet he could not prove it; however, it was his belief that Fervarn
ves sent by these officerc in view of the fact that the officers

parked in front of his house until they were sure that llartin had seen
them, Keartin stated that on this occesion the officers believed that

he had some "hot money" in his possession; that, however, they had been
misinformed, inasmuch as he did not have any such money in his posses-
sicn; that if he did have such money, he would not heve paid FEerman such
ricney to prevent arrest, because by so ding he would have admitted guilt.

Vartin appears to be a very sick man and can hardly
walk due to physical infirmities. He is over six feet tall and weighs
hardly one hundred pounds. He is about 41 years of age.

It was learned from Detective Harry Nanson of the Toledo
Police Department that George Nartin is an expert safe cracker and bears
a long criminal recoxrd.

Tk ok ok ok ok k Kk kK K *

The following investigetion waes conducted by Special
Agents A, Dickstein end H. B. Dill at Toledo, Ohio, on February 12, 1937:

In view of the informetion furnished by George "Slim"
"artin, whc wes recently interviewed by reportin: arents, & very
thorourh neighborhood canvass was made of all houses located on 19th
Street, Between Monroe and Jefferson Streets, and the neighboring
stores located on 19th and Monroe Streets, Toledo, Ohio. From this in-
vestizetion it was ascertained that Groves was seen in that neighbor-
hood on numercus occasions until about one year ago. It will be re-
caelled in the interview with "Slim" Martin, that he lived with a Nrs.
Frances Koss, 128 = 19th Street, Toledo; that Nrs. Koss died about one
year ego with tumor of the brain and at that time Nertin moved awey.
It will also be recalled that Martin stated definitely that Groves did

not live on 19th Street at the same time he lived there.

It was ascertained from. Mrs. Eaulk, who now lives at
128-19th Street, that Mrs. Koss has a daughter, named Mrs. Joseph
(Wleiner, who now resides at 1520 Bell Avenue, Toledo, Ohio. Mrs. Weiner
was interviewed and shown the photosraph of Benson Groves, #38605,

United States Penitentisry, Atlantas, Georgia, which she really identified
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s = man known to her as Ben Grayson anc who lived et her mother's rocr-
in rouse on two occesions for more than one year esch time; thet the
firct time was about six or seven years a0 when Zreyson moved into her
mother's house end lived there about two years, ther movec eway, and
after an lspse of apout two or three years, rezyson egain movel into her
rother's hcuse end remained there for over & year ani until ebout

Kearch 7, 1936; thet he left this boardin: house at the time she leazsed
it to Mrs. Haulk, shortly after her mother's death.

IS
<

Mrs. Weiner stated that Martin also moved away from the
roomin: house at 128 - 19th Street shortly after her mother's death;
that llertin lived in the house during both times that Grayson lived
there; that, however, Martin and Grayson did not seem to meke friends
but, insteed, Martin appeared to avoid Greyson; that Martin gave the
impression that he did not like Grayson.

Mrs. Weiner stated that Grayson was a very quiet person
and never spoke to anybody; that she never say enybody with Grayson,
nor did she know of any relatives that Grayson might have; that Grayson
should be considered an ideal roomer in view of the fact that he always
paid his rent of $3.50 & week on time and always acted as a gentleman
around the house; that, however, he never spoke to her or her mother
except when he paid the rent and at that time he would only ask them
how they were feeling; that Grayson's habits were fairly regular; that
he usually retired around ten or eleven o'clock and arose about the
szre time each morning; that she did not know where he spent his time
wher he wes ewsy fror: the house, nor hac she ever seen him enywhere
other than &t the house, except perhaps walking to or from town.

She stated that she had no icea where he might heve
moved from her mother's house, nor had she seen or heard of him since
he moved away other than the time she read his name in the Toledo
pepers about his connection with a robbery. She stated that at the
time Greyson lived at her mother's house, George Martin end Patrick
Cerroll were the only other permanent roomers living there. As to
Pstrick Carroll, she stated that he remained at 128 - 19th Street
until about three months ago, when krs, Esulk told her he disappeared,
leaving his clothes and all other possessions in his room; that he
did not state that he was leaving, end she has not heard from him
since,

In view of the above information received from Nrs.
Weiner, agents again interviewed George Martin in detail, however,
he contended all through the interview that he did not know Benson
Groves ever lived at 128 - 19th Street and that he was certain that
Groves did not live there at the time he was living there.
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During .rents' first interview with Jeorze lertin, he
stcted thzt the only friencé he ever knew Grovcs to hsve weas & man
namec ceorge iertini. s seerch of the criminal files at the Toleco
rolice Tep=zrtment revealed a picture of one Georgelrartini, Toledo
7= .12¢9G. This photo;raph was exhibited to Nartin; however, he
stated thzt it was not the ‘artini he mede mention of as the friend
o “enson Groves. It will be noted in the interview had with Ceorve
Fartin that he also nemed an individuel vherlie Porterfield, whe hed
stated that Groves had reletives near Wheeling, West Virginia. 4
search of the Toledo Police Department files failed to disclose any
person by that name.

It will further be noted that durinc agents! first
interview with Martin, he mentioned the name of Louis Fermasn, who
epproached him for a "pay-off" to be given to Art Langendorf and George
Timiney of the Toledo Police Department. General questioning at the
Toledo Police Department and around Toledo failed to disclose the

identity of Louis Herman,

X % % k% k % % % % %

The following investigation was conducted by Specisal
Agents 4. Dickstein and H. B. Dill at Toledo, Ohio, on Februery 4, 1937:

Reference is made to the report of Special Agent S. X.
VMcKee, deted et Miami, Florida, Jenuasry 27, 1937, wherein it will be
roted on pere 11 that Joe Roscoe stzted thet 2 ™hitey” other then
""hitey" llzson, who works at the Courtesy Club, 513> Jefferson Street,
moleco, (rio, had t0lé hir some time azo thzt he (" hitey") had seen
Benson uvroves at "Jumbo" Crowley's gambling establisiment at Cantor,
Chio.

Wasserman was contected at his apartment at the Aller-
ton ~partments, Suite #12, and interviewed with reference to the ebove
informration., It night be emphasized at this point that during the
course of the interview no mention was made of Joe Roscoe with refer-
ence to the purpose of ;his interview. Wasserman advised that his true
neme is Clement AnthonylWasserman; that he is also known as "ihitey"
end is presently employed at the Courtesy Club, 513+ Jefferson Street,
Toledo, Ohio, as a dice dealer. ‘

Photographs of Benson Groves were exhibited to Wasserman
and he identified both of them as those of an individual known to him
as "01ld Ben"; that he did not know Groves's true identity, nor did he
know thet Groves was involved in the Garrettsville, Ohio, mail robdbdery,
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until he hed read ebout it in the Toledo newspapers. Tcscermen stotel

thet the only times he haC ever seen Groves was at the Courtesy Cluu,

£13* Jefferson Street, where Groves would come and sit without speak-

ins to anyone; that Groves did not gemble or srpend any money but just

smoiced & cigar in the corner of his mouth end sat around ell dey; thet

vord vent zrouna the Courtesy Club that Groves knew Joe Roscoe &ncé no

. gttention was then paié to him. Fowever, the opinon of those working

- - at the Courtesy Club was to the effect that Groves was supposed to be
8 "muscle men", in other words, a strong armm man, probably sent to the

- club by Roscoe,

Wesserman stated that he knows Roscoe but he seldom
spoke to him and that Roscoe did not talk with anybody at the club when
he visited there. He further denied having seen Groves at "Jumbo"
Crowley's gembling establishment in Canton, Ohio, steting that he had
never been near Canton, Ohio; that the nearest place to Canton, Ohio,
he had ever been was Cleveland, Ohio, at which time he rode there in
a friend's automobile and returned to Toledo the seme day. Wassemmé&n
was very emphatic in stating thathe had never seen Ben Groves outside
of the Courtesy Club and the last time he saw Groves at the Club was in
Nay 1936. ’

* %k X X %k %k X X % %

The following investigation was conducted by Special
Leoents E. B. Dill end A, Ciclistein at Toledo, Chio, on Februery 1, 1¢37:

Efforts to interview George V. L'ason et his horme, 1771
Sumit Street, Toledo, Ohio, were unsuccessful inasmuch &s it was Gis-
closed that lKason had been ill in bed with an atteck of influenza for
the past ten days. However, on the above date Mason was interviewed
at the office of the Assistant United States Attorney, Federal Building,
Toledo, Ohio. This interview was predicated upon information furnished
by Joe Roscoe at Miemi Beach, Florida, at which time Roscoe asdvisged
agents that "Whitey" Mason, who is part owner of the Courtesy Club,™
5134 Jefferson Street, Toledo, Ohio, possessed information &s to the
whereabouts of Benson Groves. Prior to interviewing Mason, investi-
gation disclosed that Mason has a slight police record under the name
of George ™yhitey" Mason, at the Toledo Police Depertment. This record
is dated about 1920 and no arrests have_been recorded since that time.
From this record it appears that Mason was a dope addict and practicelly
all of his criminal connections could be attributed to the use of nar-
cotics. '

Mason stated, when interviewed, that he had first met
- Benson Groves through Jimmy Hayes at Hayes®' Gembling Place, 220 St. Clair




Lireet, in or cbout 1630; thzt Groves remeinec around Teledo lor ebout
three or four months ané was then arrested and he heerd that Groves was
senternnced to the Chio &tate Fenitentiary et Columbus, Chio; thet Troves
¢id not return to Toledo until the latter part of 1938; thet Groves
then remained eround 7olelio until April of 1936 and has not been seen
cince thzt time. 1lie steted thzt he does not know the present wherecztoute
I Zenson Troves, nor does he know hovw Fenson Groves can be locszted; thst
Groves spent much of his time, prior to 4pril 1936 at the Courtesy Club;
that Groves spent several hours a day at the Courtesy Club, 513% Jeffer-
son Street, without ever participating in any of the forms of gembling;
that he, as well =s the other employees et the Club, peid little attention
to him in view of the fact thet it was their understending that Groves
had been sent there by Joe Roscoe, who it was believed was Groves's friend.

Mason stated@ that he worked as doorman at the Courtesy
Cludb during the daytime and saw Groves at this Club elmost every day
between the above-mentioned dates. Ee stated, however, that he could
not state whether Groves visited the Courtesy Club at night because he
(l'ason) éid not remain at the club except during his working hours.
}'ason stated that he d4id not know who owned the Courtesy Club; however,
he believed that Joe Roscoe hed an interest therein. It micht be well
to note at this time thzt ! ason steted that he does not have any interest
in the Courtesy Club, but his position at that place is to prevent mem-
bers of the Vice Squad from entering the place; that he has been employed
in this capacity since 1927, at a salary of %5.00 and £6.00 & day.

The police recoras revealea that "ihitey" Meson's true
nare is Georgelﬁhite; thet his former occup=tion wes that of "JTockey™;
thet he was for some time prior to 1920 a narcotic addict. i.ason
readily admitted tkis, but states that he has atiempted to live a clean
life for the past thirty years and that wery few persons have knowledge
of his former record. At the present time lNason is residin~ with his
wife, Lene Fason, at 1771 Summit Street, Toledo, Ohio. l'eson stated:
that whenever he saw Groves at the Courtesy Club the only topics dis-
cusseC with him were about current events and basebell; that Groves
was & staunch basebasll fan; thet until the recent publication of Groves's
photocraph in Toledo papers, neither he nor any of the other employees
knew the true identity of Groves nor what his connections were as far
as his criminal activities were concermed, :

Mason stated that he did not know the whereabouts of
Groves, nor does he know how to contact him directly or indirectly; that
he could not even suggest who might know of Groves's whereabouts because
Groves wes always alone and by himself and appeared to have no friends
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ot 211; that Sroves mever essociated with enybocy ancé thaet he (l'ason)
¢i¢ not know of any friené he nui except Joe Roscoe, who he Lezrd was
¢ ..col friend of Groves.

while discussing the cuestion of harboring, ilason stated
thet “ert enl Ted| ingus were financially embarrassed; that Zert .in.us is
presently enployed as & "lookout" at the Joviel Club, 631; St. Cleir
Street, voledo, Ohio. . . . . .

Xlthough Veson was interviewed at length and in detail
- for several hours at the Federal Building, he still meinteined that he
does not know the present whereabouts of Benson Groves nor cen he sug-

gest where Groves can be contacted. ’ ’

The following description of "Whitey"™ Mason was obtained
from personal observation and interrogation:

Name - ‘George Whi teyhfason
Alieses - "Whitey"™ Mason, Buffalo
mihitey", "Whitey Gus",
George White =~
‘Age s - .~ 56 years (born U.S. 4/3/1881)
Height - 5! 4iv
Weight _ - 110 1bs.
Build - Slim
Complexion - Dark
Heir - Sandy, brown - turnin- zrey
Eyes - Crey
Teeth - Felse - uprper ant lower
pletes
——— . Residence - 1771 Summit Street,
el , Toledo, Ohio
o Glasses - Round, rimless
SRR Occupation - : "Lookout" = Courtesy Club
}Q& - . 513% Jefferson Street,

Toledo, Ohio

Verried; wife - Lena }ason
1771 Summit Street,
Toledo, Ohio

= Maritel Status

Subsequent to the interview with Mason, he promised to
make an effort to obtain information which might assist in locating the
possible whereabouts of Benson Groves and if any such informetion comes
into his possession he will advise eagents at their respective hotels.
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The followinz investigition was conducted by Special
z g Y or

nts ... Jickstein wnd k. E., vill at Toledo &né Swerton, Chio, on

oIy 24, 1937:

~rents received & telephone call from Special Lzent
Ve Te L1llvwool, Resident iArent et Toleco, Ohio, infoming that e man by
the name of :urphy, who is & newspaper reporter for the Toledo Elsde,
had contacted him telephonically and advised him that Benson Groves
had been shot at by the Town Marshal of Swenton, Ohio in Swanton the
previous night; that Inspector Fruchey of the Toledo Police Department
would not give him (! 'urphy) eny information with reference to this
matter except that the Federal Government was working on the case,

Agents proceeded to Swanton, Ohio, where they contacted
George Reed, the Night Marshal. Reed stated that about 4:00 a.m. he
noticed a suspicious looking car in Swanton and upon searching thecar
he found a typewriter and check protector therein; that he then had the
car moved to a garage and weited for the owner to return; thet soon
thereafter a man came to the place where the car had been left and after
finding the car gone, ren away, at which time he fired a shot at him and
epparently missed; that the subject made his escape in a dark blue,
two-door, 1529 Ford Seden, owned by IerErown of Swenton, Ohio; that
the license plates on thic car were 1936 Onio plates #4748-2Z.

Shortly after the arrival of Agents, Mr. O. J. Gonia,
Detective of the Toledo Police Department, arrived at the scene in
Swanton, Chio, where the car vas taxen from the subject. Detective
~onia aCvised thzt this cer had been stolen at Dunkirl, Chio severzl
Geys &70; thet he knew the instant cer was stolen, but that he and
n.egbers of the Unitea States Secret Service were surveilling the gang
using this car for the purpose of catching them in the act of making
counterfeit money; that the night the instent car was recovered, some
of the Secret Service agents were following the car but thet their
car ran out of gasoline and the subjects made their zetaway. Detec-
tive Goniz stated that the persons they were surveilling were Fred
Unger and Johnny Mack, both of Toledo, Ohio; that the plant they main-
tained was located across the street from Goulet's Grill, end the
place they were watching wvas over Goulet's Grill, wkich is located
at 2130 Nonroe Street, Toledo, Chio; that the apartmept under sur-
veillance was the identical apartment in which HarryyCampbell wes
epprehended by Bureau agents in May 1936s Mr. George Reed stated that
at the time he fired the shot at the subject, he was only able to take
a very slight look at him and the only description he could furnish of
him ves that he stood about S' 11" and weizhed 180 1bs,; that he did not
sce the subject's face and, for this reason, he would be unable to
meke any identification. '
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»r. Reed stated thet the check protcetor located in <he
recovered car was stolen on the szme mornins that the car wes recoverel,
Tronn I F.‘Ehart, Hariware Store, ‘Jauseon, Crio, end thet the timevriter
found in the car wes stolen from the\liew York Central Railroad Compeny
at Selte, (lic. Durinc agents' conversation with Detective Conia, e
stzted tha? he &ic not know why the newspeper reporters believed that
tre man fired =zt by leel was Oroves.

 Agents proceeded to Toledo, Ohio, where they contacted
Inspector Fruchy of the Toledo Police Department. Inspector Fruchy
stated that he did not know why the newspapers at Toledo reported infor-
mation to the effect that Groves was seen in Toledo end was fired at
in Swenton, Chio. . ' : : -

The noon edition of the Toledo Blede carried the follow-
ing headlines on the front pace, "KARPIS GANGSTER SEEN HERE - - SQUP
‘}GROVES BELIEVED TO HAVE FLED FROI’ STOLEN CAR UNDER FIRE FROM MARSHAL
‘REED AT SWANTON, OFIO." This article states, in part, the "G-ken" and
Postal authorities were making attemrpts to locete Groves during the time
of his escape.

) ‘The Bureau was edvised by teletype dated Februery 24,
1937 of the above publicity and of the erroneous nature thereof.

* ok kK %k % k% %k %X % K

The following investirstion wes coniuctea by oSpeciel
-rents ¥, F. Dill end A. Dickstein at Toledo, Ohio, on February 2 ani 3,
1937:

Reference is made to the recent interviews had with Rey
Berning and W. S. Thurstin at 921 Nicholas Building, Toledo, Ohio, at
which time they furnished the names of Clifford E. Scheuer of the
ferchants Finance Company; Burt White, Security Bank Fuilding; and
Georce W. Kapp, Jr., all of Toledo, as persons who might be in posses-
sion of information concerning "pay-offs"” made to Captain George
Timiney of the Toledo Police Department, and others.

Let it be noged that at the time Raiﬂﬁerning was inter-
viewed he stated that Alvin*Karpis was held prisoner at the Algeo Hotel,
Toledo, Ohio, until such time as he raised $35,000 for his release, and
this money wes divided among Timiney, present Chief of Police Ray Allen,
and numerous detectives of the Toledo Police Department; that the fore-
going information was furnished to Berning by Clifford Bcheuer of the
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Yercnants Finance Company, Sylv:-nie ené Phillips .ivenues, Toledo, Ciic.

Cn Februery £, 1937 azents located Clifforc E.lscheuer
at the llerchants Finance Company, 4010 Lewis ivenue, Toledo, Chio, who,
upon interview, stated that he has known Rey Berning since 1923; that re-
cently en investigation was being conducted by the State officials at
Toledo, regarding the activities of the "Black Legion™ and Berning was
called before the Grznd Jury &t Toledo, Ohio, to tell what he knows of
the activities of this secret order; that he personally knew that Bern-
ing was a member of the "Bleck Legion" at that time; that recently there
was an epidemic of bombings of all communistic meetings and, in this
connection, rning had told him (Scheuer) that these bombings were to
take place/in each instance the bombing at these meetings actually
took place as predicted by Ray Berning; thet in view of these incidents,
as set out above, Nr. Scheuer was convinced that Berning was connected
with the "Black Legion", believed responsible for the bombings.

‘Scheuer steted that Ray Berning and 7. S.j&hurstin were
instrumentel in orgenizing & new organization known s the "Legion of
Action", whick is still in its infancy; that althouch he (Scheuer) was
a Catholic, Rerning erd Thurstin attempted to place Scheuer's neme on
the charter as one of the organizers. After declining this offer,
Scheuer was offered the presidency of this order and hesitated tc accept
this offer unless Berning and Thurstin disclosed to him the true pur-
poses of the "Legion of iction"., He was advised that the initial fee
would be & 32,50 membership fee; thet members of the "Lerion of Lction”
would be required to purchase as their uniforms, shirts and hats to
match, bearing the Red, White, and Blue colors. Inasmuch as the
"legion of Action™ had just started to organize, Scheuer could furnish
no further details concerning the instent matter. It may be noted that
the aforementioned date furnished by }r. Scheuer was given voluntarily
and not at the request of agents. '

Scheuer was requested by agents to state in detail what
knowledge he had concerning Alvin Karpis being held :prisoner at the
Algeo Hotel until he (Kerpis) raised $35,000 to give to Timiney and
others to obtain his release. It should be noted that no intimation
was made to Scheuer that agents had discussed this matter with Berning
nor that Berning had furnished Scheuer's name, Scheuer then went on
to relate in confidence that Rey Berning was the individual who told
him that Kerpis was held prisoner at the Algeo Hotel in Toledo and
that Karpis was compelled to raise $35,000 to obtain his release. This
informtion wes related to Scheuer and, to his best knowledge and re-
collection, Berning told Scheuer that the persons involved in the
$35,000 transaction were Captain George Timiney, present Chief of Police
Rey Allen, and Detectives frt Langendorf, Dombofski, C., Farble, l'erle
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Y'zscicker, end Jim Tafelski. <Scheuer staetea thet there were sbcut seven
cr ei~ht names wenticned to hin by Berning, but those ebove-named were
the only ones he could remember et this time,

Scheuer steted that Detective Jir Tafelski haC purchasec
2 new Oldsmobile car in lMarch or ~pril 1936, the time Karpis was alleged
to have been held prisoner at the Algeo Hotel in Toledo. He stated that
Detectives Carl Hartung end Harry Menson were two honest men connected
with the Toledo Police Department; that sometime after he was told by
Berning of the incident concerning the Karpis "pay-of?", he (Scheuer)
indirectly discussed this matter with Detective Carl Fartung, who inti-
mated to him that these facts were true; that from the actions of Detec-
tive Hartung, Scheuer felt that what Ray Berning told bim might have
been true. Scheuer was unable to furnish any information concerning any
bank deposits made by certain individuals at the West Toledo bank, end
which deposits were eventually to revert back to Safety Director John
Edy. However, Scheuer advised agents that he would contact Ray Rerning
in the very near future and attempt to ascertain through Beming the
names of the individuals who may have deposited part of the alleged
835,000 "pay-off™; that if such informetion.comes into his pocssession,
he will contect agents. Fe then sucgested that agents contact Ben
Raitz, Manager of the ‘jest Toledo Trust Company, located on Sylvania
Lvenue, Toledo, Ohio, who would render excellent cooperation to agents,
in an effort to locate such deposits.

It should be noted thet frcm the interview haed with Rex
“ernin - azents were led to believe that Clifford z. Scheuer was the
perscn vho had originelly furnished the inlfopretion concerning the
Kerpis "pay-off", As will be noted from the interview with Mr. Scheuer,
agents were edvised that Ray Perning was the originator of the informa-
tion concerning the Karpis "pay-off", However, every effort is being
meie to ascertain the source where the information originated.

Burt Wwhite, 2122 EBrookwood Avenue, Toledo, Ohio, tele-
phone, ADems 1572, was located at the Ohio Bank Building, Toledo, Ohio,
and there interviewed. White was formerly a State Alcohol Inspector
end is presently employed by the Ohio State Banking Department. iwhite
stated that he bears an o0ld grudge against Captain George Timiney since
the murder of Dan Kurtz, who was an agent with the Government. White
believes that Kurtz was connected with the United States Department of
lebor and was assigned to watch Emme Goldmen, an anerchist, who was
deported from the United States; that he had on numerous occasions
worked with Kurtz in connection with official investigations conducted
by him, until some years ago when Kurtz was found shot to death, by the
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Sheriff of Yonroe County, l'ichigan, near Toledo, Chio, just north of tke
Crio 3tete Line, in the State of Ilichisan.

White steteC thet on the night that Kurtz wees zuriered,
¥urtz hed dinner et his house about 10:00 p.m. ané prior to kis departure
Lurtz steted that he would cell Lr. ‘White leter in the evenins. ..bout
11:00 p.me White made numerous telephone calls in an effort to locate
Kurtz, but without success, About 11:30 p.m., Kurtz celled %hite on the

~ telephone and advised him that he was calling from the Casino Club at
Point Place, Ohio., White stated to llurtz that of 2ll places he should
not have stopped at the Cesino Club, but Kurtz advised White that there
was nothing to worry about; that George Timiney and Eugene Callanan,
a State man, were there, White requested Kurtz to put "Wop" English
on the telephone, he being the maneger of the Casino Club, in that he
knew "Wop™ English was a kid., On the telephone, White requested "Wop"
English to put Kurtz in a taxi and send him home. This occurred eadbout
11:30 pem. About 12:15 a,m, thirty-five minutes after the telephone
conversation, White received a telephone call from the then Sheriff of
Y.onroe County, Michigen, requesting that he (i’hite) come to )onroe,
Kichigcan and identify a body there. Upon his arrivel at Nonroe, Mich-
ican, hite steted that he immediately identified the body as that of
DanNKurtz, and that the body showed that Kurtz was shot from several
angles and that five bullets went through the body of Kurtz. A day or
two after Kurtz's body was found at onroe, lMichigan, White met Timiney
at Toledo end Timiney seid to White, "I heer your pertner was killed.,"
“hite then asked Tirminey if that wes all he (Timiney) knew about the
rurder, whereupon Tininey laughed and walked away. Cince this occur-
rence, .Lhite has held a hate for Tirminey because he feels that Tiwiney
hes knovledge of the real murderer ané thet there was every likelihood
that Timiney was one of the murderers,

) - Thite further stated thet Mabelipreen of 1003 Summit
Street, Toledo, madem of one of Toledo's oldest houses of prostitutionm,
could furnish the Govermment information concerning "pay-offs™ made to
various of ficisls ané collectors in and around Toledo, Ohio; that he cid
not know whether or not she would telk to egents, but in the event she
did not, he would accompany agents on a further interview with her and
he was certain she would talk if he were there in view of the fact that
she has told him on numerous occesions, the last time being about three
or four months ago, &bout "pay-offs” she has made in Toledo during the
tire she has operated houses of prostitution. White stated that Mabel
Green had mentioned to him several occasions on which she paid Ted
Angus money to be paid to city officials of Toledo to allow her to
operate. It might be noted that Metel Green has been interviewed on
several occasions in connection with this case and the information fur-
nished by ber has slready been set out in previous reports.
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Tre followin: investirestion vwes concucted t: Sweciel
_.~ents -, Cickstein end H, *, 0ill &t Woledo, Chio, on Februzry 1o,
1957: R
Reference ic made to the recent interviews hod with Zoy
“crnin.s &nd V. S, Thurstin &t 921 Nicholas Building, Toledo, Chio, =
which time ir. Thurstin furnished the n=me of J. George Kepp, Jr., 343z
In.isn Roeaa, Toledo, Chio, who may be able to furnish information con-
cerning a "pey-off" maede to Kapp, which money was to be conveyed to
John\Price, the then Safety Director.

£91
e
¥

N

Je GeorgérKapn, Jr., was interviewed at length end in
detail at Room 914, Commodore Ferry Hotel, Toledo, Ohio, at which time
he stated that during the letter part of November 1933 he was one of
the campaign menagers for Solon T. KHotz, who had been elected Nayor of
the City of Toledo, end who had been sworn in, but who had not yet
taken office; thet John Price was Chairman of the Finance Committee
for Mayor Klotz's campaign; that after the campeign was over, the
Finance Conmittee owned approximately $2,000 in unpaid bills; that
¥ayor Klotz and the other members of the committee were at a loss to
know vhere the money would be forthcoming; that a few days after lMayor
Klotz had been sworn in as layor of Toledo, William Eirsch, who is now
Principal Keeper at the Lucas County orkhouse, wWwhitehouse, Chio, came
to him end told him that he knew where Kapp could get £2,000 to pay
off the debts of the campeign; thet Eirsch further advised that this
money was to come from Ji Hayes, now deceased, who was reputed to
be Toledo's "gambling king®. ‘Kapp stated that he would have to get
l'evor Klotz's sanction before he could accept; that Hirsch then ad-
vised Kepp thet this money was to be for the purpose of not molest-
in: Jirmy Fayes's gsambling establishlments for the months of Januery,
Tetruary, and }arch 1934. Kaop statec that he thern went to layor
Klotz's office, which was loceted in the Nicholes Building, end in~-
formed liayor Klotz of the proposition given to him by Eirsch; thet
Klotz answered, in effect, "ell right, we've gotta pay the bills.

You knov, George, there will elways be gembling." Klotz then tld Kapp
to see John Price, who was the Cheirmen of the Finance Committee. Kapp
stated that he and Arnold DeFrance went in to see John Price and told
Price of the proposition and Price agreed to accept same uncer the
conditions offered. Kapp stated that he then called William Firsch
end told him thet the proposition would be acceptable; that a day or
two later Timmy Hayes telephonically contacted him emd told Kepp to
meet him in Room #25, Gardner Building; thet he did meet Hayes at the
appointed place, at which time Hayes geVe him $2,000, which consisted
of three, five hundred doller bills and five, one hundred dollar bills;
thet on this occasion Hayes told Kepp that this $2,000 was protection
money for January, Februery, and March 1934, and that the reguler
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"nay-olfs" thereafter would GLe;in sfter l'arch 1954. Zapr stated thet
he adavised both Klotz and Irice that this money was for the zbcvenro-
tection of three months and that the regular "pay=—-ofls" afler T‘arch
woula be forthecorinc.

- ¥r, Kepp stated that upon receipt of the (2,000, he im-
s - mediately took it to Mayor Klotz's office in the Nicholas Buildinw and
asked Klotz if he could use any of the money, to which Klotz answered
- that he could elways use money; that he then msked Klotz how much he
wented, and ¥lotz said, " a couple of hundred will do"™; that he there-
upon took two, one hundred dollar bills from the pile and gave them to
Neyor Klotz; that he then delivered the balance of the money to John
Price.

Mr. Kapp stated that $350 of this money was spent to
defray the expenses of Solon Klotz, Robert Klotz (son of layor Klotz),
John Price, Dave Britz, and himself, to Milwaukee, Wisconsin; that the
five of them went end returned by way of sutomobile and remained in
¥ilwaukee about five deys. Kapp stated that the supposed purpose of
this visit was for Xlotz to study the Socialistic form of government at
Milwaukee, Wisconsin; that although Klotz was elected on a non-partisan .
ticket, he was a Socialist at heart. Kapp stated thet this trip to
VMilwaukee turned out to be a mere pleasure trip end Klotz made no attempt
to learn the set-up of the Milwaukee Uity Government. Kapp stated that
the remsining 21,450 of this money was used to defray the expenses of
the campeizn.

Yr. Xepp stated that he was the Zafety Cirector in 1tl<

—r— ena 1915 under payor Carl reller, and that he was acain appointed
S Safety Director in 1934 by layor Solon Klotz; that he took office on
B January 11, 1934 and served in that capacity until March 7, 1934, at

which time John Frice succeeded him. Kepp stated that there were five
members on the iteyor's Cabinet end at the time he wes serving as

Safety Director under ¥ayor Klotz, the Mayor and the other four members
of the council started a move to reduce the salaries of all city em-
ployees except their own; that in view of the fact that the city em-
ployees had elreesdy had one cut in their wages, he. objected to the
second cut and, upon openly expressing such objection, he was dis-
charged from the position of Safety Director.

Vr. Kapp was questioned with reference to "pay-offd' that
might heve been made to Toledo, Ohio, officials and who might be able
to furnish infomation with reference to same. Fe stated that a Jew
by the neme of Izzy\Schell, who lives pn Canton Street, near Scott
Street, in Toledo, and runs a cleening end pressing establishment,

- would be able to furnish informmation with reference to "pay-offs"; that
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he wes certein Schell would be able to furnish such inforscticn in view
of the fect that his pressing esteblishment was usel cs & meetirn - nlece
fcr the collectors and city detectives,

Ce“l\ Crotie, who operetes a gesoline station et Supericr-
ena Jashington Strects, Toledo, wes Layor klotz's secretary during the
Klotz edministration and, Kepp stated, Grotie should be eble to furnish
information with reference to "pay-off" activities during the XKlotz ad-
ministration; that Grotie should be questioned with reference to the
$100 peid by Max Flummer, a fomer owner of a house of prostitution,
and who is now deceased, to an attorney named Fred Rheam, who in turn
paid this money over to Mayor Hotz. Kapp stated thet Grotie should also
be questioned about & trip mede by Detective George Timiney and Charles
Matthews to Weashington, D. C. or New York City, about April 1934. Kepp
stated thet it was his understanding that the purpose of this trip was
for Vetthews and Timiney to lay plans for the collection of the "pay-offs",

Mr. Kepp steted that Charles Iatthews, who may be loceated
at Fire Station #3, end George Timiney, were the collectors under the
Hlotz aqmin1stration. ‘

Kepp stated that Pratt Iggbert, who was the Superinten-
dent of the Water Works under the Msyor Klotz administration, dislikes
Metthews and would be able to tell ofthe "pay-off" activities made by
Yatthews, if he mowld do so. Kzpr stated that E-gbert should be
ouestione¢ with reference to a2 meetin—- held atl one of "'oledo's é¢erntown
kotels for the t'ayor and his Council, which he (7_rbert) attended, et
wkieh time latthews becare intoxiceted and related "pzy-ofIM zctivities

which were being perpetrated at thet time. Xepp stated that other than
the information given above, he had no evidence as to direct "pey-offs"
in Toledo, Ohio.

¥k ¥ k X X% Kk %k % x

The following investigation was conducted by Special
Agents A, Dickstein and H., B. Dill, at Toledo, Ohie; on February 5, 1937:

Reference is made to Bureau letter dated January 6, 1937,
in which it is requested that Arthur Carter be located and interviewed
with reference to his knowledge as to the activities of Captain George
Timiney of the Toledo Police Depertment. -

After ascertaining that }.rthuryc'arter was at the present

time residing at the Secor Lotel, Room #523, he was located and inter-
viewed in the lobby of this hotel. Carter stated that he Tirst came to
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Toledo, Chio, in *erch of 1932, wken he was tryinz to evade anprchencsicn

b the reaeral T~overnment for 2 mail fraué violetion; thet upon his

) criiivel in Toledio he recistered st the Secor -otel under the name of

SR Jamwes Furley; thuat ne liveu at the Secor hotel for about three weexs
and then moved to the Algeo Hotel, also in voledo, aftier Le suspectecd
a police officer knew his identity; thet upon erriving et the Algeo

Hotel he pretended to be 11l and remained in his room for ebout three
"weexs; that he then moved about Toledo freely until December 19, 1932,
when he went to California to see his wife. Carter stated that he
resistered at,the Algeo Hotel at the above-mentioned time under the
nzne of Jame§XHurley, the same name as the one he had used at the Secor
Fotel just prior to moving to the Algeo. Carter further stated that he
visited several cities on the west coast, then returned to Ohio, where
he was apprehended by agents of this Bureasu on January 19, 1933, at
Columbus, Ohio; that on January 26, 1933 he was received at the United
Stetes Northeastern Penitentiary, Lewisburg, Pennsylvania, after re-
ceiving a sentence for violation of the United States laws pertaining
to the use of the meils to defraud; that he was later transferred to

~ the United States Fenitentiary at ¥ilan, Michigan, from which he was
discharged in October 1956. .

Carter statea that 1mmeaiately upon his discharge from
the penitentiery in October 1936, he returned to Toledo, Ohio, where
e re:istered et the Secor Fotel uncer his true neme, arthur Carter,
znl where he has remeined since.

verter vic.s questioned et lenth anl in Ceteil =ith
reference to his knowleave of the acitivities of Ceptein Ceorze Tirnireyr
of the Toledo Police lepertment. In answer to these questions Carter
steted thet although he had heard who Ceptein Timiney was while he
(Certer) was in Toledo in 1932, he never met him end would not have
known him if he had seen him; that the first time he ever saw Timiney
was in October 1936 at the Alzeo Fotel bar; that om this occesion he
did not meet Timiney but some one pointed Timiney out to him. EHe
stated that when he was in Toledo in 1932 he purposely avoided Timiney
as well as other police officers; that at that {ime Timiney was inter-
ested in cleaning out the Licavoli mob and it was his belief that
Timiney paid very little ettention to other activities in Toledo at
that tize. Carter stated thet he G¥d not pay money to anyone in Toledo
while he was a fugitive in 1932 for protection; that at that time it
would not have been necessary in view of the fact that he did not be-
lieve anybody in Toledo knew his true identity. Carter expressed his
belief thet Timiney would have arrested him if he had knowvn his true
identity beceuse of a rumor of a £10,000 reward thet was supposed to
have been offered by the Federal Government for his apprehension.
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Carter stated that he hed never ruic ony mcney to en
official in 1oleio, Chio, for the purnose of & "fix", uni thut he 4dic
nop i‘now of any one who has ever nail money for a "fix" in _ole.o, Chio.
‘e statel that if he had peid money to Timinsy for a "fix", he would
not hesitate to state the occesion because Timiney is s "aoutle Crozcer®
en¢ he would co snythin~ in his power to brinz hirm to the bar o justice.

- ' 3 SN I N e
The following investigation was conducted by Special
Agents A, Dickstein and E., B, Dill at Teledo, Ohio, on February S, 1937.

As set out above in this report Arthur Carter was inter-
viewed by reporting agents at the Secor Hotel in Toledo. Subsequent to
this interview, Carter contacted agents at the Commodore Perry Hotel,
Toledo, Ohio, and furnished the following information:

He stated that he had heard it rumored st the Llgeo Hotel
that a few weeks prior to the apprehension of Kerpis and Campbell, George
Timiney and several other police officers of the Toledo Police Depart-
ment, held Karpis and Campbell prisoners at the Algeo Hotel in Toledo,
until they raised severasl thousand dollars to be turned over to Ceptain
Georze Timiney and several others for their release. Carter would mnot
stete from whom he had heard these rumors and mentioned that he could
offer no proof and, therefore, could not testify to these facts. ke
stated, however, that the best way to obtain this informetion would be
throuczh a ¥rs, John Hurley, wife of 2 fomer wrestlinz prorotor, now
deceezset; that Yrs. Durley presently resides et the Alseo Lotel; thet
she likes men in uniform, regzerdless of what type of uniform; thet she
has rad numerous affeirs with police officers around Toleio, as well &s
with wrestlers whom she books for contests. '

It will be noted from a review of the files in this case
that I'rs. Hurley has already been interviewed et length end in detail
in connection with this case, FLowever, she will again be questioned
regarding this case in the near future.

EEEEEEREEEE. it

The following investigation was conducted by Special
Agents A, Dickstein snd H. B. Dill at Wauseon, Delta, end Toledo, Ohio,
on February 18, 19, 1937;

Reference is made to the report of Snecial Agent V, X,
Criss, dated at Chicago, Illinois, Febtruary 10, 1937, in which a lead
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hus been set out, requesting thet investigetion be concducted concernine
Yeynzard sauble, who is alle;reé to have purchesed numerous parcels of
land in f}ion County, Chio, enéd who, informant believes, has some
possitle connection with the Dillinger and rarpis gangs.

The records at the Fulton County Court House, Wauseon,
Ohio, indicate that Maynard R, Fauble owvns several parcels of farm land,
as well as one lot in the Village of Swenton, Ohio, near Wauseon, Ohio, all
of which property has been purchased by Fauble in the past two or three
years. Nr. Lyle Schumeker, County Recorder, cited several deed records
- thet Fauble hed recently purchased property in Fulton County, Ohio; how-
ever, he stated that he would be unable to cite to agents each piece of
property owned by Fauble; that this infomation might be more readily
ascertained at the Treasurer's office where the taxes are paid.’

Miss kabel Grendy, Clerk in the Tax Unit of the Treasurer's
office, stated that the following properties, of which she has personal
knowledge, are owned by Naynard Fauble:

Property in Royelton Township Range Town Section TValuation Acreage

3 9 22 $2780 38%
3 9 23 2550 60
3 9 26 750 20
3 9 27 2770 80
" Tulton Township 4 10 9 3650 ISie]
8 8 32 5200 8C

Swanton Villege, Swanton, Ohio - Lot #2 - Clark's addition - value 3870.

Taxes for half year paid on all property owned in Fulton County in
February, 1937 - 8137.34.

Both Miss Xebel Grandy and Mr. Lyle Schumeker stated
that Maynard Fauble was born and resred on a farm in Fulton County,
near Delta, Ohio; that he, as well as his parents, had slways enjoyed
an excellent reputation in the County; theat, however, there has been
some di scussion with reference to the financial success of Maynard,
which he has apparently enjoyed within the past few years; that Maynard
did not appear to be an exceptionally bright young man, but was always
very embitious and an exceptionally hard worker, end they hed, moreor
less, contributed his success to these few contingencies. .

Miss Iabel Grandy stated that M ynard Fauble purchased

his last pieces of property from a man named Elmer Edgar, who resides
on a fam about four or five miles from Wauseon, Ohio; that Nr. Edgar



r:izkt be able to furnish infometiion vith reference to !'zi;neri's acti-

vities, &s well as his adéress in Chicago, Illinois, where 'cynerd is
zlleredly in the bend business,

liss Grandy stoted that it wes possitle that l'aymard
Tauble owned more property in Fulton County, Chio, than thet shovm etove,
tut to escertain the exact anount and location of sarme it would teke
several hours in view of the fact that 211 her tax records in Fulton
County would have to be checked. Xiss Grandy was not requested to do
this as it would not serve any meteriel purpdse et this time,

Mr., F, A. Kenny, Postmaster of Delta, Ohio, gave agents
the seme information as that furnished by Miss Granéy and }r. Schumaker
ana set out above. He further stated thet he did not know Maynerd's
address in Chicego, but that he would ascertein this by watchins the
mails received by his parents, who live on a rural route out of Delta,
Chio. Fe was later informed thst it would not be necessery to obtain
Yeynard's address as agents had already escertained this informeticn.

The following description of l'aynard R. Fauble was fur-
nished by ir. F. A. Kenny, Postmeaster at Delta, Ohio:

Age - ’ about 40 yesars

Born - Deltz, Fulton County, Chio
weight - 165 lbs.

Build - Slender

Complexion - I"edium

Hair - Rlacl:

Iyes - Browm

Scars - lione noticezble

kr. Kenny stated that when Laynaré Fautle left Tulton
County, Ohio, he went to work for the Vandersael Compeny, & bond house,
et “oledo, Chio.

Mr. Elmer Edgar, Route #2, Weuseon, Chio, stated that
just recently Veynard rFasuble purchased lend from him which wes worth
ebout £14,000; thet there was an incumbrance on the land with the
Federal lLand Bank of Louisville, Kentucky, for eppreoximetely half the
emount, end that Fauble paid him the difference over a period of several
years. kr. Edgar stated thathe received a letter from lizynerd Fauble
ebout two veers ago with return adiress-600 Diversy Farkway, Chicago,
Illinois; thet he was told by Mr. Fauble that he (Fauble) wes in the
bonding business in Cricago. Nr. Edgar furnished no other informstion
except to state thet Fauble bore an excellent reputation in Fulton
County, Ohio. : ,
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irs., John . _sutle, _.oute ,-Z, lelts, Chio, zted thzt

*zynaré [ autle, her son, lives 2t 600 Uiversy Farkway, llch o, Illincicz,
5&@ exhivited to ecents an envelope in which she staved she receivel -
letter ITrom her son that morning, on which was stamped the neme «nc

icress of the company for which her son works, "Seipn, Frincell £ Cc.,
'u_zcibul -onds, 105 South Le Selle Street, Criceco, Illinois." ..gent
icentities were not disclosed to Irs, rauble in&smuch &s no aac1t1onal
informetion could be ascertained from her.

Mrs. C. E. Vandersal, matron in the Nurses' Home, Flower
Hospital, Toledo, Chio, upon being contected telephonically, steted that
her husbend, who has been dead for about eight years, wes formerly in
the bond business with Siler, Carpenter & Roose, who are still in the
bond business and are located in the Second Ketional Bank PBuilding in
Toledo, Ohio.

Guy D, Carpenter, of the firm of Siler, Carpenter,

& Roose 1410 Second Netional Bank Building, Toledo, Ohio, on being con-
tacted stated that Mzynerd rFauble, who came from a farm located about
twenty-five or thirty miles from Toledo, Ohio, was given a job by C. E.
Vandersal, who was then a partner of the firm of Blanchet, Thornburg
& Vandersal; that at that time Fauble wes only about 18 years old; thet
he worked fcr thet firm for severel vears as a clerk and leter ¥r.
Vandersal opened a bonding business of his own and Fauble then worked
for Vandersal. Cerpenter stated that Fauble is a very ambitious young
man and an exceptionally hard worker; that he was elweys considered
very reliatle by the firm and althouch he handled large gquantities of
tenis end roney, he wes never known to be Gishonest; thet Fauble ves
enrarently of rocd cherecter and bore en excellent renutetiorn with ell
vho knew him; that ebout 1925 ir. Vandersal placed Fauble with the

firm of Seipp, Princell & Company, in Chicago, where he has remained
since that time. Mr. Carpenter stated that the firm of Seipp, Princell
& Compeny was an average size bonding company which deals in iunicipel

Bonds; thet this compeny, although it does not deal in the highest class
“bonds, "mesning the highest financial class bonds", is relieble end
deals in bonds thet are usually purchased by the average citizen. Mr.
Cerpenter displayed to esgents a book which was titled "Security dealers
of North America”, midyear 1936 edition. In this book, under Chicago,
Illinois, was listed "Seipp, Princell & Co., Established 1923, 105 South
laSalle Street, Chicago, Illinois, Municipal Bond Dealers. Officers -
William C. Seipp, President end Treasurer; Psul P. Princell, Vice-
President and Secretary; Vanager, Buying Depertment; Maynerd R. Fauble;
Cashier, Joseph A. Nolen; Phone ~ STate 0616.



l.re Carpenter exvised acents that Fauble hos ¢ very re-
cronsivle posztion 2nd thet it is poszible th=t he receives & szlery
of zbout 500 or ..600 & month; thct, in eddition to this, it is noscitle
thct he mey ve ~ettins a commissior from certzin szles, !'r. Cerienter
evyleinea that the cepression yeaers were the most lucretive veurs for
tre borlin tusiness in view oi the fsct thet meny commpenies enc muni-
cipulities sold bonds to prevent ligquidation, in addition to the fzct
- - that there were numerous people who woulé invest in bonds with a hope
that the value would go up in the near future. This information was
- requested of Mr. Carpenter with & view to assisting the Chicago Field
' Division in meking investicetion with reference to laynard Fauble, and
elso for wiiatever assistance the informetion might serve.

% % % % % %X % %X % X%

The following investigation was conducted by Special
Agents A, Dickstein eand H. B. Dill at Cley Center, Ohio, on February 10,
1937:

. ‘Reference is made to & letter, dated Januery 27, 1937,
from £. R. Fralie, Clay Center, Ohio, in which this person stated that
a msn named Frederlck zarl)Cribley, Box #3474, Erie, Michigan, might
have some information in connection with the harboring of Cenpbell and
his pals, and that Cribley might have harbored these men himself,

while agents were endezvorinzs to zscertein at the Toleic

Fclice _epcrtizent whether there was & record for Frecdericr Zarl Critley,
arents asked Jetective Ferry !'enson, who was present st that time, the
route to Clay Center, Ohio. Upon being esked this question, lNason
stated, "You are not going down to see this crazy fellow, Fralic, are you?"
Yanson related that two or three years ago Fralic hed written to the
moledo Police Department a number of letters, stating that he could fur-
nish informetion with reference to the Licavoli mob, who were desper-
ados from Toledo at that time; that he, with a number of other detec-
tives from the Toledo Police Department, spent a number of weeks run-
ning dovn leads furnished by Fralic, and that they finelly learned
that Fralic had given these leads in an endeavor te -have the police
department locate & woman with whom he had been intimate and with whom
he later claimed to have been in love; that the sole purpose of Fralic
was to have this woman located. Mapson-further stated thet Fralie
wrote letters to practically all law enforcement officials, stating
that he was in a position to furnish information with reference to
activities over which the particular organizetion had jurisdiction.
Vanson described the peculiarities and forms of letters received by

- the Toledo Police Department, indiceting that Fralic typed his name in

- 32 -



re¢ inx in the center top of the pare and zlso printed in red ink the
r=.e "2l:cy Center, (Clio." This, amon:s other peculiarities :mentioned
or " eifective ! znson, ias also noted in reference letter.

e Ho ralic, upon bein- interviewed &t his home in Clay
Center, (hio, stzte. thet severel yeers ago a men by the nane ol Jurdie
jvenser, (hnic 3tate ::rormatory 26121, lived in Clay Center, Chio, with
"z woman vwhon he claimed to be hic wife. During the time Yenser an¢ his
supposed wife were living in Clay Center, Ohio, Yenser made no effort to
support her end he (Fralic) stole coal from the man with whom he lived
and carried it over to Yenser's women to keen her from freezing. It
might be well to note at this point thet Frelic steted thet at the pre-
sent time he is living with his mother and some meu who had teken care
of him since he was eleven years old; that he is 32 years 0ld and has
never had any occupation; that he wanted to go out on the road to look
for a job, but the man with whom he is living won't pennit him as he is
afraid he might be injured by the train,

Fralic stated that last November he got a job with a radio
company at Ann Arbor, Michigen, and took Yenser's women to Ann ALrbor to
be his housekeeper; thathe only remained there e month or two and that
this woman left him end went to live with Frederick Tarl Cribley at the
above-mentioneé address. FEe stated that this woman was now 70oinz by
the name of Yzrie R.}White; that she is 34 years of age; 5' 8" tall;
weighs 140 1bs.; hadidark brown hair; brown eyes; and hizh cheek bones.
He stated that at the present time Cribley is sttempting to get a
divorce from Lis wife and st the same time he is livines with }arie R.
"Tite. Fralic was asked whether or not he was still in love with !.arie
{.7nite, to which he answered thzt he wes not sure. Ye stated, however,
thet he rad intimate relstions with her. rralic statec that Critley
is presently working for the Ottawa Paper Compeny near Toledo, Ohio.

He was interviewed at length and in detail, but could offer no definite
violation on the part of Cribley, and it was obvious to interviewing
agents thet he was estterpting to cause trouble for Cribley in zn effort
to gain the companionship of Marie vhite, as his sole conversation was
centered around Marie white, intimeting that he would like very much to
be with her again, i

Fralic stated that he had also written to the United
States Customs at Toledo, relating that there was a possibility that
Cridley was selling dope., He suggested that the Bureau cooperate with
the Customs Department and get together on this investigation.

It was noted upon arrival at Fralic's home thet he wes
living under very poor conditions, He stated that he wes & "Jack of
all trades™ and has been "sponging off" the men withvhom he and his
mother have been living since he was eleven years old.



o
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Uvon arriving at Cley Center, Chio, the rostmester o

convected in &n en.eevor to escertuin vhere Fralic was livins. Tron
beinr esked Frelic's address, ihe lostmester excleimea, "You went to
see thot eccentric man? Don't pay any attention to him.” The Zoct-

mester then apperently appeared to have reslized thet he hec spoien
ut of turn end merely directed acents to Tralic's home vithout mekin-
ny

Turther remer¥s.

0" {’ Ll

Frederick Earl Cribley of Erie, Nichigen, is not being
interviewed in view of the absurdity of the suggestion made by Frelic
that Cribley is involved in any violation in which this Bureau would
have jurisdiction. In a2ddition to the fact thet Fralic apreers to be
eccentric and spparently using investigetive agencies to rezein the
companionship of Marie white, he was unable to offer any evidence whet-
ever of eny violation committed by Cribley, particularly any violation
over which this Bureau might have jurisdiction,

% % k k ¥ % %k %X % %

The following investigation was conducted by Special
Agent A, Paul Kitchin at Cleveland, Ohio:

Due to the fact that the criminal record of Colinwlunro
reflected that on sugust 7, 1930, an inquiry was made of the Bureau by
the United States Customs Agents at Cleveland, Ohio, contact was had
with the Deputy Collector in Cleveland, Ohio; also, with the office of
the ifr-ent in Cherze, United Stetes Customs. Doth of these offices hud
files on lunro but only with reference to his errests with Clifforc
~rishean Stroud in gy 1930 and with zberle in 1931. Inouiry wes elso
maie at the Imiigretion and Katurelization Service, but that department
lked no record on Munro.

Thile discussing this matter with Mr., X. S. Yoser, Deputy
Collector, United States Customs, Cleveleand, Ohio, he stated thet in
each instance when Munro was arrested, his arrest cleered throuzh the
Deputy Collector, J. M. Downing, at Sandusky, Ohio. ¥r. koser stated
that Downing had been Deputy Collector at this point for the past several
Years and that information may be in his possession that is not reflected
in the meagre files of the above mentioned offices.

* %k k x % K %k K % %

The following investigation was conducted by Special
Lgents F., B, Dill and A. Dickstein, at Sandusky, Ohio:
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T. 1'. Downing, Deputy Collector, United States Customs,
Sendusky, Chio, was contacted at the Post Office buildins end inter-
viewed, e steted that the name of Colin lunro wes barely farmiliar
to Lim, in that he recollects havins an arrest record on this individual
beck in 1920 and 1931. However, a search of his files and the recorcs
contained therein failed to disclose any pertinent information which
night assist in locatinz Colin lunro or to definitely ascertain his
Canadian or ~mericen citizenship, other than the fact that at the time of
o *¢§-~“‘a hls arrest he stated that he was a Canadian citizen. .;nu ,wy-,r, .
Although the files fail to disclose the exact status of
Colin Munro as an American citizen, his criminal record jis being set S
forth herein for whatever purpose it may serve in mbsequent investi- :
'gations concerning him. . .;, . N Ao . /g R -, s

(’.I. ‘. - e .. - -

On August 26 1931, about 10 00 p.m.,_"Whiteyﬁijerle, .
alias Georgel Zeberle, and Colin Munro were arrested while driving a R
32-foot motor boat bearing registration #4835-A, equipped with Liberty ~
Votor Model K, #1571210, 12 cylinders. There were found on this boet,
in the possession of Eberle and Munro, 224 cartons of Canadian beer.

. On April 29, 1930, at 10:30 p.m., Clifford G,*Stroud

ehd Colin Munro were arrested while driv1ng a motor boat named "IKE",
N-2301, coming from Kingsville, Ontario to Sandusky, Ohio. When arrested,
‘Stroud and }unro hed in their possession on the boat, 619 bottles of
Canadian beer, 360 pints of Canadian whiskey, and 96 quarts of Cansdian
Yhiskey. At the time of their arrest, Stroud gave his address as -
Huron, Ohio, end l'unro as lLorain, Ohio. .

* % % %k % ¥ *x %X % X%
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The following investigation was conducted by Special
. Agents 4. Dickstein and H. B, Dill at Toledo, Ohio, on February 23

. \ . . , ’ - ey
1937: \,‘ o yoo ., _. C
f L Pursuant to instructions from Special Abent E. Je Wynn e

of the Cleveland Field Division, on February 23, 1937, agents con-
tacted Dr. Williem M. Shapiro, Coroner of Lucas County, Ohio, with
reference to the expense that would be incurred in-eéxhuming & body for

- an autopsy and the procedure necessary to predicate such exhumation.
g o Dr. Shapiro stated that no legal procedure was necessary,
that on two occasions he has caused bodies to be exhumed and on each

he called Mr. Smith (initials unknown), connected with the Lucas County '

. Board of Health and told him that he wished to, exhume a body in ’ \
'f . . . ‘.w // . VAR ‘_; -
- 2 -
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connection with the investigation of a crime that had been comritted;
that getting 1'r. Smith's permission is a matter of form and that Gmith
never refuses; that upon getting Smith's permission, he then calls the
unCertaker who handled the burial and gets the exact location of the
body. Dr. Shapiro stated that he obtains ¥r. Smith's permission orezlly
end the only record kept of the exhumation is & copy of the report of the
eutopsy performed, Dr. Shapiro expressed his willingness to cooperate

with the Bureau in this matter, The identity o;lghe_bodz,ﬁgfbg.gisf_ B

1nterred was not discussed. v,a,v._, B

T Dr. Shapiro advised that he took office as Lucas COunty
’Coroner on Jenuary 9, 1935, ”his date is being mentioned to show that -
~ he was not Coroner-at the time the body in question was, found and buried.~j
.He stated that he eucceeded vr. Frank Kreft as Coroner. ,~ : '
< , ' In view of the fect that the Bureau.might wish to have o

some doctor not officially connected with the County.of Lucas, Ohio,-
perform the operation, Dr. Shapiro was requested to recommend some
doctor, other then himself, to make the contemplated autopsy. He sug-
gested Dr. Bernard Steinberg, Toledo Hospital.

E T Dr. Shapiro atated that .the funeral establishments in -
Toledo would not cherge him anything for exhuming a body if they knew
they were doing it for him, because he was in a position to send them
‘business; however, he stated that if the funeral establishments were
contacted by some one other than himself, it would cost fram $25 to
$35 to have the body dug up and reburied. = .w: o rooe Siaes

Dr. Shapiro stated that he would charge the Bureesu the
same emount as he would be allowed by the County to perform an sutopsy;
that is, #20 for & fresh body and $40 for a body seversl months old or
older; that if X-rays had to be teken, his fee would be ebout $75. He
further stated that if some other doctor was engaged to perform the
autopsy the fee would be about $75 or $100, excluding the thays, in
the event it would become necessary to have X-rays made. 3 M

. v Y .- ~ “w £ P . o

, Dr. Shapiro'e office address is 1502 Jackson Street hia

home address is 3909 Drexel Drive, both 1n Toledo, Ohio.
. Dr. Shapiro stated that the - complete cost for exhuming, :
autopsy, and reburial, would be about $100, total. He further stated .
 that there was very little likelihood that eny flesh would be found on

the body if it had been buried for more then two years, without first
having been embalmed; thaet in the event it is found that the body has .
deteriorated to such an'exteny that only the bones are left, the only -

g . - N . i X
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possible autopsy that would be left to be performed would be an X-ray
of the bones, which would reveal eny foreiegn substance thaet mey be locged
there.

Immeciately upon receipt of the above informz=tiomdt wes
telephonically communicated to Specisl Agent E. J. Wynn at the Clevelend
Field Division.

s - _.v.:" R X - .:7-;‘:"—" R ,'..':...n..;,,. s T \ -
! f“ %o *'* ;'¢ R }‘l
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The following investigation was conducted by upecial

‘ Agents A. Dickstein and H. B. Dill at Toledo, Ohio, on February 15,

1937'

- On February 7, 1937 Gerald P. Openlander, Assistant

»United States Attorney at Toledo, Ohio, telephonically contacted agents

‘and requested them to come to his office. On arriving at Mr. Openlander's
office, he advised that some woman, who refused to divulge her name,
furnished infommation which his stenographer took down verbatim in
shorthend. The memorandum reflecting same which is dated February 6

- 71937, is set out below~’ ™ : \ B 1%

o

I . o . i RN * ‘ ;
"The following message was telephoned in to U. S.
Attorney's office this morning by a womanh who, for about a
~ year, was a maid in the home of a party closely associated
with the Kerpis-Campbell geng.

"There is < =m2n calleé Mr, Scott, or Tc: scott,
or Feu. ‘ony, or Ton. .’eul who helped Cec _bell hide, end who . . .
hed hir. in his home, znd at times visitgc Campbell in his
hide-out. Scott fomerly lived in the 3:.CO block on Jean-
nette Avenue. He now lives in the lower flat at Dougles
Roaé and Portsmouth., He has a great variety of guns there,
which the women' informer thinks might leed to infomation .
about the gang. Scott is an Italian and hes & beautiful -
wife nemed Rose. When people come to the house and ask for
Rose Scott she says that is not her name. The Scotts have
two children, a boy and a girl. Scott is a gambler and
works at Aronofr'a place.\i .. R ,

"Scott has several sisters who also helped hide
Campbell. They live scme place near City Park Avenue. Their
mother died not long ego in St. Vincent's Hospitel and was .~
buried from the H, H. Birkenkamp's Funeral Home on Broadway.

* . E ¥ B - . -0 ’ - ¢

e
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Their adéress can be obtained from Birkenkemp'se.

"Scott's phone is in the name of his brother who
shot his wife on llayor St. some time ago. This brother used
to work in the Sheriff's office. Fe used to have & night
club, Scott's wife, Rose, drives several cars, a Ford, a

. - - large Pontiac, and another lerge cer. At the time Frazier
EDEE Reams was after the crooks Scott seid they couldn't get him,
T he was too amart for them. Scott mekes hurried trips to
~—.'. . . Detroit every few days end stops at the Statler hotel, re-
" turning the seme day. They have very beautiful linens and
- . things in their home which the maid thinks are stolen or
o anuggled. Also the 1arge number of guns.’ .
: "A Woman by the name of CharlottX@aron, who is
- working for some government agency, W. P, A, or scmething"
like it, and who seems to take care of childrern in a kind
of nursery, keeps Scott infommed about things. She lives
at 4103 Commonwealth Avenue and Mrs, Scott calls her at
Kingswood 4147. WNMrs. Scott calls from the place where the
maid worked. The maid says she ¢idn't work &t Scott's -~
place, but was often sent over there on errands. .Charlott
Baron is an American ebout 35 years of age, end very shrewd.,

"This maid says she was about to quit her job once
before, but they acted gueer about it end said it wouldn't
be good for her to ocuit. She says she worked hard for #10.00
e week. when she left yesterday they said it wouldn't be
zoci for her to cuit because she knew too much. They seid
things were too bot the other time she wanted to quit. She - - -~
will not give her neme or address beceuse she is afreid,
but she sm]s these things are all true.
N P! : E. M." . ! ;
s x{‘ ) PN ‘,’J : : ! / . ' - ’ ’ .

-

-, . .s._“ .

Miss Charlotte Baron, 4102 Commonwealth Avenue, Toledo,
Ohio, was contacted at the W. P. A, Building, 1919 Linwood Street,
. ' Toledo, Ohio, and discreetly interviewed in detail in connection ,
-+ with the above memorendup. Niss Baron stated that she has been a -.
friend of Mrs. Tony PaullScott, who now.resides at 2501 Portsmouth
Road, Toledo, Ohio, for'’a number of years; that she used to attend
school with ¥rs. Scott; that Mrs. Scott's husband, whose neme is ..
_-Neufic Scott, and who goes by the name of Tony Paul, works as & crep

! s r L /
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dealer at the Buckeye gambling establishment, 224 Superior Street, znd
that Scott owns & small interest in that business. !Niss Baron stated
that she visits Mrs. Scott several times e week and that she elways
visited her every Thursdasy night; that krs. Scott confides in her and
she believes lrs. Scott tells her preactically everything she knows about
her husband., She stated thet she had be:n all over Scott's home, but
that she hed never noticed anything of a suspicious nature; that she had
never seen any guns around Scott's home and did not believe they had any
" guns because if they had she would, no doubt, have seen them in view of.
the small apartment in which the Scotts resids. She stated that ¥Mr., .,
end Mrs. Scott are. Iteliens and that Nr.,Scott's mother, who recently =
died, left them some very begutiful imported Italian linens. L¢ J
- ; . / # &~ .t
S Liss Baron stated that “Scott was very jealous of his
- wife and for this reason causes his wife much displeasure; that at the .
.present time Scott and his wife were not in accord with each other;
that they have two children, a girl about three years old end a boy
about one and one—half years old. . -

Niss Baron stated that Scott has five sisters, practically
. ell o whom ere considered common street walkers; that Mrs. Scott has ..

. very little to do with enyof them and that she does not believe Mr. .
;. Scott associates with his sisters any more then is possi &e at the pre-
sent time.,” She stated that Scott's sisters are: Joseph, Who is now
¥rs. Paul Arts; Adelaide and Phyllis Scott, who are living with their
father at 1617 Hamilton Street, Toledo, Ohio Mery, who is now Mrs,
Tohnson, and vhose address she does not know; also Carrie 8cott who se
address she does not know; thet Scott hes tvo brothers by the names of
¥ick and william, who presently reside with their father at 1617 Hemilton
Street, Toleco, Chio,

e e et — - o e memr weie s+ miem ceme se= e mmewot e e -

=
Miss Baron stated that she.bad no knowledge of any fre-
quent trips that Scott was making to Detroit or any other place;-that,
however, she does recall one or two trips made to Detroit by Scott
with reference to e trailer business which Scott was considering open-
ing with Fred Bradley, also with reference to opening a "five spot gun
club®. I‘iss Baron was questioned with reference to a meid who is or
might have been working for Mrs. Scott. She stated that about seven
months ago a girl by the name of Iycy Leibe went t0 ‘work ae & maid for
. ¥rs. Scott; that prior to this time Miss Laibe worked for her at her
. home, 4103 Commonwealth Avenue, Toledo, Ohio; that although Lucy is *" *
" twenty-six years old, it is her opinion™that she has a mind of a twelve
" year o0ld@ child; that, however, she is a very hard worker and appeers to -
be loyal to the Scott femily. MNiss Baron stated that she never heard .
¥r. Scott or his wifé mention Harry Campbell's name, nor has she heard
any members of the gang discussed at the home of the Scotts. She stated

! S A ey Lot L O . ot
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that the Scotts' telephone number is uvlisted; however their number
is t'ingswood 1604.

Feufio (Tony PeulDQScott, on bein. interviewed, furnished /
substantially the same informetion as that given by Liss Earon end, !
in adcition, stated that he has long since stoppel associeating with
Lis sisters in view of their charecters. Fe further steted that he

~does not have a gun about the house, because of his children; that
-<-until recently he had a shot gun around the house and disposed of it
" because of his children., Scott stated that he did not know Campbell
or any other members of the Barker-Karpis geang, nor did he ever have
..any dealings with them directly. or indirectly. ‘He was shown the .
photograph of Benson Groves and "he stated that it was the picture of

sonally, but that he saw him quite often standing in front of 513}
Jefferson Street; that, however, he has not seen him since last sum~-
mer; that he never saw "Old Ben" with anyone and has never heard of
'anyone with whom Groves associated that he does not know where

"0ld Ben" lived at the time he used to see him, nor does he know of
his possible whereabouts.

w ' . ¥r. Scott stated that Lucy laibe, who is at the pre-
sent time working for his wife, has been with them for the past o
eight or nine months; that she is a very hard worker, a loyal person,
4as never given them any trouble, and seems quite contented with her
work; that he pays her $5,00 a week. He stated that he does not

' know of any other maid in the neighborhood who visits his house, -

" who runs errands, or for any other purpose. FKe then spoke to his
wife an¢ stated that she knew of no such person.

‘Lucy Leibe, upon being interviewed, stated thet she hes
~ been working for the Scotts since August 23, 1936; that she has
always been satisfied with her work and has never complained to any-
- ~ . one regarding her work or the way the Scotts have treated her, She -

& y further stated that she did not know of any maids in that neighbor-
. ) ' hood who came to the home of the Scotts either to visit or to rum |
~ - -7 errands. -In view of the foregoing information, no further investi-
gation is being conducted in reference to the memorandum furnished
by Mr. Openlander. e v . :
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a men known to him as "01d Ben"; that he did not kmow "01d Ben® per- =



Reference is msde to the summary report of Svecial Azent
E. J. Wynn, deted at Cleveland, Ohio, Octobep 25, 1936, wherein on
pace 212 the infomstion to which Francis Eiiﬁosier mizht testify is
set out, It will be noted that Tosier stated that he saw Bert Angus's
autorobile on numerous occesions located in front of the house, four
houses down, on the left side of 131st Street, after one turns ricsht
ffrom Summit Street onto 131lst Street, going towarda the point, in .
.. Point Place, Ohio. Hosier accompanied agents to this location, where -
"~ he pointed out the house to which he had reference. This house was
located et 2831 - 131st Street, Toledo, Ohio, 2nd is the one in which -
Ehrry campbell was residing w1th kynona Burdette 1n the sprinp of 1934.
- : ‘ Ebsier stated that he was  under tHe impression ‘that Bert
Angus lived at this eddress; that, however, his impression was based ‘
solely upon having seen Bert's cer in the driveway of the above-men- _
tioned house at least on three different occasions within a month; thet =~ °
‘he noticed Bert's car there while driving by this house on his way to
a beer tavern which he frequented. Hosier stated that he could not
remember the exact time when he saw Pert Angus's car parked in front of
2831 .~ 1318t Street, however, he recalls at this time that it was about
- the seme time that "Slim end Shorty" (mentioned in reference swmrary -
report) hung around the Cesion Club ané shot clay pigeons in the rear.
of the Casino Club. It might be well to record that Fosier is £ill
residing at the house adjoining that of the Casino CIub at Point Place,
Ohioo . s . R 3 . B
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The CHICAGO FIEID DIVISION, at CFICAGO, IILINOIS will
note that Maynard R. Fauble resides at 600 Diversy Parkway, Chicago,
- Illinois, and is employed by the fimm of Seipp, Prlncell & Company, »
k 105 South LeSelle Street, Chicago, T1linois. Will conduct eppropriate
S ‘investigation with reference to him, as requested in the report of '
reference dealing with him,

Sy o, The PHILADELPHIA FIELD DIVISION at LENISBURG, PENN- -
% > 7 " SYLVANIA, will interview Lou Livingston, who is a prisoner at the
S Northeastern Penitentiary, as mentioned on page-6 of this report, for -
SR " any information of value regarding the whereabouts of Benson Groves,
~ .« - noting particularly that Livingston is alleged to have information
T~ concerning a 1ady friend of whom Groves is yery rond._v;v'-- ‘
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